Inhoud

Colofon 3

Voorwoord 4

Inleiding 5

Juni 2012 6

Mijn vertrek 11

’s Avonds in het hotel 16

De volgende morgen 20

Naar Fréjus 23

Mrs. Chaleen 34

De rondleiding 42

De stad in 57

Het diner 64

De medische keuring 72

Kennismaking 85

Dineren met de heren 97

De eerste vakantiedag 100

De aankomst in Barcelona 110

Derde dag vakantie 117

Vierde dag vakantie 123

Vijfde dag vakantie 124

Zesde dag, 128

Zaterdagmorgen 150

Zondag, het vertrek naar Fréjus 178

Aankomst in Fréjus 181

Het contract 197

Bij Paula thuis 205

In de kelder van Mrs. Chaleen 211

Na het diner 231

Vertrek uit Fréjus 234

Donderdag terugreis 238

Aankomst in Fréjus 239

Een vrije zaterdag 244

Dineren bij 252

Zondag 260

Naar Schotland 262

Dinsdag, de tweede 279

Een paar dagen 311

Geslaagd 334

De zondag in Fréjus 340

De piercingstudio 352

Experimenteren 356

Bij Arnaud 360

Een dagje uit naar 371

Toch weer naar 387

Bij Mrs. Barbara 393

Terugkomst bij Mrs. Chaleen 405

Een weekend naar Londen 409

Drie jaar later 418

Mister X in de red room 426

Een paar dagen bij Mrs. Amelia 435

Terug naar Mrs. Chaleen 450

Shoppen in Marseille 460

De chique party 467

Alejandro 471

Eindelijk op vakantie 478

Bij Fernando 481

Naar Sara in Spanje 485

De speelruimte van Sara 504

Gevlucht naar Lloret de Mar 515

Parijs 522

Terug naar Fréjus 535

Een week naar Brenda 549

Het afscheid 554

Colofon

Alle rechten op verspreiding, met inbegrip van film, broadcast, fotomechanische weergave, geluidsopnames, electronische gegevensdragers, uittreksels & reproductie, zijn voorbehouden.

© 2022 novum publishing

ISBN drukuitgave: 978-3-99107-797-8

ISBN e-book: 978-3-99107-798-5

Lectoraat: M. Moors

Vormgeving omslag: Aleksandr Korchagin | Dreamstime.com

Omslagfoto, lay-out & zetting: novum publishing

Foto’s binnendeel: Lambert Johan

www.novumpublishing.nl

Voorwoord

De tekeningen

in het boek zijn gemaakt

door Johan Lambert.

Inleiding

Mijn naam is Verona, een 21-jarige brunette, een niet onknappe jongedame van het platteland. Ik had mijn bachelor Frans/Spaans op zak, maar voordat ik voor de klas zou gaan staan, wilde ik eerst een fijne vakantie gaan houden. Ik zou naar mijn vriendin Sara in Barcelona gaan.

Tijdens een tussenovernachting in Parijs krijgt mijn geplande reis een bizarre wending, na een bezoek aan het parfummuseum, dat mijn hele wereld compleet op zijn kop zou zetten. Ik was naïef, dat zou je niet zeggen met een bachelor op zak. Toch gebeurde het, en kon ik de verleiding niet weerstaan wat mij werd aangeboden. Ik ging op de uitnodiging in.

Welke gevolgen dit zou hebben leest u in mijn aangrijpende trilogie, deels fictief maar het overgrote deel is non-fictief.

Geld geeft macht, en dat je een aanbod kunt krijgen waardoor ik stomverbaasd raakte en verward, vol ongeloof, zodat ik wel door mijn knieën moest zakken. Als ik dan opeens een halsband om krijg, zakt de grond onder mij vandaan.

Getekend,

Verona

Juni 2012

Hoe een vakantietrip naar mijn beste schoolvriendin Sara in Barcelona een bizarre wending kreeg tijdens een tussenstop in Parijs. Ik was net geslaagd als bachelor Frans/Spaans en was er even aan toe om een flinke vakantie te nemen, voordat ik mij in het onderwijs zou storten. Na de vakantie had ik enkele sollicitatiegesprekken op diverse scholen, daarna zou ik wel zien wat het best bij mij zou passen. Ik had geen haast, de scholen hadden meer haast dan ik.

Ik stel mij even voor. Ik ben Verona, een 21-jarige brunette, een ingetogen, beschaafd, enigszins introvert meisje, niet onknap, en ik kreeg genoeg aandacht van leuke jongens/mannen, maar hield ze altijd op afstand. Ik was opgegroeid op een klein dorp in Overijssel. Mijn studie vergde veel tijd en ook mijn sport, zodat er niet veel tijd overbleef om vrij te maken voor vrienden, mede doordat ik ook erg op mijzelf was.

Ik had een vriendin, Sara, waar ik alles mee kon bespreken, daar had ik genoeg aan. Maar Sara vertrok twee jaar terug naar Spanje en zo was ik nu zonder vriendin, en dat viel mij zwaar, eerlijk gezegd, ik was mijn maatje kwijt. Net nu ik haar nodig had, gezien ik meer over gevoelens wilde praten en meer wilde weten ten aanzien van relaties, daten enz. En vele dromen. De ontstane studieschuld baarde mij wel enige zorgen.

Aangezien ik geen feestbeest of uitgaanstype was, had ik genoeg aan mijn sport, studie en lezen. Met jongens had ik niet zulke prettige ervaringen en dacht: mijn tijd komt wel. Ik moest niet zoals vele meisjes zo nodig een vriend naast mij. Sara was voor mij meer dan genoeg, ondanks dat ze een overheersende controlefreak was, zelfs over mij. Ze wilde altijd alles van mij weten, en dat stoorde mij weleens. Als ik er een opmerking over maakte als ik mijn maandelijkse periode had, dan was haar blik bijna dodelijk en zei ze: ”Wil jij Sara als vriendin, ja of nee, Verona?” ”Sorry,” zei ik dan maar, ”het komt door mijn maandelijkse periode.” De blik die ze mij dan toewierp, maakte mij heel klein, ik kon dat niet verklaren, dat vond ik zo vreemd.

Ook al kon ik het erg goed met haar vinden, soms schrok ik wel van haar hoe ze over alles besliste en wat wij gingen doen. Ook bepaalde zij wat ik moest aantrekken; zij bepaalde het en ik liet het gebeuren. Zij bepaalde zelfs de kleur van de lingerie die ik ging kopen. En de kleur van de manicure. Wat daarachter zat, was toen te hoog gegrepen voor mijn verstand blijkbaar, het begin van een D/s-vriendschap, wie zal het zeggen. Een D/s relatie betekent dat je Dom en sub bent van elkaar. D= dominant s= onderdanig.

Sara wilde toen naar Barcelona en er werken in de horeca. Het was haar keuze en het beviel haar uitstekend. Maar nu wilden wij elkaar graag even een weekje zie en daarna wilde ik nog even door de Provence trekken met mijn autootje. Ik had een Renault Twingo en snorde er overal mee naartoe, of hij mij in Spanje zou gaan brengen, dat zou ik wel zien. Indien hij mij in de steek zou laten, dan was ik goed verzekerd voor vervangend vervoer, dat had ik goed geregeld. Geld voor een nieuwe had ik nog niet helaas.

Naast mijn studie deed ik veel aan joggen ’s morgens en ’s avonds en zwemmen was mijn lust en mijn leven, ook mountainbiken deed ik om mijn figuur mooi en in conditie te houden. Ik deed het puur voor mijzelf. Ik had een stel mooie billen en een goed voorkomen, maar om dat mooi in vorm te houden heb je wel conditie en discipline nodig en daar ging ik voor. Vaak werd er geclaxonneerd, dat vond ik wel altijd kicken, maar op mijn ontmaagding na, had ik daarna nog drie keer teleurstellende seks met op seks beluste knullen gehad. Maar ik wilde geen jonge knullen meer aan mijn lijf. Het waren stuk voor stuk macho’s en egotrippers, met hun mondje konden ze veel, maar in de praktijk vond ik ze teleurstellend, zielig en soms kwetsend. Nee, op de lange termijn zou ik wel zien.

Af en toe deed ik aan zelfbevrediging, waaraan ik voldoende had, en natuurlijk droomde ik weleens, zoals elk meisje toch. Hoe leuk en fijn seks wel niet kon zijn. Maar ik was een nogal verlegen, beetje dromerige type om mij daaraan echt bloot te geven. ”Het komt weleens,” zei ik dan, ”ik heb geen haast.” Ook dit besprak ik weleens met Sara en dan lachten wij wat af. Volgens Sara kan het heel erg fijn zijn. ”Jou tijd komt echt wel,” hield Sara mij voor.

”Misschien sta jij meer open voor vrouwen,” zei Sara eens tegen mij.

Nou, dat wimpelde ik ver van mij af. ”Echt niet,” zei ik.

”Doe even normaal, Sara. Jij hebt immers jou figuur mee,” zei ze, ”en je hebt een leuke snoet, jij komt ooit echt wel een leuke vent of een leuke dame tegen.”

”Dat hoop ik ook,” zei ik dan maar.

”Jij hebt alles mee,” zei Sara dan, ”waarom ben jij verlegen?” Ik kon het niet verklaren maar het was zo. ”Het is dat ik naar Spanje ga, anders zou ik jou eens flink onder handen willen nemen, dat verlangen krijg ik de laatste tijd sterk bij jou.”

”O mijn god, wat zeg jij, Sara!” Van schrik keek ik om, terwijl ik twee glazen wijn inschonk.

”Je hoort toch wat ik zeg of niet?”

”Ja ja, dat wel, maar dat meen jij niet toch?”

”Heb jij weleens getwijfeld aan wat ik zei, Verona?”

”O nee, dat zeker niet, sorry.”

”Nou, dan heb jij mij dus goed gehoord, schat.”

”Sorry, ik bloos ervan. En hoe had jij het dan voor je gezien dan?” Wij proosten op haar goede reis de volgende dag naar Spanje.

”Nou, in de vorm van een sm-spel. Wat zeg ik! Ja, jij zou prima in mijn beeld passen eerlijk gezegd, als subje.”

Ik verslikte mij bijna in de wijn. ”Sara, alsjeblieft,” zei ik.

Ze zette haar glas op de tafel en pakte ook mijn glas uit mijn hand en zette het neer. Ze greep mij bij mijn haren en stond op met mijn haar in haar hand. Ik was zo beduusd, zo kende ik haar niet. Ze zette mij tegen de muur, en toen vloog haar mond op de mijne, wat nog nooit was gebeurd behalve een liefdevolle knuffel.

Toen onze lippen elkaar raakten, voelde ik mij verlamd raken, toen onze tongen elkaar vonden voelde ik een uitzonderlijk gevoel opkomen dat ik daarvoor nooit had gevoeld. Ik begon te tintelen over mijn hele lichaam. Als dan brutaal haar hand onder mijn topje gaat en ze mijn borst aanraakt, kom ik in ademnood van de schrik.

Het duurt slechts enkele minuten waarna ze zegt: ”Sorry, ik kreeg even een bevlieging, Verona, ik moest even.” Ik was duidelijk van slag, dat zag ze, ik was even mijn houding kwijt. ”Sorry,” zei Sara, ”vergeet en vergeef mij wat er is gebeurd. Ik zal het jou maar eerlijk zeggen, ik ga naar Spanje om jou te ontlopen, Verona. Anders loop jij gevaar dat ik meer met jou wil dan alleen hartsvriendin zijn. Vaak droom ik om met jou samen te leven en dat jij mijn speeltje bent, een soort lustslavinnetje. Jou figuur geeft mij een sterk signaal voor een sm-spel, jou billen hebben een magische aantrekkingskracht. Als wij lopen te shoppen, kijken vrouwen jou altijd na. Is het jou nooit opgevallen dat sommige vrouwen jou intens aankijken? En even achterom kijken. Ik heb het nooit tegen jou gezegd. Ook in winkels ben jij weleens gevolgd, die dame bewonderde jou billen, schat.”

”Sara, stop alsjeblieft, ik durf straks niet meer naar een winkel of shop toe.” Ik raak sprakeloos en verward. ”Ja, dat is mij wel vaak opgevallen, ook als ik alleen ben.”

”Nou schat, dat zijn de dominanten die jou graag zouden willen bespelen of bi zijn.”

Ik dacht: het is Sara in haar hoofd geslagen met haar fantasiegezwam.

Wij hebben zeker nog een uur gepraat en ze liet mij verbluft achter, na een innige knuffel. Ze moest naar huis, want ze zou de volgende dag vertrekken.

De laatste woorden waren: ”Hopelijk zie ik je een keer in Spanje.” Dat beloofde ik. ”Vergeet maar wat er is gebeurd, schat. Sorry, neem het mij niet kwalijk.”

”Dat doe ik ook niet,” riep ik haar nog na.

Daarna heb ik het helemaal verdrongen. Het was een bevlieging van dat moment, dacht ik, en zal vast niet serieus bedoeld zijn, een soort opwelling. Lekker naïef gedacht achteraf.

Toch was het mij inderdaad de laatste tijd erg opgevallen dat het vooral dames waren die met de neus omhoog liepen. Mijn god zeg, zagen ze mij als een lustobject misschien? Het zal toch niet zo zijn, hoopte ik. Zonder enige bijbedoeling keek ik de laatste tijd wel naar dertigers en veertigers die vooral sjiek gekleed waren en dus enig niveau bezaten. Ik schrik van mijzelf, ik deed het ook. Maar ik was beslist niet bi. Verre van dat.

Mijn vertrek

Ik besloot om ’s nachts te gaan rijden en wilde overnachten in Parijs waar ik een hotel had geboekt, aangezien ik in Parijs naar het winkelcentrum Lafayette wilde en ook het parfummuseum, waarna ik een heerlijk terrasje wilde pakken. Parijs had wel iets magisch, Parijs moet je tot in je tenen voelen.

Daarna wilde ik mij richting Millau begeven, ik wilde hoe dan ook dolgraag het Viaduct de Millau zien, het is een fascinerend bouwwerk. Mijn koffer was goed gepakt, ook presents voor Sara. Ik had geen tijdslimiet afgesproken omdat ik enkele tussenstops zou maken en de afstand voor mij te groot zou zijn om het in twee dagen te gaan doen. Ik zou Sara op de hoogte houden door mijn tussenstops en e-mailen waar ik zou overnachten. Maar de planning zou toch zijn ergens eind van de week aan te komen.

Ik vertrok ’s nachts om 03.00 uur, het was heerlijk rustig op de weg en ik had een muziekje aan. Wow, ik genoot zeg. Ik nam diverse keren even een heerlijke koffiepauze en om even te smikkelen, want bij tijd en wijle knorde mijn maagje natuurlijk ook.

Ik kwam om elf uur aan bij mijn hotel. Zo, Verona is weer in Parijs, in mijn studietijd was ik er twee keer geweest om alle bezienswaardigheden te leren kennen en de historie, het waren vooral lange werkweken.

Na te zijn ingecheckt bezocht ik mijn kamer, waar ik wel content mee was, bescheiden maar vooral netjes, dat was voor mij genoeg. Ik nam een heerlijke frisse douche. Aangezien het warm was in mijn autootje zou dat geen overbodige luxe zijn. Het was superweer, een heerlijk zonnetje en ik besloot dan ook om heerlijk de stad in te gaan. Gekleed in mijn mooie spijkerbroek en leuk topje. Zo mocht ik wel voor de dag komen, dacht ik. Ik zou in Parijs wel de aandacht trekken met mijn figuur, niet dat ik daarop uit was, integendeel, maar het zou niet anders zijn dan in Nederland. Zelf was ik meer introvert en bescheiden en zocht het niet bewust op om aandacht te vragen. Ik was nu eenmaal zo, dat kon ik ook niet veranderen toch?

Het hotel uitwandelende, richting de metro, zie ik door mijn zonnebril al dat ik door mannen word opgenomen. Kijk maar lekker, dacht ik, zolang jullie maar nergens aankomen. Even later zat ik in de metro. Als ik aankom in het centrum, wandel ik heerlijk richting het geweldige winkelcentrum Lafayette. Na twee uurtjes heerlijk geshopt te hebben vertrok ik met enkele mooie topjes en een nieuw kort rokje, dat mij nog van pas zou komen in het hete Barcelona. Een korte broek had ik wel in mijn koffer dus ik had in dat opzicht genoeg meegenomen.

Toen ik de Lafayette uitwandelde viel mij een bijzondere knappe dame op. Zo dacht ik: u hebt mooi opgemaakte ogen, toen ze haar zonnebril op haar hoofd zette. Verder schonk ik er geen aandacht aan en wandelde naar het parfummuseum, niet door hebbende dat ze mij volgde. Het zal een driehonderd meter geweest zijn tot het parfummuseum.

Het was redelijk druk in het parfummuseum met Chinese toeristen, waar men ongekende heerlijke geuren mocht testen en samen kon stellen. Net als ik wil ruiken aan een lekker parfum, hoor ik een stem zeggen: ”Die is erg fijn, mevrouw.” Ik kijk om en zie die prachtige dame die ik bij het uitgaan van Lafayette tegenkwam.

”Bedankt voor de tip, mevrouw,” zeg ik.

”Bent u toerist?” vraagt ze vriendelijk.

”Ja, zo zou u het kunnen noemen, ik ben op doorreis naar Spanje naar mijn vriendin in Barcelona voor een korte vakantie. En ik doe enkele tussenstops anders is het voor mij te ver. Ik heb maar een klein autootje, mevrouw,” zei ik beleefd terug. Dan ruik ik aan het parfum en snuif het in mij op. ”Die is echt fijn,” zeg ik. Maar dan zie ik de prijs. ”O mijn god,” verzucht ik, ”die is prijzig.” Dus zet ik het gauw terug.

”Vindt u hem echt fijn?” zegt de mevrouw.

”Nou, zeg maar bijzonder fijn, eerlijk gezegd, maar voor mijn portemonnee is het niet zo fijn.” Ik zie de mevrouw nog een slag groter pakken, die van 147 euro, en naar de kassa lopen.

Verwonderd kijk ik mevrouw na. Die durft, denk ik, en besluit zelf een klein flesje uit te zoeken en heb verder geen acht meer op die dame geslagen.

Ik reken af en verlaat het museum. Als ik dan buitenkom staat die knappe dame mij op te wachten.

”Hoe heet u?” vraagt ze beleefd.

Ik zeg: ”Verona mevrouw,” en ze geeft mij een hand.

”Ik ben Paula. Kijk eens, dit krijg jij van mij, schat. Je hebt mijn aandacht getrokken. Je bent zo’n bloedmooi meisje en jou bescheidenheid siert jou, eerlijk gezegd.”

”Mevrouw, waaraan heb ik dit te danken? Dat is te gek, ik ken u helemaal niet.”

”Dat is niet erg, schat,” zeg ze en knijpt mij in mijn arm. ”Ik ben jou stiekem gevolgd vanaf Lafayette.”

”Nee,” zeg ik, ”ik heb u gezien en dacht: wat hebt u prachtig ogen.”

”Nou, bedankt voor het compliment Verona. Hebt u werk, Verona of studeert u nog?”

”Nee, nog niet,” zeg ik, ”ik ben net afgestudeerd als bachelor Frans/Spaans.”

”Zo, dat is knap gedaan, Verona. Kijk eens, ik geef u ook mijn visitekaartje. Ik weet een uitzonderlijke baan voor u waar u tig keer meer zult gaan verdienen dan als docente, en er is nog veel meer, u zult uw ogen uitkijken. Denk er maar over na, en u kunt mij altijd bellen. Mag ik wel een foto van u maken, om deze aan mijn relatie te laten zien?”

”Natuurlijk, mevrouw,” zeg ik.

”Even met ons beiden en even apart van u compleet, wacht, ik maak ook even een korte video. Wil je een stukje lopen en een rondje om je as draaien?”

”Nou, ik lijk wel een model,” lach ik.

”Nou schat, jij weet het waarschijnlijk zelf niet, jij bent meer dan dat zelfs.”

”O, maak mij niet verlegen, mevrouw,” zeg ik nog.

”Heel erg bedankt, Verona, genoeg zo. Ik moet nu helaas snel weg voor een zakelijke afspraak. Het spijt mij heel erg, ik had graag even langer met u willen confereren op een leuk terrasje maar ik heb echt geen tijd, vreselijk sorry nogmaals. De baan is namelijk in Fréjus, weet u waar dat is?”

”Ja, dat weet ik, het ligt tussen Nice en Marseille in,” zeg ik.

”Heel goed, meisje, geografisch bent u goed onderlegd. Bel me maar, schat, het is een droombaan, u hebt alles wat wij zoeken.”

”O mijn god,” zeg ik verbaasd, ”wat overkomt mij nu?” zeg ik van schrik.

”Mag ik u kussen?” vraagt mevrouw beleefd.

”Natuurlijk,” zeg ik, waarna wij elkaar hartelijk kussen. Het is gemeend en de hand op mijn rug raakt mij diep.

Ze kijkt mij aan. ”Dat smaakt naar meer, schat,” zegt ze nog. ”Sorry, ik moet gaan. Als u niet belt dan wens ik u alle goeds in uw verdere leven toe, Verona, u verdient alleen het allerbeste.”

Nog een handkus en weg liep de prachtige, goed geklede dame. Ik had niet eens mijn telefoonnummer gegeven, wat stom, dacht ik. Verona, hoe dom kun jij zijn? Maar het ging ook zo snel. Ik heb met verbazing de mevrouw nagekeken. Op afstand keek ze nog een keer achterom, ik zwaaide gedag. Wow Verona, wat overkomt jou nu? Ik keek naar mijn cadeau van 147 euro en het visitekaartje. Dit moest wel een bijzondere dame zijn.

Totaal verward liep ik van het museum vandaan en zocht een restaurant op waar ik gezellig buiten kon zitten. Ik nam een heerlijk wijntje en bekeek het visitekaartje. Het was van een firma. Paula Papadakis. Dat is Grieks, dacht ik, wat bizar. Verward drink ik van de wijn en kijk de voorbijgangers aan. Wat moest ik hiervan denken? Ik was zo confuus en de zoen die ik van mevrouw kreeg liet mij ook niet onbevangen. Jeetje wat overkomt mij? dacht ik. Zou Sara toch gelijk hebben dat ik aantrekkingskracht zou hebben voor vrouwen en dat vrouwen dat voelen? De warme begroeting die totaal onverwachts tot mij kwam had wel degelijk wat met mij gedaan. De kus had mij ook niet onberoerd gelaten, het was anders dan anders. Ik ben er ondersteboven van en kijk verdwaasd in het rond.

Ik besluit Sara te bellen en om advies en raad te vragen wat ik moet doen. Ik kon even ongestoord bellen want naast mij zat niemand. Na enkele keren over te zijn gegaan hoor ik ”met Sara”.

”Hallo schat, met Verona, nu moet ik je toch wat vertellen wat mij zonet overkwam in Parijs.”

”O,” gilde ze door de lijn, ”vertel het mij, Verona. Heb je een leuke man ontmoet?”

”Nee,” lachte ik, ”integendeel.”

Nadat ik het haar had verteld, was het wel duidelijk, ik zou er spijt van krijgen als ik er niet op in zou gaan, zo hield Sara mij voor. ”In je leven krijg je allemaal één kans,” zei Sara, ”die pak je of niet.” Daar was ik inmiddels ook wel van overtuigd geraakt.

”Bellen kan altijd,” hield Sara mij voor.

”Ga ik doen,” beloofde ik, ”als ik in het hotel ben.”

”Houd je mij op de hoogte?” vroeg Sara.

”Natuurlijk,” zei ik, ”jij hoort van mij.”

O, wat spannend, en wat voor baan moet het wel niet zijn, dacht ik, om zoveel geld te verdienen. Ik kon het niet bedenken. Een kantoorbaan? Nee, daar verdien je zeker niet veel mee, in Frankrijk althans niet, voor zover ik wist. Afijn, ik zou vanavond weleens gaan bellen. En ik hoor Sara nog zeggen: ”Zoiets, Verona, overkomt je maar één keer in je leven, je zou dom moeten zijn om in ieder geval er niet nader op in te gaan.” Dat was wel duidelijk voor mij, dacht ik, Verona, jij gaat bellen.

’s Avonds in het hotel

Ik zat vol spanning, ik moest immers die prachtige mevrouw bellen. Ik stelde het steeds uit, tot tienen. Nu moest ik wel, anders zou het te laat op de avond gaan worden. Met zweethanden belde ik.

Toen ging de telefoon over: ”Met Paula Papadakis.”

”Met Verona,” zei ik. ”Hallo mevrouw, ik dacht ik ga u bellen en horen wat u mij te zeggen hebt.”

”Wat geweldig, schat, ik overlegde net met mijn beste vriendin, Mrs. Chaleen, dat ik een uitzonderlijk mooi meisje heb aangesproken in Parijs. Het gaat namelijk om Mrs. Chaleen, mijn vriendin, ik zal haar u even geven, zij kan u er alles over vertellen.”

”Met Chaleen,” hoorde ik een stem zeggen.

”Met Verona,” zei ik.

”Nou, ik heb net iets over jou gehoord, Verona, mag ik jou en je zeggen, gezien het verschil van ons niveau, Verona?”

”Natuurlijk,” zei ik. Ze kende toch niet mijn niveau! dacht ik. Dat was eigenaardig gezegd en een beetje misselijk arrogant en kleinerend. Dat was al een slecht begin, vond ik.

”Verona, wij wonen in Fréjus, in een zeer luxe villa waar wij een au pair nodig hebben. Onze huidige au pair is na zeven jaar getrouwd met een rijke relatie van ons en leeft nu in Nice, en ik ben op zoek naar een heel leuk meisje.”

”Hoeveel kinderen hebt u?” vroeg ik.

”Nou schat, wij hebben geen kinderen.” Hè, dacht ik, waarvoor hebt u dan een au pair nodig? ”Ik zoek een gewillig en gehoorzaam meisje dat namelijk mij gedienstig zal zijn waar ik ook ben of waar ik ook naartoe ga. En Mrs. Paula was uiterst gecharmeerd van jou. Ze omschreef jou qua figuur en jou loophouding heeft haar aandacht getrokken om jou te gaan volgen tot het parfummuseum. Ik heb net de video gezien. Jij bent het voor ons helemaal, Verona. Ik bied jou een topsalaris van 11.800 euro per maand met een voorschot van telkens drie maand vooruit.” O, dat is wel heel erg veel geld, dacht ik, wow, dat durf ik niet eens tegen Sara te zeggen.

”Maar toch begrijp ik niet helemaal waaruit mijn werkzaamheden dan wel moeten bestaan.”

”Zie het maar zo dat jij altijd aan mijn zijde staat en dus onvoorwaardelijk beschikbaar moet zijn. Wij wonen in een zeer riante villa, met twee zwembaden, eentje binnen en eentje buiten, een eigen fitnessstudio, eigen bar in de kelder, een ongekend luxe speelstudio, die moet jij gezien hebben, en dan nog een luxe sauna. Je krijgt een droom van een logeerkamer met eigen luxe badkamer, jij betaalt geen huur of kostgeld, alles kun jij sparen of opzijleggen voor jou toekomst. En luister, je krijgt de beschikking over een gloednieuwe cabrio, welke jij na drie jaar mag houden. Als je ook nog eens voor drie jaar bijtekent, dan krijg je een gloednieuwe mee, mits je de oude inruilt. Drie jaar voor een auto is niet oud, dacht ik.”

Ik was sprakeloos.

”Ben jij er nog, Verona?”

”Ja ja,” zeg ik geschrokken.

”Ben je overdonderd, Verona?”

”Ik ben sprakeloos, mevrouw,” zeg ik, ”sorry.”

”Denk er gerust over na, en bel dan het liefst morgen terug. Jij mag ook morgen op auditie komen of later in de week, het is aan jou.”

”Ik wil wel komen,” zeg ik snel.

”Dat is fijn om te horen, Verona.”

”Maar om dat morgen ineens te rijden is mij te ver, mevrouw, ik heb maar een klein autootje.”

”Wat heb je voor auto, Verona?”

”Een Renault Twingo, dus om in één keer een lange afstand te rijden dat trek ik niet.”

”Luister schat, tot Lyon zou dat gaan!”

”Jawel,” zei ik, ”dat is iets meer dan vierhonderd kilometer.”

”Ik boek een hotel voor jou voor morgen en jij meldt je morgen dan bij de receptie. Ik stuur jou vanavond nog het adres door.”

”Maar dat is te gek, mevrouw.”

”Maak jij je daar nu niet druk om, Verona.”

”Nou, dan bedank ik u alvast, mevrouw. U maakt mij een beetje verlegen.”

”Heel goed, daar houdt Mrs. Chaleen wel van, een verlegen meisje. Ik stuur jou straks nadere gegevens, Verona. Dan tot morgen en wij spreken jou dan morgenavond in het hotel of schrijven.”

”Afgesproken, mevrouw,” zei ik en verbrak de verbinding.

Van schrik nam ik een glas wijn en staarde uit het hotelraam. Geen kinderen en een speelparadijs en een bar in huis, wat moet ik daarvan verwachten? O mijn god, ik snapte er geen bal meer van wat er opeens op mijn pad kwam. Dan kom ik nog niet in Barcelona en Millau gaat ook aan mij voorbij, dacht ik. Ik besloot even met Sara te bellen, ik zou het voorzichtig zeggen en haar vragen wat zei ervan zou denken.

Als Sara opneemt zegt ze gelijk: ”Jij hebt de baan!”

”Nee Sara, zover is het nog niet, maar luister, ik heb net gebeld maar ik begrijp niet wat het wel niet moet zijn.”

Dan opent Sara mijn ogen en zegt: ”Als mevrouw jou aan haar zijde verwacht en op reis meeneemt, dan ga jij een soort subje worden, Verona, of dienstmeisje. Maar ik zeg je eerlijk: gehoorzaam en gewillig zijn dat past bij een functie als een subje. Weet jij wat een subje is?”

”Ja ik heb het eens gelezen,” zei ik.

”Ik heb het je toch gezegd, ik ben niet voor niets naar Spanje gegaan, want anders was jij mijn subje geworden, dame. En kijk, nu is een ander mij voor met een aanlokkelijk contract. Hoe is het in godsnaam mogelijk dat jou dat nu overkomt, Verona. En nog wel in Parijs.”

”Ik was zelf ook sprakeloos toen ik werd aangesproken, Sara. Maar denk jij dat echt, dat ik dat zou moeten zijn?”

”Wat heeft ze verteld over haar speelparadijs?”

”Niets,” zei ik.

”Nou schat, vraag er morgen maar gerust naar, wedden dat ze een sm-room heeft, in dat soort kringen komt dat veel meer voor.”

”O mijn hemeltje nee, over de auto durfde ik niets te zeggen en ze zei alleen dat ik veel meer zou verdienen dan een docent voor de klas.”

”Nou Verona, je kunt altijd gaan kijken, ik zou ook nieuwsgierig zijn, zeker weten. En je kunt altijd zeggen: sorry, maar ik zie er toch van af, mevrouw. Ja toch, Verona? Maar wie weet legt ze jou een salaris voor, dat jij daar wel degelijk voor gaat zwichten. Onthoud ook even jou studieschuld, Verona, dus als mevrouw jou een salaris voorlegt, reken dan even snel uit je hoofd. Dat kan wel eens een zeer prettige bijkomstigheid zijn om daar snel van af te komen. Wel kan ik jou zeggen, schat, mevrouw zal wel megarijk zijn om zich deze weelde te kunnen veroorloven. Dit soort vermogende dames geven duizend euro uit zoals jij honderd euro uitgeeft, en dan nog eens drie keer nadenkt zoals ik ook.”

Natuurlijk, dacht ik, maar ik sta minder sterk in mijn schoenen dan Sara, die had haar mondje wel op de goede plaats. Dan gaat mijn piep. ”Ik krijg net een bericht van het hotel in Lyon,” zeg ik.

”Nou,” zei Sara, ”dan heeft mevrouw zeker belangstelling voor jou aangezien zij een hotel voor jou heeft geboekt. Ik kan het zo zien, wat voor hotel is het?”

”Het Intercontinentaal Hotel.”

”O wow, dat is luxe, Verona. Hij kost 445 euro per nacht.”

”Nee,” gilde ik.

”Ja, ga maar kijken op internet. Ik heb een boekje van alle hotels en heb het net gevonden.”

”O, dat is niet normaal,” zei ik.

”Laat mij weten als jij er morgen bent, Verona, oké?”

Dat beloof ik te doen en zo namen wij afscheid. Ja, ik moest gaan kijken en praten kon geen kwaad, dat was ook de mening van Sara.

De volgende morgen

Na het ontbijt checkte ik uit en vertrok naar Lyon. Het was niet megadruk op de weg en tegen drieën was ik in Lyon bij het hotel. O mijn god, daar kom ik met mijn autootje aan, terwijl dikke limousines aan en af reden. Ik had mijn auto geparkeerd en liep naar binnen waar ik mij bij de receptie meldde. Een zeer vriendelijke dame stond mij te woord. Ik zei dat er een kamer op mijn naam gereserveerd was en gaf mijn paspoort. Het duurde even en toen printte ze iets uit. ”Als ik daar een handtekening van u mag,” zei ze vriendelijk. ”Natuurlijk,” zei ik. En ik kreeg een pasje en instructies over de ontbijtzaal. ”Wij wensen u nog een aangenaam verblijf,” zei de receptioniste, waarna ik de lift nam en naar mijn kamer ging.

Als ik binnenkom ben ik sprakeloos. Wat een luxe kamer, dacht ik en dat voor mij. Wow! Mijn mond viel open. Ik trok mijn schoenen uit en gooide mij op het immense bed neer. ”Wow,” zei ik, ”dit is niet normaal.”

Als ik van de schrik ben bekomen, stuur ik mevrouw een bericht dat ik in het hotel ben aangekomen en sprakeloos ben. Heel erg bedankt, schreef ik. Niet veel later krijg ik een bericht: Zal jij zorgen, Verona, vanavond uiterlijk om 22.00 uur op de kamer aanwezig te zijn, aangezien jij een opdracht zult krijgen. Mijn mond viel open. O mijn god, ik moet uiterlijk om 22.00 uur op mijn kamer zijn! Ik ben geen klein kind, dacht ik. Waarom? Ja, dat is goed, mevrouw, schreef ik maar. Dat is toch belachelijk, dacht ik. En wat voor opdracht zou ik moeten uitvoeren, vroeg ik mij stilletjes af. Nou, ik zal wel kijken. Eerst gaat Verona Lyon bekijken en dan ergens lekker eten en dan kijk ik wel. Als ik dan een bericht krijg Het diner is voor jou ook betaald, jij kunt je in de eetzaal melden. ”O,” zeg ik, ”dat zal wel luxe zijn.”

Als ik mij heb opgefrist ga ik mijn kamer uit de stad in lopen, het was immers prachtig weer. Het was spannend en ik bedacht: wat voor een opdracht kan ik nu op mijn kamer uitvoeren, dat was apart.

Ik had heerlijk geshopt in Lyon en was tegen zeven in de eetzaal die gewoon wow was, zo luxe, en wat voelde ik mij klein. Het waren allemaal rijke mensen met veel goud om zag ik wel en sjiek gekleed. Tegen even voor negen was ik terug op mijn kamer en wachtte ik gespannen op een bericht van mevrouw. Het zou nog een dik uur duren dan zal het wel komen, dacht ik.

Dan, na lang wachten en de nodige zenuwen hoorde ik een piep. Ik keek snel en het was het adres in Fréjus waar ik morgen werd verwacht om klokslag twaalf uur. Dan nog een piep. O jeetje, er komt nog een mail binnen, Opdracht staat erboven. Aandachtig lees ik het, maar schrik enorm. Nee, schud ik met mijn hoofd en kijk uit het raam. Open de gordijnen, Verona. Hè, dacht ik, hoe kunt u weten dat die dicht zitten! Er staat:

Verona, kleed je uit op jou lingerie na, en ga met je handen op de rug voor het raam staan, en draai een rondje om jou as, maar langzaam. Ga daarna in de linkerhoek met je handen op de rug en je benen gespreid, minimaal vijftig cm, zonder om te kijken naar het raam staan. Zodra een piep op je telefoon gaat mag jij stoppen en de gordijnen dicht doen, het duurt minimaal vijftien minuten. Vanaf nu heb je vijf minuten de tijd om je gereed te maken voor de opdracht. Daarna is jou kans om een droombaan te krijgen voorbij, de tijd gaat nu in. Jij wordt dan geobserveerd van op afstand, vanuit een ander hotel.

Nee nee, dit geloof ik niet. O dit is waanzinnig, dit kan niet. Ik ben in paniek en durf Sara ook niet te bellen. Ik stond helemaal te shaken op mijn benen. Ik scheurde de gordijnen open en waar moest ik zoeken? Wie begluurde mij in hemelsnaam?! Snakkend naar lucht kleedde ik mij snel uit, gezien de tijd die erbij stond. Gelukkig had ik lingerie aan. O, ik schaamde mij dood. Oké, ik zat tien hoog maar met een venster met open gordijnen, dat was bizar. Mijn hart slaat op hol als ik voor het raam ga staan en een rondje draai om mijn as. ”O mijn god,” zeg ik, ”help mij, dit is waanzinnig.” Ik schaamde mij diep, alhoewel het donker was. Maar ik deed het toch. Dan loop ik naar de bewuste hoek. Ik was ten einde raad en ga staan als een klein kind dat straf heeft verdiend. En met mijn benen nog eens gespreid ook. Met hartkloppingen sta ik voor het raam. Ik besterf het letterlijk. Na lange tijd gaat de piep. O, gil ik bijna en ren naar de gordijnen en scheur ze dicht. Ik was in ademnood door de spanning.

Na vele minuten, ik schrik mij stijf, weer een piep. Gefeliciteerd, Verona, je bent geslaagd voor de gehoorzaamheidstest. Tot morgen, Verona. Pff, mijn god, als ik dit aan Sara vertel zou ze zeggen: ben jij gek geworden of zo, Verona? Dat doe je toch niet. Dan kon ik alleen zeggen: inderdaad, dat mag je wel veronderstellen. Hoe kon ik? Nog snakkend naar lucht plof ik languit op het bed neer en ben in een soort shock.

Na lange tijd begeef ik mij naar de badkamer en besluit een bad te nemen, om even te ontspannen. Wie heeft mij bespied, wie heeft aan mevrouw doorgegeven dat ik de opdracht heb uitgevoerd? Tegen twaalven lig ik eindelijk in bed, nauwelijks van de schrik bekomen, ben ik in een diepe slaap gevallen.

Naar Fréjus

Ik was vroeg op en zat vroeg aan het ontbijt. Ik dacht diep na over wat ik kon verwachten en begon steeds meer te denken aan de woorden van Sara. Dat ik weleens als een subje dienst zou kunnen gaan doen, alles leek daarop. Ik zou dat niet aan kunnen, daar was ik niet het type voor. O nee, dat gaat niets worden, dacht ik, ondanks het waanzinnige salaris dat mij voor ogen stond. Het ontbijt was uitstekend, meer dan dat, en als ik naar de lift loop gaat mijn piep. Er kwam een mail binnen. Ik begon hoe stom ook te trillen en keek angstig in mijn mailbox. Goedemorgen, Verona, zal jij voorzichtig zijn, schat. Neem de tijd en kijk uit en een goede reis.

Pff … ik schreef terug: Dank u, mevrouw.

Met veel spanning stapte ik achter het stuur van mijn autootje en snorde weg van Lyon om af te zakken naar het zuiden, waar ik mijn TomTom op het bewuste adres had ingesteld. 272 km gaf het aan. Nou, dat zou ik ruimschoots halen. Onderweg nam ik twee koffiepauzes en het laatste stuk was nog 39 km dan zou ik er om 11.50 uur kunnen zijn. Dan zou ik nog even vijf minuten in de buurt van het huis wachten en dan voorrijden, zo had ik het mij voorgenomen.

Het weer was gewoon super. Ik had mijn nieuwe rokje en topje aangetrokken en zag er bij mijn weten flitsend uit, lekkere parfum en make-up op. Ik zat vol spanning te wachten op wat mij te wachten stond.

Om even voor twaalf bel ik bij een grote poort aan. Wow, dacht ik, wat een villa. ”Ik zie je, Verona, ik doe open, schat.” En ik rij naar binnen. Als ik door de poort rijd, zie ik in de achteruitkijkspiegel het hek achter mij sluiten. Langzaam rijd ik naar de immense villa en parkeer mijn auto in een daarvoor bestemd vak. Ik stap met een grote bos bloemen uit, die ik onderweg nog snel heb kunnen kopen.

Dan herken ik Paula, ze staat op de stoep en kijkt mij vriendelijk aan.

”Welkom, Verona, je bent nu bij ons huis. Mrs. Chaleen woont driehonderd meter verder, daar gaan wij later heen.” Wij kussen elkaar. ”Kom binnen, schat, wat heerlijk dat je bent gekomen.” De deur ging achter mij dicht.

”Dit heb ik voor u meegenomen.”

”Wow, schat, wat een pracht bos bloemen, en ook nog wel mijn kleuren, schat.”

”Ook wil ik u nogmaals bedanken voor de overheerlijke parfum. Die is echt geweldig.”

”Ja, je hebt hem nu op hè?”

”Ja, ik vind hem zo lekker.”

”Nou schat, ik voelde dat ik jou daar blij mee kon maken.”

”Mag ik even naar het toilet, mevrouw?” vraag ik dan.

”Natuurlijk schat, loop maar mee.” Ik zag direct wat een weelderige luxe. ”Kijk, hier is het toilet, Verona, spoel jij je poesje ook even in het bidet? Zeep staat ernaast, weet je hoe dat werkt?”

”ja mevrouw,” zei ik, ”dank u.”

”Handdoekjes liggen er wel om je poesje te drogen.” Nou zeg, dacht ik, dat was wel even duidelijk alsof ik een klein kind was. Het zou de eerste keer zijn dat ik een bidet zou gebruiken, maar ik deed alsof ik er ervaring mee had! Niet dus!

Na enige minuten was ik klaar en liep het toilet uit. Mevrouw stond mij op te wachten. ”Ga je mee, schat?”

”Ja mevrouw,” zei ik, en wij komen in een prachtige kamer, wow, wat een luxe.

”Ga lekker zitten, Verona. Wat gaan wij drinken? Zullen wij een wijntje nemen, daar is het een mooie tijd voor.”

”Ja alsjeblieft, mevrouw,” zei ik.

Als de wijn is voorgezet, vraagt mevrouw: ”Heb je een goede reis gehad, Verona?”

”Jazeker,” zei ik, ”het was nu niet zo ver meer.”

”En het hotel, was dat oké?”

”Nou, dat was helemaal te gek, een beetje te veel voor mij hoor,” lachte ik.

”Nee hoor, schat, voor jou is niets te veel. Weet je, kom, wij gaan lekker buiten zitten, neem je glas maar mee, Verona, het is zulk mooi weer.”

”Ja, super idee,” zei ik.

Als ik buiten kom kijk ik mijn ogen uit. Zo’n luxe tuin, en zo mooi aangelegd en een enorm zwembad. ”Wow,” zei ik, ”wat woont u mooi, mevrouw.”

”Dank je, Verona, ja wij zijn er ook zeer content mee. Nou laten wij het eens over jou hebben, ik heb begrepen dat jij wel belangstelling hebt voor de baan bij Mrs. Chaleen.”

”Ja ik wil er wel verder op ingaan,” zei ik, ”maar het is mij niet helemaal duidelijk. Ik kan goed verdienen, maar ik moet altijd aan mevrouw haar zijde aanwezig zijn, wat moet ik mij daarbij voorstellen? En dat ik mag genieten van alle luxe met de toezegging van een cabrio, maar dat krijg ik niet allemaal zomaar, dat geloof ik niet, mevrouw.”

”Dat begrijp ik dat jij dat niet zomaar gelooft en daar heb jij ook gelijk in, ik zeg het maar eerlijk tegen jou. Waar het om gaat is … hoe zal ik het zeggen … beloof mij niet te schrikken, oké?”

”Oké,” zeg ik, maar ik was al geschrokken, dacht ik, want er ging wat komen.

”Mrs. Chaleen woont hiernaast, Verona, driehonderd meter verder. Zij is megarijk. Ze had een dienstmeisje, Brigitte, die is zeven jaar bij haar geweest en is nu getrouwd met een schatrijke relatie van Mrs. Chaleen, ook dat kan jou overkomen, want al onze relaties zijn megarijk. Mrs. Chaleen is een uiterst dominante dame, ik zeg het maar zoals het is, die een eigen speelparadijs heeft.”

”Waar moet ik dan aan denken?”

Ze keek mij aan. ”Mrs. Chaleen heeft een droom van een sm-speelruimte, hoe je het maar wilt noemen, en een prachtige bar in haar kelder met een net gebouwde relaxroom. Die is nagebouwd naar een prostituee-raam uit Amsterdam, heel erg mooi, compleet met een straatje ernaartoe, maar dat ga jij nog wel zien vandaag. Zij heeft gewoon een eigen sub nodig, zeg maar dienstmeisje. En voor ons vriendinnenclubje van allemaal mooie dames.”

”O mijn god,” zei ik, ”u bedoelt dat ik dus een sub moet zijn?”

”Ja dat klopt, schat, en dat heb ik in jou gezien, schat. Jij bent het meisje voor Mrs. Chaleen en ons, en onze mannen dat is nog een verhaal apart. Daar staat wel heel veel tegenover, dat heeft Mrs. Chaleen jou gisteren toch verteld?”

”Ja mevrouw,” zei ik.

”Heb je een studieschuld? Ik vrees van wel.”

”Ja, dat heb ik zeker, mevrouw, maar als ik voor de klas ga staan, dan kan ik het afbetalen.”

”Lieve schat, dat is een lange weg, geloof me.”

”Ja, ik weet het.”

”Met deze baan, waarvan het lot in jouw handen ligt, ben jij daar in no-time van af. Ik sluit zelfs niet uit dat Mrs. Chaleen zou kunnen zeggen: geef het maar aan mij, ik betaal het voor jou ineens. Dan zijn wij daarvan af. Weet je in wat voor auto jij mag rijden? Kijk, deze op de foto staat al in de garage. Kom jij door de keuring heen, en jij tekent het contract, dan mag jij erin rijden en komt hij op jouw naam te staan. Dat wordt contractueel vastgelegd.”

”O mijn god, dat is niet te geloven.”

”Hij kost 150.000 euro en is bloedsnel, dus kijk uit, schat. En een geluid waar jij kippenvel van krijgt, zo waanzinnig. We hebben hem een week geleden opgehaald. Het is een Maserati Gran Cabrio.

Mannen zullen jou nakijken, en zeker ook de dames. Wij genoten er zelfs van zoveel bekijks wij hadden. Zodra je even aan het gas komt, is het genieten en zie je mensen omkijken. Dat is kicken, geloof me. Bied jij je aan aan Mrs. Chaleen en je wilt voor de keuring gaan, dan kan ik ervoor zorgen dat jij deze cabrio mee mag nemen om naar Barcelona te gaan naar je vriendin.”

”O, dat zou waanzinnig zijn,” zeg ik met mijn handen voor mijn mond. Ik ben met stomheid geslagen, kijk mevrouw aan en luister.

”Dat krijg ik voor elkaar, maar het is aan jou, schat. Durf jij het aan, en wil jij zo luxe leven, in ruil voor jouw lichaam aan te bieden aan Mrs. Chaleen? Ik kan jou zeggen: ze is lyrisch van jou en zij verdient een leuk meisje waarmee ze kan spelen.”

”Maar mevrouw, ik heb geen ervaring met sm.”

”Dat is juist heel goed, schat, nu kan jij nog naar haar hand gevormd worden. Maar jij moet gewillig zijn en onvoorwaardelijk gehoorzaam zijn, nooit tegenspreken want daar wordt Mrs. Chaleen heel vervelend van. Je krijgt drie maand telkens vooruitbetaald en dat kun jij zo op de bank zetten. Make-up, kleding, schoenen, alles krijg jij van Mrs. Chaleen, en je gaat mee op vakantie, of met een van ons op een megajacht, dus jij gaat heel wat meemaken in een ongekend luxe omgeving, dat verzeker ik jou. Jij gaat verkeren in de high class van de jetset, het is een zware opgave.”

”Ik ben sprakeloos,” zei ik, ”Sorry, het is nogal wat wat mevrouw mij te bieden heeft. Maar mijn lichaam beschikbaar stellen voor sm, dat is niet niks.”

”Nee, dat is niet niks, schat. Maar er zijn codes, ken je die?”

”Nee, hoe zou ik?”

”Nou, jij bepaalt. Stop is stop, en genade is altijd een soort pauze en daarna mag de dominant verder spelen. Kijk, Brigitte, die zal jij nog zeker een keer tegen komen, heeft het zeven jaar volgehouden en heeft een super tijd gehad. Soms is het afzien, ja eerlijk is eerlijk. Als jij wordt uitgeleend bijvoorbeeld, dat kan wat minder leuk zijn.”

”U zegt uitgeleend! Hoe bedoelt u dat, uitgeleend?!”

”Nou, dat bewaren wij even voor later op de dag. Sorry schat, ik vul nog even de glazen en dan gaan wij straks wat hapjes eten en daarna naar Mrs. Chaleen.”

Mrs. Paula liep naar de keuken en liet mij verward achter, ’uitgeleend’, dacht ik, waaraan? Ik word helemaal niet uitgeleend, dacht ik!

Als mevrouw terugkomt en de glazen voor ons heeft gezet zegt ze: ”Luister schat, even wat anders. Ben jij nog single of heb je een relatie?”

”Nee, ik ben single, mevrouw.”

”Heel fijn, blij zelfs, anders zou het niet gaan. Gebruik je de pil?”

”Ja mevrouw, sinds kort weer.”

”Waarom?”

”Nou, omdat ik op vakantie zou gaan en je het nooit weet wat er kan gebeuren.”

”Ben je nog maagd, Verona?”

”Nee dat niet.”

”Wanneer ben jij ontmaagd? Mag ik dat weten?”

”Jawel,” zei ik, ”toen ik achttien was.”

”En hoe was dat?”

”Niet leuk. Ik had mij er heel wat bij voorgesteld, maar het was een afknapper.”

”Waarom?” vroeg mevrouw.

”Nou, hij beledigde mij en toen brak ik met hem daarna en heb hem de deur uit gezet.”

”Kun jij zeggen waarom?”

”Nou, liever niet,” zei ik, ”daar heb ik wel moeite mee.”

”Betreft het je borsten?”

”Nee,” zei ik.

”Je poesje?”

”Ja,” zei ik, ”hij vond mijn clit te groot.”

”Wat zeg jij daar, Verona? Hij vond jouw clit te groot? Wat een gestoord persoon, schat, elke vriendin van ons zou jaloers zijn op een grote clit. Zoiets belachelijks heb ik nog nooit gehoord! Heb jij dan een grote clit? Sorry, ik vraag het jou maar eerlijk.”

”Ja,” bloosde ik.

”O meisje, kom eens bij Paula.” Ik stond op en schoot in tranen. ”Kom op je knieën voor mij.” Mevrouw droogde mijn tranen. ”Sorry schat, jij verdient veel en veel beter dan zo’n onhandige jonge knul. Onze mannen zouden zich liever de tong afbijten dan dat tegen een vrouw of meisje te zeggen. Jij, schat, hebt een echte man nodig, geloof me. Ik zie het aan jou, schat, daar ben jij aan toe, schat. Hoe vaak ben jij dan wel niet intiem geweest?”

”Drie keer,” zei ik snikkend.

”O schatje, nee wat vreselijk. Meisjes op jouw leeftijd worden hier al vanaf vijftien jaar flink gedekt, dat zeggen wij in onze kringen. Je wordt gedekt, onthoudt dat goed. Heb jij wel bi-ervaring?”

Nee, schudde ik met mijn hoofd. Maar wel schoot door mijn hoofd dat Sara mij een keer plots tegen de muur had gedrukt en mij op mijn mond kuste en wij hebben staan tongen, maar dat was kort. Ja, het had mij overrompeld, dat zeker, maar daardoor was ik nog niet bi toch?

Toen trok mevrouw mij omhoog en pakte mijn hoofd in haar handen. ”Ik zal het jou leren, schat.” En opeens word ik gekust op mijn mond en voel ik de tong van mevrouw subtiel binnenkomen. O mijn god, wat gebeurt er? Ik ga tongen met een knappe mevrouw. Ik was nog terughoudend maar dan smelt ik toch weg en geef ik mijn tong vrij, en even later strengelen onze tongen om elkaar heen. Het was een overrompeling, maar het was zo teder en zacht, dit had ik nooit verwacht of kunnen dromen. Ik verloor mijzelf en schrok van mijzelf, zo anders was het dan met een jongen vrijen, die waren altijd wreed en wild, bah daar knapte ik vaak op af. Verona, wat doe je? dacht ik in mijn hoofd en begon helemaal te gloeien als een kooltje in het vuur.

Als mevrouw mij in haar armen sluit en dicht tegen zich aantrekt, denk ik: O, O mijn god. Onze borsten raken elkaar. Als mevrouw dan langzaam haar hand over mijn topje naar mijn borst laat glijden huiver ik wel even en zucht ik diep. Ze kijkt mij aan en komt even los van mijn mond. ”Rustig schat, maak je niet zo druk, laat jij je maar even lekker gaan, schat, oké?”

”Oké, mevrouw, maar ik …”

”Mondje dicht, schat.” En dan gaan wij verder met tongen en het werd heftiger dan ik van tevoren had kunnen bevroeden. Ik kreeg enorme gevoelens in mijn lichaam, daar schrok ik enorm van, maar het voelde zo warm, zo teder en de heerlijke parfumlucht van mevrouw deed mij alle remmen loslaten. Ik begon te zweven in een zweem van liefde en aandacht en warmte. Na lang tongen kwam mevrouw los en vroeg: ”Hoe was dat, schat?”

”Dat is niet te omschrijven.” Ik bloosde enorm.

Dan pakt mevrouw mijn topje vast, trekt het iets naar voren en zegt: ”Ik moet even kijken, schat. Sorry, dat mag toch wel hè?” Ja, knikte ik. ”Wow schat, dat ziet er mooi uit zeg, doe jij je topje eens uit als je wilt.”

”O nee, mevrouw, daar ben ik te verlegen voor, sorry.”

Ze keek mij strak aan, pakte het bij de boord op en trok het zo over mijn hoofd uit. ”Ik help jou van jouw verlegenheid af te komen, dat gaat goed komen, schat.”

Ik ben sprakeloos en zit in mijn bh voor mevrouw. Ze pakt mijn glas en zegt: ”Wij gaan even wat drinken, schat. Wow, jij bent een droommeisje, dat zei ik al tegen Mrs. Chaleen. Ik kan niet wachten tot wij bij Mrs. Chaleen zijn.”

Als ik mijn glas neerzet kust mevrouw mij weer en gaan wij weer tongen, het is een wijntong en ik raak in alle staten van opgewondenheid. Opeens voel ik mevrouw haar handen aan de sluiting van mijn bh, ik kijk angstig in haar ogen, maar dan is het los. Ik zucht en snak naar lucht. Ze kijkt mij aan en doet langzaam de bh voor weg. ”Maak je niet zo druk, schat, waarvoor? Laat je maar even gaan, schat, gewoon even luisteren. Doe jij je handen eens op de rug, schat.”

Ik raak even de kluts kwijt. ”Mevrouw, dit kan niet.”

”Mijn hemel, schat, wat heb jij prachtige borsten zeg. Wow, Mrs. Chaleen zal ze willen opeten.” En ze pakt mijn tepels vast en begint ze te rollen tussen duim en wijsvinger.

Ik kreunde: ”O mevrouw, wat gebeurt er? De vlammen vliegen uit mijn hoofd.”

”Heel goed, schat, ik zie het.”

Ik roep: ”Au”.

”Niks au, schat, een echte au ga jij zeker nog wel voelen, maar jouw tepels zijn fenomenaal. Sorry schat, kom eens op de bank zitten.”

Ik ging zitten en had niet in de gaten waarom. Dan, in een handbeweging, werd ik neergelegd. En mevrouw ging op haar knieën naast mij zitten en keek mij aan. Ik zie haar mond naar mijn tepel gaan. Mijn mond valt open, O dit is waanzinnig. Dan likt mevrouw aan mijn tepel en even later in haar mond, ze zuigt en bijt er zachtjes in. Ik werd gek en schudde wild met mijn hoofd en in mijn kruis sloeg het op hol, wat gebeurde er in mijn doosje? De andere tepel kneedde mevrouw tussen duim en wijsvinger. Dan vliegen onze monden op elkaar en tongen wij heftig maar zo bijzonder lekker, ik was compleet verloren. Het was niet normaal. Nooit eerder had ik met een meisje gezoend, zelfs niet met Sara. Daar kon ik mij niets bij voorstellen en het kwam ook niet in mij op, behalve dan die ene keer met Sara. Maar nu ben ik door dat gevoel zo overvallen door Paula dat ik helemaal licht in mijn hoofd word. Hoe was dat mogelijk, vroeg ik mij af terwijl ik heftig maar intens aan het tongen ben, langzaam rollen onze tongen om elkaar heen.

Als mevrouw van mijn mond loskomt en mij aankijkt, smelt ik werkelijk, niet eerder ben ik in mijn leven zo liefdevol aangekeken. Er gaat een hand langs mijn bovenbeen, die streelt teder op en neer. ”O mijn god,” zeg ik en kijk mevrouw aan.

”Het is het een fijne ervaring, schat,” zegt ze zachtjes.

”Ik zweef,” zeg ik. ”Ja mevrouw, dit is ongekend zo anders dan met jongens.”

”Ook met mannen, schat, wij vrouwen zoenen veel tederder en intenser. Ik ben nieuwsgierig naar jouw doosje en billen, schat, maar zullen wij dat bewaren tot wij bij Mrs. Chaleen zijn? Zij heeft het eerste recht, vind ik.”

Ik sla de handen voor mijn gezicht. ”Meent u dat echt?”

”Of wil jij het nu ondergaan?”

”O nee,” zei ik, ”nog even niet, daar ben ik nog niet aan toe hoor.”

Paula kust zachtjes mijn tepel en likt eraan, als ze zegt: ”Luister schat. Jij hoeft niet te zeggen dat wij gezoend hebben tegen Mrs. Chaleen. Oké, wij hebben gewoon erg veel gepraat, daar laat je het bij. Afgesproken?”

”Oké,” zeg ik.

”Heb je het lekker gevonden, schat?” vraagt ze terwijl ze mij teder aankijkt.

”Onwijs lekker,” zeg ik.

”Gaan wij vaker doen, schat, maar luister nu even goed. Mrs. Chaleen is een compleet andere mevrouw en dominant. Het zal niet gemakkelijk zijn, daar moet je niet op rekenen. Ze kan een bitch zijn, maar prik daar even doorheen alsjeblieft. Maar jij gaat leven in een compleet ander milieu en luxe restaurants, vakanties, superjachten, etc. en ongekende luxe auto’s. Ik heb erg veel invloed op Mrs. Chaleen dus als jij goed bevonden wordt en jij komt door de keuring en tekent het contract, onthoud één ding: jij kunt altijd bij mij terecht en jouw verhaal kwijt. Dan weet ik Mrs. Chaleen wel bij te sturen. Jij kunt mij altijd schrijven als je op jouw kamer bent, of naar mij toe lopen, maar dan vraag je altijd om toestemming. Is dat duidelijk?”

”Ja mevrouw,” zeg ik.

”Zal ik je nu een foto van Mrs. Chaleen laten zien?”

”Ja graag.”

”Kijk, dit is ze.”

O, ik trilde opeens met de foto in mijn hand, terwijl mevrouw Paula een hand op mijn borst heeft en er zachtjes in knijpt. ”O mijn god,” zeg ik, ”die is knap, maar kijkt erg streng zeg, en dat stokje dan, waar gebruikt ze dat voor?”

”Nou, dat kan op jouw billen zijn of onder jouw kin, als ze je toespreekt over jouw gedrag bijvoorbeeld. Maar ze zoent en tongt net zo lekker als Mrs. Paula, schat.” Ze staat op, pakt iets uit een lade en komt terug naar mij, ik zag iets in haar hand. ”Kom jij eens voor Mrs. Paula op je knieën, schat, doe maar even je bh voor, en je topje graag.” Als dat is gebeurd is kijk ik verschrikt naar haar hand. ”Verona, ik ga jou een halsband om doen.”

”O nee, mevrouw, daar is het nog te vroeg voor.”

”Nee schat, ik moet jou aangelijnd aan Mrs. Chaleen voordragen, dat is de afspraak.”

”Aangelijnd zegt u?!”

”Ja schat, aangelijnd draag ik jou over. Mrs. Chaleen zal op een stoel zitten als wij binnenkomen, jij kijkt naar de vloer en zoekt geen oogcontact. Ik draag je voor aan mevrouw en zeg ’Mrs. Chaleen, Verona is aangekomen, mag ik haar aan u overdragen?’ Dan zal zij zeggen: ’Natuurlijk Paula, dank je.’ Heeft zíj een pantalon aan dan ga jij op je knieën, en kus jij haar voeten een voor een en daarna wacht jij zittend op jouw knieën op wat er komen gaat, met je hoofd naar de grond gebogen. Heeft mevrouw een rok aan en zij opent haar benen, dan ga jij vanaf de voeten langzaam likkend langs de binnenkant van haar benen naar boven tot de lies en terug, daarna het andere been vanaf de voet tot aan de lies, ook lik jij dan beide schoenen. Jij raakt niet haar poesje aan en zeker niet als Mrs. Chaleen geen slipje draagt, dat doe jij alleen als je het opgedragen krijgt.”

”Nee, doe ik niet, maar kan dat gebeuren?” vraag ik geschrokken.

”Natuurlijk schat, daarvoor word jij haar subje toch, jij ontkomt aan niets, onthoud dat. Wij dames houden daar allemaal van, maar dat ga jij net als zoenen en tongen wel leren.”

”O mijn god, kijk mijn handen eens trillen.”

”Dat is normaal, schat, het is ook even niet niks. Kom, ik doe nu jou de halsband om en dan moeten wij gaan.”

De halsband leek mij doormidden te knakken. Dat was zo’n rare ervaring, dat gevoel. ”O mijn god,” zei ik, ”dat voelt bizar aan.” En toen kwam er met een klik een kort riempje aan. ”Paula, dit kan ik niet, sorry.”

”Jij moet nu maar even je mondje dicht houden, schat, en maak je niet zo druk. Wow schat, dat staat jou leuk zeg. Kom, wij gaan, maar drink je laatste wijn even op.”

”Ja, dank u,” zei ik. ”O mevrouw, wat gaat er gebeuren?”

”Maak je nu geen zorgen,” zei Mrs. Paula, ”ik ben bij jou. Jij gaat achter in de auto zitten, niemand kan jou zien, wees gerust.”

Als ik in de prachtauto zit, rijden wij langzaam weg naar de poort die langzaam opengaat, en wij slaan rechtsaf. Ik heb het niet meer van de zenuwen en na slechts enkele seconden komen wij bij een groot hek dat langzaam opengaat. Als wij erdoorheen rijden kijk ik even achterom en zie het hek zich weer sluiten.

Mrs. Chaleen

En dan zie ik voor mij een prachtige villa dichterbij komen. Ik moet achter de villa uitstappen en Mrs. Paula pakt het riempje vast. Ik was net een klein hondje dat aangelijnd wordt uitgelaten, wat voelde ik mij klein, het is niet te omschrijven.

”Handen op je rug, Verona.”

”O, sorry, mevrouw,” zeg ik.

”Mrs. Chaleen weet dat ik kom, en ik weet waar zij op ons zit te wachten. Ik wens jou sterkte en wat jij moet doen is bij binnenkomst naar de vloer kijken en geen oogcontact zoeken …”

” … en dan, als u mij loslaat, ga ik op mijn knieën en ga dan eerst de linkerschoen kussen en daarna de rechter.”

”Heel goed.”

”En als Mrs. Chaleen een rok draagt, dan lik ik langzaam vanaf de voet aan de binnenkant van haar been langzaam naar boven tot aan de lies, en daarna terug en dan de rechtervoet en been tot aan de lies.”

”Heel goed, schat.”

”En verder wacht ik met gebogen hoofd op instructies van Mrs. Chaleen.”

”Wow schat, jij gaat het helemaal worden. Ik ben zo trots op jou, schat. Kom, wij gaan naar binnen, ik ben bij je, wees gerust.”

Ik besterf het van de zenuwen en als wij in de hal komen kijk ik mijn ogen uit. Wat een luxe en die trap naar boven … Apathisch kijk ik naar boven. ”Wow,” zeg ik, ”dat is niet normaal zo mooi.”

”Mrs. Chaleen, waar ben je?” roept Paula.

”Boven, schat, kom maar naar boven.”

O, jeetje wij gaan de trap op en ik hoor mijn hakken klikken op de trap net zoals die van Paula. Mijn hart slaat op hol in mijn keel, en ik denk: O Verona, wat ga jij doen, schat? Ben je gek geworden of zo! Ik ben aangelijnd, Sara zou mij voor gek verklaren, ik durfde het niet eens te zeggen.

Paula klopte op de halfgeopende deur.

”Kom binnen,” riep de dame.

Dan gaan wij een soort werkkamer in, in een flits zie ik de dame van de foto.

”Hallo Chaleen, wij zijn er.”

”Ik wachtte al met smart, jij weet toch, Paula, dat ik niet van wachten houd hè en zeker niet vandaag.”

”Sorry, Chaleen.”

”Nee niks sorry, jullie zijn zeker een uur te laat, dat zijn niet de afspraken die wij hebben.” Ik trilde als een rietje. O mijn god, dacht ik, dit is niet best. Mrs. Paula, die zo aardig was, krijgt op haar falie.

”Wat heb je te zeggen, Paula?”

”Ik heb Verona voor u meegebracht. Mag ik haar aan u overdragen?”

”Ja, maar veel te laat.”

”Mijn excuus, sorry Chaleen.”

Ze neemt de riem over. Ik ga op mijn knieën, en dan bekruipt mij de angst. Ze heeft een korte rok aan. Ik wil dan buigen om de schoenen te kussen, maar Mrs. Chaleen doet het stokje onder mijn kin en zegt: ”Verona, welkom in mijn domein. Kijk mij aan graag.” Ik ging door de grond en richtte mijn hoofd op en keek Mrs. Chaleen aan, de blik in haar ogen sneed dwars door mij heen, maar wat een knappe dame, dacht ik. ”Ga je gang, Verona,” commandeerde ze. Vervolgens kuste ik de schoen vanaf de punt tot aan de zijkant naar de enkel, het leek wel alsof ik ervaring had.

”Wat is jou indruk, Paula, van Verona?”

”Ja, ik denk dat ze helemaal naar jouw wens is, Mrs. Chaleen, het is een introvert meisje. Afgestudeerd bachelor Frans/Spaans.”

”Dat is heel erg mooi, Paula. Dan is het niveau wel naar onze wens toch, Paula?”

”Zeer zeker, Chaleen.”

Langzaam lik ik langs de binnenkant van haar been richting Mrs. Chaleen haar lies, ze trekt haar rok iets meer op. Ik ruik de geparfumeerde bodylotion, en hoe hoger ik kom, zie ik in een flits dat mevrouw geen slipje draagt, en ik zag haar poesje, dat kaal was. O mijn god, dacht ik, dit is idioot, Verona. Waar ben jij mee bezig? Dan kus ik de lies en ga langzaam likkend terug tot ik bij de schoen ben. En neem de andere schoen, die kus ik ook, en dan begin ik opnieuw te likken. Ik hoorde even een zachte kerm van Mrs. Chaleen.

”O, Paula dit voelt goed hoor!” O gelukkig, dacht ik.

Als ik bij de lies ben, kus ik die even zachtjes. Ik voel opeens een hand op mijn hoofd gaan en Mrs. Chaleen zegt: ”Jij mag mijn poesje kussen, Verona, en dan zeggen: ik ben voor al uw lusten beschikbaar, Mrs Chaleen.” O, zover ben ik nog lang niet, dacht ik, hoe kunt u dat van mij verlangen!

Dan spreidt mevrouw wijder haar benen, en duwt ze mijn hoofd in haar kruis, en kus ik haar poesje. Mijn hart sloeg op hol.

”Jij mag even eraan likken, Verona, doe maar even jouw tongetje tussen mijn lipjes door.” O mijn god, dat heb ik nog nooit gedaan, dacht ik. ”Dan kan ik gelijk beoordelen hoe zacht jouw tongetje aanvoelt.” O mijn god, dacht ik. ”Je moet minimaal een acht halen wil jij dienstbaar zijn aan mijn zijde, en wil jij je beschikbaar stellen op mijn voorwaarden. Ga je gang, schat.”

Ik aarzel enorm, ben echt radeloos en zie de lipjes van Mrs. Chaleen openstaan. Ik sluit mijn ogen als ik er met mijn tong vlakbij ben, en dan huiver ik en steek voorzichtig mijn tong uit en glijd met mijn tong tussen de lipjes door. Ik ruik de geparfumeerde bodylotion. Ik hoor mevrouw even kreunen en voel dat ik bijna de clit aanraak. Zachtjes speel ik met de tong eromheen. En masseer de clit aan de onderkant. Ik voel die opzwellen, het was alsof ik er ervaring in had, maar nee, geen enkele.

Mrs. Chaleen kreunde weer en zei: ”Paula, kom jij eens bij mij.” O, dacht ik, laat Mrs. Paula zich zo commanderen. Dan doe ik even mijn ogen open en zie ze zoenen en tongen, O mijn god, dat was bizar, terwijl ik zit te likken. Mrs. Chaleen kreunde, hopelijk doe ik het goed, dacht ik. Ik bespeel de clit en zuig er af en toe even aan als Mrs. Chaleen mijn hoofd steviger tegen haar kruis drukt. Terwijl ik aan de clit zuig tik ik steeds zachtjes met mijn tong tegen de clit en ik voel Mrs. Chaleen schokken en ze kreunt steeds meer. Dan stopt ze met zoenen en heeft nu mijn hoofd in haar handen en zegt: ”Wow Paula, ik ga komen, ik ga komen, schat.” Nu moest ik doorgaan, en dan na een diepe kreun en schokken en ”O” roepen ”wat heerlijk, Paula”, kwam Mrs. Chaleen. Zachtjes duwde Mrs. Chaleen mijn hoofd van haar doosje. Ik deed mijn handen op de rug en keek zittend op mijn knieën naar de grond.

”Hoe oud is Verona?” vraagt Mrs. Chaleen aan Paula. Ik dacht: u kunt dat mij ook vragen.

”Eenentwintig jaar, Mrs. Chaleen.”

”Dat is nog erg jong, vind jij niet, Paula, voor ons clubje?”

”Ja, op zich wel, maar weet je, ze is nog geen vier keer intiem geweest. Dus ze is nog heerlijk groen, fris en onervaren, dus jij kunt haar nog helemaal kneden zoals jij haar wilt hebben, Chaleen, dat was mijn insteek om Verona aan jou voor te stellen. Ik voelde dat het een onervaren bescheiden meisje was.”

”Maak haar mond even droog, Paula, als je wilt.”

”Natuurlijk Chaleen.” Nou, dacht ik, u kunt wel commanderen zeg!

”En hoe komt dat, Paula?”

”Nou, weet je, ze is op haar achttiende ontmaagd door een schoolknul en dat was geen succes, toch Verona?”

”Dat klopt, mevrouw,” zei ik. ”Hij was knullig en onbeholpen en na die tijd ook nog eens beledigend.”

”Beledigend? Waarom Paula?”

”Mag ik het zeggen, Verona?”

”Jawel, mevrouw.”

”Mrs. Chaleen, Verona heeft een fors clit en daar maakte die knul een onaardige opmerking over.”

”Wat een domme knul, wat vreselijk voor jou, Verona. Sorry, vreselijk om dat tegen een meisje te zeggen dat je net hebt ontmaagd. Erger kan je niet overkomen lijkt mij. Verona, jij mag gaan zitten, ik heb wel een voorlopig beeld van jou gekregen. Wil jij een wijntje, schat?”

”Alstublieft, Mrs. Chaleen.”

”Paula, wil jij daarvoor zorgen?”

”Natuurlijk Chaleen.”

”Later op de dag zal ik zeker jouw clit gaan zien, schat. Wij zullen daar waarschijnlijk allen jaloers op zijn, want normaal gesproken hebben vrouwen allemaal een klein formaat, dus ik ben zeker nieuwsgierig nu.” Ik bloosde en keek naar de vloer. ”Nou Verona, wat naar om dat te horen, welkom Verona.”

”Dank u wel, mevrouw,” zeg ik beleefd.

”Ten eerste: ik geef jou een acht voor het likken van mijn heilige poesje, dat heb jij heel goed gedaan. Heb jij ervaring met meisjes en zoenen, tongen etc.?”

”Nee mevrouw,” zei ik volmondig.

”Verona, mijn complimenten. Ik zeg dit niet snel, je bent een mooi meisje, je ziet er goed gekleed uit, mooie manicure, en goede opvoeding, dat is belangrijk voor mij. Heeft Mrs. Paula jou verteld wat jou te wachten staat?”

”Ja, in grote lijnen wel, dat ik altijd naast u word verwacht en u dienstbaar moet zijn.”

”Heb jij ook verteld van Brigitte?”

”Ja, dat weet Verona, Mrs. Chaleen.”

”Luister Verona, ik laat jou straks onze villa zien. En welke bedoeling ik met jou heb, dat is ten eerste: jij moet onvoorwaardelijk, zonder enige inspraak, aan al mijn wensen willen en kunnen voldoen. Ik beschik over jouw lichaam, ongeacht waar wij ook zijn, en bij wie dan ook. Jij bent dienstbaar voor al mijn lusten, dat je het even weet. Op vakanties, op zakenreizen, op party’s. Ik heb het recht om jou uit te lenen ofwel te verhuren aan bevriende vriendinnen of relaties. Ook heb jij dan hun te gehoorzamen zonder enige inspraak. Hun wil is wet. Wat jij daarvoor terugkrijgt is een topsalaris van 11.800 euro per maand met een voorschot van telkens drie maand. Dat kun jij zo op de bank zetten, want jij hoeft geen bijdrage te doen voor eten en drinken of huur, alles is vrij voor jou. Make-up en kleding krijg jij van mij en wij zullen vaak op pad zijn om te shoppen. Heb je een studieschuld, Verona?”

”Ja mevrouw, die heb ik.”

”Nou, kom jij door de keuring heen, en jij tekent het contract, dan geef jij mij die studieschuld dan betaal ik die ineens af, deze maand nog.” Ik was confuus, het werd mij allemaal teveel. ”Ik heb net een week een splinternieuwe cabrio in de garage staan en die mag jij gebruiken en na drie jaar is hij van jou. Het zal niet gemakkelijk zijn want ik ben een meesteres en enkele vriendinnen van ons clubje ook.”

”Dat is nogal wat, mevrouw,” zeg ik, ”ik weet niet of ik dat aankan. Maar word ik ook intiem gebruikt?” vraag ik voorzichtig.

Ik zie ze naar elkaar kijken. ”Verona, natuurlijk schat, word jij lekker gedekt, wij praten hier niet over intiem, maar dekken.” O mijn god, dacht ik, ik ben toch geen hondje. ”Op onze privéparty’s zal dat voorkomen, en eens per week op een vaste dag ben jij in de romantische kamer beschikbaar die net klaar is. Voor zo’n topsalaris ben jij onvoorwaardelijk 24/7 beschikbaar voor alle denkbare lusten van mij, laat dat heel duidelijk zijn, Verona. Wij willen onze vaste relaties daarmee verrassen zodat zij minder vreemdgaan. Heb je het verteld, Paula?”

”Ja, van de romantische kamer en dat het is nagebouwd van de Amsterdamse wallen, inclusief een smal steegje.”

”Het is waanzinnig mooi geworden, Verona, dat ga jij straks zien. Maar houd er rekenschap mee, jij hebt drie gaatjes die allemaal gevuld kunnen worden. Maar anaal, daarop word jij wel voorbereid en ingewijd. Mannen doen veel anale seks in Frankrijk en na een paar keer ga jij het best lekker vinden, geloof me. Paula gaat daarvoor zorgen en bereidt jou er goed op voor.”

”Maar luister, Mrs. Chaleen,” zei Paula, ”Verona zou een weekje naar Barcelona naar haar vriendin gaan voor vakantie, aangezien ze een drukke studietijd achter de rug heeft. Ze heeft een erg klein autootje om de hele reis te maken, mag zij de cabrio mee hebben naar Barcelona?” O mijn god, ze gaat nee zeggen.

”Wat voor auto heb jij, Verona?” vroeg Mrs. Chaleen.

”Een Renault Twingo, mevrouw Chaleen.”

”Nou, dat is inderdaad wel een hele reis met zo’n klein autootje, ik denk daar even over na als je het niet erg vindt, maar in principe komen wij daar wel uit denk ik. Maar pas als Verona door mijn arts is goedgekeurd.” O jeetje, dacht ik, en zag mij al rijden naar Sara. Het zou kippenvel zijn, vreesde ik.

”Verona, ik zou graag een afspraak willen maken bij mijn arts om jou te laten keuren, zou dat mogelijk zijn? Ben jij morgen beschikbaar?”

”Ja mevrouw, dat zou kunnen.”

”Heel mooi. Dokter Braunzinger is mijn persoonlijk arts, hij is geen officiële arts maar is nagenoeg afgestudeerd en vindt het leuk om voor arts te spelen. Hij heeft een eigen ingerichte praktijk en hij is bevoegd door mij om jou onvoorwaardelijk te keuren. Dat kost zeker een halve dag. Hij maakt een aanbevelingsrapport en als dat oké is, ben jij op het tekenen van het contract aangenomen, Verona, en dan mag jij de cabrio mee hebben, en krijg jij twee weken vakantie om daarna voor mij beschikbaar te zijn.”

”Dat is nogal wat, mevrouw. Dat houdt in dat ik dan mijn afspraken met de scholen moet afzeggen.”

”Hoe bedoel je dat?” vroeg Mrs. Chaleen.

”Ik heb drie sollicitatiegesprekken uitstaan als docente Frans.”

”Wacht even tot jij gekeurd bent, Verona, zou dat mogelijk zijn?”

”Dat is goed, mevrouw.”

”Ben jij een beetje positief, Verona?”

”Ja, best wel mevrouw, maar ik ben erg onervaren en zeker met sm.”

”Dat is alleen maar gunstig, dan kan ik jou naar mijn hand vormen, schat. Als ik jou zo gekleed bekijk, dan denk ik dat jij zonder kleding onwijs bespeelbaar zult zijn. Wel vermoed ik, Verona, dat jij helemaal nog geen orale ervaring hebt opgedaan met een man.”

”Nee mevrouw, dat heb ik nog niet meegemaakt eerlijk gezegd.”

”Nou Paula, er is veel werk te doen met Verona.”

”Dat is niet erg, Chaleen, wij zijn met veel vriendinnen en dat kunnen wij Verona wel leren toch?”

”Zeker Paula. Wil jij nu de ronde doen door onze villa met Verona, en laat haar alles zien. En als jij daar klaar mee bent, wil je haar douchen en handboeien om gaan doen? En voor mij brengen in de speelkamer.”

”Natuurlijk Chaleen.”

Dan pakt ze mij bij mijn mond en kijkt mij aan. Dan kust ze mij op mijn mond terwijl Paula de riem al vast heeft en voel ik de tong van Mrs. Chaleen binnenkomen. O mijn god, die was ook zo zacht als die van Mrs. Paula. Ze stopt vrij snel en zegt: ”Wow, dat smaakt naar meer, Paula.”

”Oké schat, ik ben ook zeer benieuwd, maar dat komt nog wel,” loog ze tegen Mrs. Chaleen, want wij hadden al hevig gezoend.

”Ga lekker rondkijken met Paula, Verona, en ik zie jou straks weer terug. Ik ga dokter Braunzinger even bellen om een afspraak te arrangeren voor morgen.”

”Kom Verona, ga maar met mij mee, schat,” zei Paula.

”Het staat je goed hoor Verona, aangelijnd te zijn.” En ik kreeg nog even een tik op mijn billen, dat vond ik heftig eerlijk gezegd, maar durfde niets te zeggen.

De rondleiding

Als wij uit het zicht van Mrs. Chaleen zijn, kijkt Mrs. Paula mij aan en zegt: ”Nou, kom jij morgen door de keuring heen, dan mag jij de cabrio meenemen naar Barcelona. Is dat niet onwijs, ik laat hem jou straks zien en horen.”

”O mijn god, ik kan het niet geloven,” zeg ik. ”Maar mevrouw, ik begrijp het dus goed, ik moet mijn lichaam beschikbaar stellen, dat is niet niks, mevrouw.”

”Nee schat, maar waar verdien jij zoveel geld, en dan nog eens de vele cadeaus die jij zult ontvangen, en het geld wat onze mannen jou zeker stiekem zullen geven. Dit is toch een unieke kans om veel geld te sparen en in luxe te leven. Ja, jij wordt bespeeld, dat zeker.”

Dan besef ik opeens dat ik snel van mijn studieschuld af kan zijn. Dat zou een fijn gevoel zijn. Maar mijn lichaam beschikbaar stellen voor madam haar lusten, dat was nogal wat gevraagd besefte ik wel.

”Waar denk jij aan, schat?” zei Paula.

”O, ik was even in gedachten, sorry. Het is even niet niks mevrouw.”

”Kom, ik laat eerst jouw logeerkamer zien en de badkamer.” Ik was sprakeloos en kon het bijna niet geloven. ”Dit is alleen voor jou, schat. Goed van jou dat jij tegen Mrs. Chaleen zei dat jij geen ervaring hebt met meisjes, zij hoeft niet te weten dat wij gezoend hebben, onthoud dat. Ik heb even kort met haar kunnen praten. Ze is erg onder de indruk van jou, schat, dat is positief want ze is altijd zeer kritisch en niet snel onder de indruk van een meisje. Kom, ik laat jou alle kamers zien en daarna gaan wij naar beneden. Het zijn allemaal logeerkamers voor gasten en zakenrelaties, Verona.”

”Nou, erg luxe hoor,” merkte ik op.

”Ja, maar weet je, het zijn allemaal rijke relaties en dan moet je wel iets dergelijks voor gasten hebben.”

”Dat begrijp ik,” zei ik.

”Nu gaan wij naar beneden en laat ik jou alles zien waar jij gebruik van mag maken.”

”Het is een droom van een slaapkamer,” zei ik, ”en dat voor mij.”

”Ja schat, alleen voor jou.”

Ik had nog totaal geen besef wat mij te wachten stond voor dat luxe plaatje en het geld, het zou mij nog zwaar vallen daar was ik van overtuigd. Naïef komen wij aan in de keuken. Ook hier was ik sprakeloos, zo luxe. De extra zitkamer, dan de bioscooproom met fauteuils. Prachtig, het leek wel een paradijs.

”Vind je het mooi, Verona?”

”Waanzinnig,” zei ik, ”het lijkt wel een sprookje.”

”Nou, dit kan jouw toekomst worden, schat. Ga ervoor, kan ik je alleen adviseren.”

”Maar het lijkt mij zwaar en ik ben een beetje bang voor Mrs. Chaleen. Als het nu bij u zou zijn, zou ik zeggen ja.”

”O schat, wat lief van je.” Mrs. Paula pakte mij vast. ”Lief van jou dat te horen.” En wij kusten elkaar even innig. Natuurlijk werd er even uit het zicht getongd. ”Nu gaan wij naar de garage.”

Als wij daar aankomen val ik echt stil.

”Nou schat, hier staat hij op jou te wachten. Ik zal hem even laten horen.”

O mijn god, ik kreeg kippenvel. ”Wow!” gilde ik. ”Dit is waanzinnig, zou ik daarin mogen rijden?”

” Als jij morgen door de keuring komt en jij tekent het contract, dan mag jij hem mee hebben naar jouw vriendin, een twee weken lang.”

”Dat is niet voor te stellen,” zei ik.

”Ga er maar even in zitten.”

”O mijn god,” zei ik, ”wow, ik tril helemaal, wow dit is niet te bevatten, wat een geluid.”

”Schat, het is nu aan jou, dit kan jouw auto worden zoals Mrs. Chaleen jou heeft beloofd.”

Mijn hart sloeg tweehonderd. ”Maar ik weet het niet, mevrouw, of ik dit wel aan kan.”

”Schat, het begin zal zwaar zijn, dat zeker, maar mij zal jij elke dag wel een keer zien, en je mag ook vragen aan Mrs. Chaleen of jij even naar mij mag gaan.”

”O, dat zou wel erg fijn zijn,” zei ik.

”Brigitte kwam ook vaak even langs een kopje koffie drinken, en even lekker zoenen natuurlijk.”

Ik lachte. ”Ik had niet gedacht dat het zo lekker kon zijn tussen twee vrouwen.”

”Jij gaat nog veel meer lekkers krijgen, schat, waar jij nu nog geen voorstelling van hebt,” zei Mrs. Paula.

In wezen was ze gemeen, om te proberen mij zo binnen te slepen voor Mrs. Chaleen, maar ook in haar eigen belang, maar daar was ik nog te naïef voor om dat in te zien. En de indrukken die ik opdeed waren zo overweldigend dat ik alle realiteit, welke bedoeling ze met mij hadden, uit het oog verloor. Toch was ik behoorlijk overrompeld door het voorstel. Ik moest wel bijna gek zijn om dat aanbod af te slaan.

”Ga je mee, Verona, wij gaan naar jouw kamer en jij gaat je douchen en daarna krijg jij de sauna en het speelparadijs van Mrs. Chaleen te zien. Je zult sprakeloos raken, reken maar, schat.”

”O mijn god,” zei ik, ”u maakt mij nerveus.”

Mevrouw draaide zich naar mij om, trok mij naar zich toe en kuste mij. ”Ik ben bij jou, schat, het komt goed.”

Als wij in mijn droomkamer komen, kijk ik weer apathisch in het rond. ”Wat een sprookje,” zeg ik.

”Schat, kom op, ga je uitkleden en douchen. Ik haal even jouw koffer op en breng deze voor jou naar boven. Heb jij daar schone lingerie in zitten?”

”Ja mevrouw,” zeg ik.

”Ik wil even kijken wat voor kleding jij bij je hebt, maar ik weet nu al dat Mrs. Chaleen of ik met jou gaat shoppen voor nieuwe garderobe van ons niveau. Schat, sorry, dat gaat er even wat anders uit zien. Hup kleed je uit, want Mrs. Chaleen wordt anders ongeduldig en dat wil jij niet graag, vrees ik. Wacht even met aankleden, je moet nog ingesmeerd worden met heerlijk ruikende bodylotion.” O mijn god, dat gebruik ik nooit, dacht ik.

”Oké mevrouw,” en ik trok mijn schoenen uit, terwijl Mrs. Paula mijn kamer uitliep.

”Ik ben zo terug, schat.”

Ik ben schoon, dacht ik, waarom moet ik mij douchen en bodylotion op voor Mrs. Chaleen? Ik kleedde mij snel uit en ging naar de adembenemende badkamer. Wow, ik voelde mij net een prinses en ging mij douchen.

Als ik klaar ben en mij sta af te drogen gaat de deur open. Ik schrik en doe het badlaken voor mij.

”O lieve schat, stop daarmee, voor ons hoef jij je niet te schamen, want jij zult vaak naaktlopen en dan zien wij jou toch ook, daar moet jij maar even aan gaan wennen, schat. Kom, ik droog jou rug even af. Wow schat, wat heb jij een paar magische billen, wow. Mrs. Chaleen zal er graag haar tanden in willen zetten.”

”O, dat doet pijn toch?”

”Ja, maar een beetje pijn kan ook genot opleveren, schat.”

Als ik afgedroogd ben, pakt mevrouw een flesje. Ik zie dat het bodylotion is. Mrs. Paula spuit het op mijn borsten en buik.

”Smeer maar uit, schat, ik doe achter wel even.” Ik voelde het op mijn rug en dan op mijn billen. O mijn god, de aandacht van Mrs. Paula raakte mij wel zo bizar, dan smeert ze mijn rug in en daarna de billen. ”O Verona, jij hebt waanzinnige billen zeg, zoals ik droomde toen ik jou volgde in Parijs. Wat zal Mrs. Chaleen straks zeggen?”

De strelingen over mijn billen lieten mij niet onberoerd. Ik raakte erdoor bevangen, alsof ik de controle over mijzelf kwijtraakte. Niet beseffend dat ik die allang kwijt was.

”Verona, ga even met je handen op de wasbak en spreid je benen, schat, dan doe ik ook jouw benen even.”

Nietsvermoedend doe ik wat mevrouw mij vraagt. Ik was klaar met het uitsmeren van mijn body. Als mijn benen worden ingesmeerd houd ik de adem in, terwijl mevrouw mijn bovenbeen langzaam insmeert tot mijn lipjes.

”O Verona, jij bent betoverend mooi, schat.”

”Nou, dat valt wel mee hoor, mevrouw,” zeg ik, ”naar mijn weten ben ik niets bijzonders.”

”O schat, stop daarmee. De dokter zal jou zeker goedkeuren anders is hij niet goed bij zijn hoofd. Sorry, nog even jouw andere been, schat.” Als mevrouw bijna bij mijn kruis is, zegt ze: ”Sorry schat, niet schrikken, ik moet even aan jouw lipjes voelen hoor.”

”O mevrouw,” zeg ik, en verder kwam ik niet omdat ik mijn adem inhield. Ik voelde dat mevrouw teder haar duim tussen mijn lipjes liet doorgaan en ik hoorde dat ik nat was tussen mijn lipjes. Dan legt ze een hand op mijn billen en met de andere hand glijdt de duim langzaam naar binnen. Ik sta op mijn tenen om het te ontwijken en roep alleen ”Wat doet u? Wat doet u?”

”O meisje, wat ben jij nog heerlijk nauw schat, vanbinnen.” Ik kreunde. ”Ja,” zei mevrouw, ”jij moet onderhanden genomen worden en goed ook.” Dan glijdt de duim uit mijn doosje, ik nam een diepe zucht, zo snakte ik naar adem, terwijl mevrouw haar duim aflikte. O mijn god, dacht ik, die is gek geworden.

”Kleed je maar aan schat. Dat smaakt naar veel meer schat, wow zeg.”

Dan krijg ik handboeien om.

”Is dat nodig?” vraag ik nog.

”Ja schat, Mrs. Chaleen heeft mij dat opgedragen. Zo, handen op je rug.” Klik was het.

O mijn god, mijn handen zaten vast op mijn rug, en toen werd ik meegetrokken de grote trap af naar beneden en nog eens een trap af. Dan voel ik dat wij in een andere sfeer terechtkomen en ruik ik wierook. Dat vind ik lekker ruiken en zwoel. Ik loop aangelijnd door een prachtige verlichte gang met fakkels aan de wand.

”Nou Verona, dit is de sauna en het bubbelbad.”

”Dit is een sprookje,” zeg ik, ”wat een villa, ik kan het nauwelijks bevatten, zo indrukwekkend schitterend mooi.”

”Nou schat, dat mag jij gebruiken. Er zal elke dag tijd voor vrijgemaakt worden. Nou Verona, wij gaan dan nu naar iets bijzonders toe, blijf even staan, ik kijk of Mrs. Chaleen op haar stoel zit.” Ik houd mijn adem in en word bloednerveus. Kan ik het aan? denk ik, O mijn god.

Mrs. Paula komt terug en zegt: ”Schat, het is zover, ik mag jou aanbieden aan Mrs. Chaleen. Spreek altijd met twee woorden en wees spaarzaam met nee te zeggen ongeacht wat Mrs. Chaleen jou ook zal vragen of opdragen, jij doet het. Spreek Mrs. Chaleen niet tegen, dat is mijn advies, wil jij tenminste over enkele dagen die mooie cabrio mee hebben naar Spanje. Wees gehoorzaam en onderdanig. Als ik jou zo dadelijk aan Mrs. Chaleen overdraag, ga jij op je knieën en zeg jij ’Mrs. Chaleen, ik ben bereid om mijn lichaam voor al uw lusten beschikbaar te stellen zonder enige inspraak.’ Dan ben jij al voor vijftig procent geslaagd.”

”O mijn god, hoe kan ik dat mevrouw zeggen?”

”Zeg mij nog een keer na, jij kunt het, Verona.” Dan zeg ik het met een brok in mijn keel, en ik hoor ”Ik ben trots op je, schat” en mevrouw kust mij. Dan zegt ze: ”Kom, we gaan naar binnen.”

Ik word meegetrokken en zodra de deur opengaat zie ik blauw neonlicht, en dan valt mijn mond open. ”O, O …,” zeg ik, ”w …w …wat is dit?” al stotterend.

En dan zie ik Mrs. Chaleen op een soort troon zitten met bijna blote borsten en een leren korte rok met een zweepje in haar handen. Ze kijkt mij zo aan dat ik verlamd raak.

”Mrs. Chaleen, hierbij draag ik Verona aan u over.”

”Dank je, Paula, jij mag gaan zitten.”

Ik zak door mijn knieën en weet van de zenuwen bijna niet meer wat ik moet zeggen.

”Wat heb jij Mrs. Chaleen te zeggen, Verona?”

”Ik bied u mijn lichaam aan, voor al uw lusten, zonder enige inspraak en onvoorwaardelijk, Mrs. Chaleen.”

”Dat is heel mooi, Verona, en denk jij aan al mijn verwachtingen te kunnen voldoen, Verona?”

”Ik denk het, Mrs. Chaleen, door Mrs. Paula ben ik zo onder de indruk geraakt van alles wat ik tot nog toe heb gezien, dat Mrs. Paula mij heeft overtuigd dat ik mijn lichaam aan u beschikbaar moet stellen. Omdat u dat verdient.”

”Mooie woorden, Paula.”

”Graag gedaan, Chaleen.”

”Het zal zwaar zijn, maar ik heb besloten dat ik u niet mag teleurstellen. Ik zal mijn uiterste best voor u doen.”

”Dank je, Verona. Kom eens dichterbij, Paula.”

”Ja, Mrs. Chaleen.” Mijn god, dacht ik, hoe kunt u, ook een dame van niveau, u zo laten commanderen.

”Paula, wat heb jij gedaan, vraag ik mij af, om Verona zo overtuigend over te geven aan mijn lusten?”

”Ik heb Verona verteld dat u zeven jaar van Brigitte hebt genoten als sub en dat ik als doel had om een meisje te vinden dat Brigitte zou overtreffen, omdat u alleen met het beste genoegen neemt.”

”En denk jij, Paula, dat Verona daaraan zou kunnen tippen?”

”Daar ben ik stellig van overtuigd, Chaleen. Kijkt u eens naar het sprekende gezicht, ze is betoverend op het magische af. Ik ben er dan ook van overtuigd dat, als Verona is opgeleid tot sub, ze aan al uw verwachtingen zal kunnen voldoen. En op onze besloten bijeenkomsten zal er veel vraag naar Verona zijn om haar te huren. En ik weet zeker dat uw zakelijke activiteiten zullen toenemen als uw sub is opgeleid om eens per week een dagdeel plaats te laten nemen in uw romantische love street.”

”Dat is nogal wat, Paula, wat jij in dit meisje ziet. Ik moet het eerst allemaal nog maar eens even zien, eerlijk gezegd! Ik ben nog niet direct zo overtuigd, ondanks haar schilderachtige gezichtje, zoals jij zegt. Verona, ik heb morgen om elf uur een afspraak staan voor jou bij dokter Braunzinger. Hij mag zonder enige beperking jou keuren en heeft toegang tot alle gaatjes inclusief jouw sterretje. Jij begrijpt wat ik daarmee bedoel?”

”Ja, Mrs. Chaleen.”

”Kijk mij aan als ik tegen je spreek.”

”Ja, Mrs. Chaleen, sorry.” Seconden werd ik aangekeken met een ijskoude blik die dwars door mij heen sneed, terwijl Paula vlak naast mij stond en ik haar medelijden voelde.

”Paula, bind haar vast aan de takel alsjeblieft.”

”Ja, Chaleen.” Ze nam de riem van Mrs. Chaleen over. ”Kom maar mee, Verona.”

Ik was ten einde raad en keek wanhopig Mrs. Paula aan die mijn polsen aan de takel bond en omhoog deed. Ze wilde mij kussen en vasthouden maar durfde niet. Ze knipoogde en fronste haar wenkbrauwen even, alsof ze wilde zeggen: alsjeblieft, wees even flink, Verona.

Dan hoor ik Mrs. Chaleen in haar vingers knippen. ”Paula, ik heb je nodig.”

”Ik kom eraan, Chaleen.” Ik dacht: nou nou zeg, dikke bitch, Paula is toch geen hondje van u. En dan kussen ze elkaar minutenlang. Ik keek niet hun richting uit, maar ik zag het duidelijk tegenover me in de grote spiegel.

Vluchtig keek ik angstig om mij heen om alles waar te nemen. Ik zag een vreemd soort spinnenwiel en een kruis. O mijn god, zal ik daarin moeten staan? Nee, dacht ik. En de kooi voor mij, ik stond er bijna tegenaan, daar ga ik echt niet in, dacht ik. En dan die gynaecologenstoel. O, ik zal daar toch niet op hoeven? Nee, dacht ik, het gaat vast niets worden aangezien Mrs. Chaleen niet enthousiast was, iets stond haar niet aan. Dan zie ik nog een groot bed en een soort leren hangmat. En daar in de verlichte ruimte een stalen deur. Wat zou daar achter zitten? dacht ik.

Dan staat Mrs. Chaleen op en komen ze naar mij toe, ze gaat voor mij staan en zegt: ”Paula, wil je mij een schaar geven? Je hebt het topje niet uitgedaan.” Met een ijskoude blik kijkt mevrouw mij strak aan. Ik had moeite om mevrouw aan te kijken.

”Alsjeblieft, Mrs. Chaleen.”

”Zo meisje,” zegt ze, pakt de boord vast van mijn topje en tot mijn verbijstering zet ze de schaar erin.

Nee, schud ik met mijn hoofd. ”Nee mevrouw,” zeg ik, ”dat is een nieuw topje.”

”Heb ik jou wat gevraagd, Verona?”

”Nee mevrouw,” zeg ik trillend.

”Nou, houd dan voortaan je mondje dicht.” En ze knipt verder mijn topje stuk in vele reepjes. Wanhopig kijk ik Mrs. Paula aan. Ze wil mij helpen, ik zie het, maar ze kan slechts toekijken.

Dan scheurt Mrs. Chaleen het van mij af. Ik sta bijna te klapperen op de vloer. Ze kijkt mij aan en laat haar tong langs haar lippen gaan. Ze gaat achter mij staan en Mrs. Paula kijkt naar de vloer, die zag de wanhoop in mijn ogen. Mijn bh-bandje werd stuk geknipt in plaats van mijn sluiting los te maken, een bh van vijfennegentig euro, dacht ik, net nieuw. De bh gooit ze naar Mrs. Paula die het opvangt en op de stoel legt.

Langzaam komt Mrs. Chaleen weer voor mij staan en bekijkt mijn borsten secondenlang. Dan pakt ze mijn tepels tussen drie vingers en masseert ze. ”O,” zei ik want ze deed mij pijn.

”Paula, kijk even mee, zijn deze tepels geschikt voor een piercingring?” Wat?! dacht ik, bent u gek geworden?

”Ja, die zijn daar zeker geschikt voor.”

”Het beste is dit bij Carlo te laten doen, Paula.” O nee, schud ik met mijn hoofd. Mrs. Chaleen kijkt mij aan en zegt: ”Wat nee, Verona! Zag ik dat! Dat jij nee schudde met je hoofd? Nog één keer en je kunt gaan dame, is dat duidelijk?”

”Ja, Mrs. Chaleen,” zeg ik gebroken en in shock.

”Zou jij je lichaam niet onvoorwaardelijk aan mij beschikbaar stellen?”.

”Ja, Mrs. Chaleen, sorry, mijn excuus.”

”Laatste keer, Paula, hier ben ik beslist niet van gediend, dit deed Brigitte echt niet, of ben jij dat vergeten?”

”Nee nee, Chaleen, ik weet het.”

”Ik zou graag willen dat jij dat nog even goed bespreekt met Verona, want hier heb ik geen zin in, ik duld geen enkele, maar dan ook geen enkele tegenwerking of een grote, brutale mond, is dat duidelijk, Paula?”

”Ja ja,” zei Paula haastig, ”ik zal het door gaan nemen met Verona, sorry.”

Ze pakte mij onder mijn kin vast, wat vreselijk pijn deed omdat ze mij echt kneep. Met tranen die in mijn ogen sprongen zei ik trillend ”Nee mevrouw, sorry”. En ze duwde mijn hoofd opzij. Au au, wilde ik schreeuwen. Daarna betaste ze mijn borsten en keek naar Mrs. Paula, die de tranen in mijn ogen zag.

”Paula, wil jij even dat rode strokenzweepje pakken?”

”Ja, Mrs. Chaleen, moment.”

Ik zie Paula met een rek aan komen lopen, O, ik viel bijna flauw en zag allemaal rare voorwerpen, zelfs een mattenklopper. Nee, daar slaat ze echt niet mee, dacht ik naïef. Zal wel voor de show zijn. Ik zie Mrs. Paula een zweepje pakken met losse stroken. Mrs. Chaleen maakt mijn rokje los en laat het vallen.

”Pak maar even weg. Paula.”

”Ja, Chaleen, zal ik doen.”

Ik tilde mijn voeten op en werd in mijn zij vastgepakt, waar ik nogal van schrok.

”Zo meisje, je bent bijna naakt, hoe voelt dat?”

”Ik besterf het, mevrouw. Ik … ik kan dit nauwelijks aan, ik denk dan ook dat ik niet geschikt genoeg voor u ben en niet het juiste meisje voor u zal zijn wat u voor ogen hebt.”

”O schat, denk jij dat? Nou, dat valt nog te bezien schat,” en ze pakte weer mijn tepels vast. ”Paula …”

”Ja, Mrs. Chaleen.”

”Mag ik twee tepelklemmen van jou?”

”Natuurlijk, Chaleen. Zal ik maar de softe eerst pakken?”

”Ja doe maar.” O nee, dacht ik, nee, en zie Paula aan komen lopen met twee zwarte klemmen die ze overhandigt aan Mrs. Chaleen, die ze op mijn tepel zet. Ik spring bijna van de vloer.

”Au au!” gilde ik.

”Paula, wil je haar even vasthouden?”

”Natuurlijk, Mrs. Chaleen.” Paula pakte mij van achteren vast bij mijn borsten, en zei ”ssst” in mijn linkeroor zodat Mrs. Chaleen het niet zag die even wegliep. Ze kwam terug en zette de andere klem op mijn tepel.

”Au au!” gilde ik duidelijk.

”Verona, sorry, het moet even, schat,” zei Paula die mijn borsten op de zijkant masseerde.

”Nou, dat staat je goed, Verona, daar scoor jij mooie punten mee, schat,” en ze kijkt mij aan met een grimas. Ik zie haar door de hurken gaan, mijn slipje vastpakken en langzaam uittrekken. Ik raak in alle staten van verwardheid. ”Til je voeten op, schat.” Ik deed het terwijl ik naar de klemmen op mijn tepels keek en de pijn zat te verbijten. Ik zie Mrs. Chaleen naar mijn doosje kijken en ze zegt: ”Paula, waarom heb jij haar doosje niet geschoren, jij weet toch dat ik geen haartje wil zien hè?”

”Sorry Mrs. Chaleen, ik vond dat ik niet het eerste recht had om aan haar doosje te komen.”

”Oké, dat prijs ik in jou, zorg jij daarvoor alsjeblieft, voordat ze morgen naar dokter Braunzinger gaat, even mooi gladscheren.”

”Natuurlijk Chaleen.”

”Dank je, schat.”

Ik dacht: nee, mijn landingsbaantje moet weg, nee echt niet. Daar was ik juist trots op, het was van mij.

Mrs. Chaleen betast mijn doosje en zegt: ”Paula, kijk eens.” En Paula ging op de hurken zitten. Ik zakte door de grond. Mrs. Chaleen opende mijn lipjes en pakte mij bij mijn clit.

”Wow,” zei Paula, ”wat geweldig, Mrs. Chaleen.”

”O, daar ben ik van gecharmeerd, Paula. Wow zeg, kijk dan, het wordt groter tussen mijn vingers.” Ik kon niet staan blijven, ik werd gek. Laat los, dacht ik, laat los alsjeblieft, en trappelde met mijn voeten op de vloer.

”O Paula, dank je schat,” en ik zag ze elkaar kussen en tongen. Als ze stoppen zegt Mrs. Chaleen: ”Ze mag zo even op de bank schat, oké? Graag met opgetrokken knieën. Zo, ik ga eens naar jouw billen kijken, Verona, wat ik daarmee kan.” Ik zie Mrs. Chaleen opstaan en naar mijn billen lopen. ”Wow, Paula, die zijn gaaf zeg!”

”Dat heb ik je toch gezegd, Mrs. Chaleen, het is een toppertje maar ze moet nog gevormd worden, schat.”

”Ja, dat begin ik nu ook te geloven.” Ik werd gek hoe erover mij werd gepraat, terwijl mijn billen worden betast door Mrs. Chaleen. ”Wow schat, die voelen lekker strak aan zeg, en gespierd. Hoe komt dat, doe jij veel aan sport?” Ja, knikte ik, mijn stem was even weg, zo vol zat ik.

”Ja,” zei Paula, ”ze doet veel aan joggen, mountainbiken en zwemmen.”

”Nou geweldig. Heb jij Verona onze fitnessstudio laten zien en het zwembad?”

”Ja ja, ze vond het heel erg mooi, Chaleen, en de sauna. Ja, helemaal te gek, toch Verona?” Ja, knikte ik. ”Mrs. Chaleen, sorry, ze zit even vol.”

”Nou, dat mag ook hoor, zeker met zulke billen, daar kan Mrs. Chaleen wel wat mee, schat. Maar jij gaat vooral als jij morgen door de keuring komt elke dag zeker twee uur trainen, heb je dat gehoord? Kijk mij aan,” zei Mrs. Chaleen. Ze zag mijn radeloosheid.

Ja, knikte ik. ”Paula, houd haar maar even vast als je wilt.”

”Oké, Chaleen.”

Paula pakte mijn gezicht in haar handen en kuste mij snel op mijn mond, terwijl Mrs. Chaleen achter mij op haar knieën ging en langs de binnenkant van mijn benen begon te strelen. Mijn mond viel open, ze ging mij betasten en raakte mijn lipjes aan. O, ik keek wanhopig naar Paula die mij weer kuste, en zei: ”Rustig, schat.” Dan voel ik een duim tussen mijn lipjes door glijden, ik was nat, erg nat, ik hoorde het.

”Nou nou, Paula, jij hebt mij wel een heet teefje voorgedragen zeg! Hoor eens.”

”O ja, nu hoor ik het ook. Nou nou, meisje toch, ben jij ooit wel zo nat geweest?” Ik schudt met mijn hoofd als Paula mij weer kust, nu moest Mrs. Chaleen het wel gezien hebben. Gelukkig, het bleef stil, maar dan komt de duim langzaam naar binnen. Ik heb het niet meer en sta te trappelen met mijn voeten.

”Paula, wil jij de knijpers van de tepels halen?”

”Ja natuurlijk, schat. Dat doet even pijn, Verona.”

”Au au” gilde ik.

”Sorry meisje, dat doet altijd even pijn, ik zal even snel masseren voor de bloeddoorstroming. Nou schat, ik vind dat jij je heel goed gedraagt.”

Ik werd gek van de duim van Mrs. Chaleen ze deed het zo lang, als opeens Mrs. Paula aan mijn tepel gaat zuigen. Ik was zo bang dat Mrs. Chaleen boos zou worden, maar het bleef stil. Ik raak uitzinnig opgewonden als Mrs. Chaleen met een hand mijn clit begint te masseren terwijl achterlangs de duim op en neer in mijn doosje gaat. Ik werd gek en raakte vreselijk opgewonden tot ik zwaar kreunend zo’n hevig orgasme kreeg dat mijn ogen in mijn kassen begonnen te draaien.

”Wow,” hoorde ik mevrouw zeggen, ”wat een heerlijk geil teefje, Paula. Sorry, jij hebt gelijk gehad, ik had ongelijk, ik zag het niet zo zitten eerlijk gezegd.” Ik hijgde en snakte naar adem als de duim uit mij glijdt.

”Ik heb het je gezegd Mrs. Chaleen. Kijk, alles is zoals jij graag wenst, mooie tepels, prachtige billen en borsten en een mooi snoetje. Wees eerlijk.”

Mrs. Chaleen komt voor mij staan, en zegt: ”Lik jij even mijn duim af, schat.” En ik kreeg zo die natte duim in mijn mond gedrukt, dat was een schok voor mij, ik rook mijn eigen lichaamsgeur, maar ik kon niets anders dan likken. Paula streelde even lief over mijn billen. ”Verona, ik denk dat wij misschien wel goede vriendjes worden, schat, maar je hebt nog een lange weg te gaan. Een hele lange weg, is dat duidelijk?”

”Ja, Mrs. Chaleen,” zeg ik en dan lopen van alle emoties tranen langs mijn wangen.

”Paula, wil jij haar even troosten en dan op de bank vastbinden? Nee, doe maar even in de onderzoekstoel, dat is voor vandaag beter.”

”Oké,” zei Paula.

”Ik kom zo terug,” zei Mrs. Chaleen.

Mijn handen werd naar beneden gedaan en Mrs. Paula omarmde mij en kuste en tongde mij heftig terwijl de tranen op haar gezicht terechtkwamen. ”Nu mag jij je even laten gaan, schat. Zeer begrijpelijk, schat, het was een zware beproeving van Mrs. Chaleen, maar ik denk dat jij haar nu wel binnen hebt. Nog even op de stoel en dan zal het voor vandaag wel genoeg zijn denk ik hè.”

Snikkend zei ik: ”Ik hoop het, ik ben gesloopt.” De kusjes van Paula die mij zo teder aankeek deden mij smelten zodat er nog meer tranen kwamen.

”Pure emotie, schat,” zei Paula, en veegde de tranen steeds weg. Als ik ben bijgekomen maakt ze mij los. ”Kom schat, ik zet je even op de stoel, Mrs. Chaleen wil dat graag.”

Nauwelijks zit ik op de stoel of ze komt aanlopen en gaat voor mijn doosje zitten op een krukje en bekijkt mijn doosje.

”Hoe vaak ben jij intiem geweest, Verona?”

”Drie keer,” antwoordde Paula voor mij.

”Nou, jij bent inderdaad nog erg gesloten, schat, heerlijk vindt Mrs. Chaleen dat. Hopelijk zal dat geen bezwaar geven morgen voor de keuring. Je moet minimaal honderd punten scoren wil ik jou een contract geven. Heeft Mrs. Paula dat met jou besproken?”

”Ja mevrouw,” zei ik.

”Mooi zo, schat. Ik bekijk nog even jou clit, oké?”

”Ja mevrouw,” zeg ik gebroken en aangedaan, terwijl Paula mij omarmt en een hand op mijn borst heeft die naar mijn tepel afglijdt. Mrs. Chaleen doet de stoel omhoog. Ik kijk vol verbijstering Mrs. Chaleen aan en zie haar gezicht naar mijn doosje gaan en dan, een schok.

”Rustig schat,” zegt Paula en pakt mijn tepel tussen twee vingers. Mrs. Chaleen likt aan mijn clit en dan na enkele likjes neemt ze hem in de mond en begint eraan te zuigen en bewerkt de onderkant met haar tong. Ik werd gek en kreunde.

”O, wat gebeurt er?” riep ik luid.

”O, schatje, jij wordt verwend door Mrs. Chaleen, laat je maar lekker gaan, schat.” Het duurde niet lang. Door het kneden van mijn tepels en de kusjes en het zuigen aan mijn clit, die ik voelde opzwellen, kreeg ik zwaar kreunend een orgasme. Ik schudde hevig met mijn hoofd. Het gevoel was weerzinwekkend, zo heftig, alsof het voor het eerst was.

”O mijn god,” riep ik, ”ik ben op.”

”O meisje, voor vandaag ben ik tevreden, en de billentest komt morgenavond wel, schat, voor nu is het genoeg.” Dan word ik op mijn mond gekust en getongd door Mrs. Chaleen. ”Ga even lekker een douche nemen, schat, en dan staat er een glas wijn voor jou klaar. Voor vandaag is het genoeg, Paula, de romantische straat graag morgenavond. Nu niet meer laten zien, dat zal net even te veel worden voor haar.”

”Ja, ik vrees het ook, Chaleen. Kom Verona, kom met mij mee, ik doe jou de polsboeien af en jij gaat je even lekker douchen en aankleden, schat, en dan kom jij in de keuken.”

”Ja graag,” zei ik, ”dank je.”

De stad in

Ook mijn halsband ging gelukkig af, ik voelde mij bevrijd en wat was het heftig.

”Gaat het?” vroeg Mrs. Paula. ”Kom, wij gaan naar boven, ik neem je rokje mee en je slipje.”

”Kan ik zo naar boven, Mrs. Paula?”

”Natuurlijk schat, jij zal vaak genoeg in je blootje lopen hoor. En als er mannen in huis zijn, dan gaan ze jou natuurlijk ook naakt zien, schat, daar ontkom je niet aan.”

”En mogen ze mij ook aanraken?” vraag ik naïef.

”Verona, nu is het even genoeg voor vandaag en stel niet meer zoveel vragen alsjeblieft, schat, morgen meer oké?”

”Ja sorry,” zei ik, ”maar ….”

”Nee, nu even geen maar meer schat, ga je douchen, ik ga naar de keuken en kleed je maar leuk aan, want wij gaan straks uit eten.” Wow, dacht ik, daar heb ik wel zin in, ik was erg opgelucht dat het voorbij was.

Na veertig minuten was ik opgefrist en gekleed, en zocht ik de keuken op. De sfeer in de villa liet mij niet onberoerd. Wat een ongekende luxe, en ik keek overal waar mijn ogen maar wilden kijken. Aangekomen in de keuken, stond er een wijntje voor mij klaar.

”Kom eens, Verona,” zei Mrs. Chaleen. Ik liep naar haar toe en Paula stond naast haar. ”Heb ik je te hard aangepakt, schat?”

”Ja, best wel,” zei ik, het werd mij even teveel dat hebt u gezien.”

”Ja, dat zag ik, schat, maar het moest even om te kijken waar jij te breken was, nu weet ik het. Wel moet ik je eerlijk zeggen, Verona, enkele van mijn vriendinnen zijn ook niet zo lief en kunnen streng uitvallen. Paula, zeg jij het.”

”Klopt, dat zal nog weleens wat traantjes kunnen opleveren, Verona. Maar ik heb goed nieuws voor jou, jij bent voor vijftig procent aangenomen, morgen is te hopen dat dokter Braunzinger er honderd van kan maken.”

”Dat zou fijn zijn,” zeg ik. Dan zoent Mrs. Chaleen mij, en legt Paula een arm om mijn middel. Het voelde goed, maar kon ik het aan? vroeg ik mij steeds meer af, moest ik er wel voor gaan?

”Kom, ga lekker zitten, schat. Wij hebben wel een glaasje overheerlijke wijn verdiend.” Paula zette hapjes en water op de tafel. ”Heb jij ook vragen, Verona?” vroeg Mrs. Chaleen.

”Ja nogal,” zei ik.

”Nou schat, laat eens horen.”

”Wat kan ik verwachten? Ik heb vaak gehoord of ik wel in uw vriendinnenclubje zou passen, hoe moet ik dat zien?”

”Nou Verona, wij hebben een eigen vriendinnenclubje opgezet van welgestelde dames uit ons milieu, die allemaal bi zijn. Wij wilden zeven jaar terug een eigen au pair voor onszelf hebben en aangezien het mijn idee was, heb ik het alleenrecht gekregen om mijn au pair c.q. subje, die gedienstig is voor onze lusten, uit te lenen. Toen zijn wij ook net zo toevallig als nu Brigitte tegen het lijf gelopen en hebben haar weten binnen te halen. En het is ons allen zo goed bevallen dat wij ermee door willen gaan. Paula was al enige tijd aan het zoeken nadat Brigitte een relatie kreeg met een van onze relaties. En Paula, die toevallig voor een paar dagen in Parijs was, werd verblind toen ze jou zag lopen.”

”Ja, ik was verbaasd dat Mrs. Paula mij zo vriendelijk aansprak, en het werd een verrassing die mij nog lang bij zal blijven. Ik dacht: krijg ik zomaar zo’n mooi cadeau en een visitekaartje? En u moest heel snel weg, mij verbaasd achterlatend.”

Er werd gelachen. ”Nou schat, jij moest eens weten hoe graag ik jou direct wel mee wilde nemen. Mrs. Chaleen, wat heb ik je gezegd?”

”Ja klopt. Jij belde mij en zei: ’Nou, Mrs. Chaleen, ik ben nu toch een oogappeltje tegen het lijf gelopen, het is bingo hoor.’”

”Maar hoe nu verder? Mag ik dat vragen?”

”Natuurlijk, Verona,” zei Mrs. Chaleen. ”Morgen om elf uur word jij bij dokter Braunzinger gebracht voor onderzoek, hij keurt jou compleet, zelfs in jouw sterretje. Hij zal mij een aanbeveling gaan doen en daar is het wachten op. Gedraag je zo goed mogelijk. Je moet tekenen dat jij de keuring geheel in vrije wil zult ondergaan. En de dokter vereffent de rekening in natura.”

”Hoe bedoelt u?” vraag ik naïef.

”Hij stuurt geen factuur maar daarentegen mag hij jou een penetrale injectie geven, schat.”

”Nee,” zeg ik geschrokken, ”u maakt een grapje.”

”Nee nee, Verona,” zei Paula, Mrs. Chaleen bijvallend, ”zo gebeurde het ook altijd met Brigitte en eens per maand ga je voor controle, dat doen wij allemaal namelijk.”

”U bedoelt dat ik word genomen door de dokter?”

”Inderdaad, dat is ons spel maandelijks. Daarnaast ga jij eens per maand voor onderzoek naar een kliniek, die is officieel. Maar dokter Braunzinger speelt graag voor ons de dokter. Hij is de man van een van onze vriendinnen, dus jij zult hem zeker nog regelmatig tegen het lijf lopen.”

”O mijn god,” zeg ik, ”dat is nogal wat. En op privéparty’s dan?” vraag ik naïef.

”Dan zijn er meestal meerdere meisjes aanwezig en kan jij gebruikt worden. Dat recht hebben alle mannen van hun vrouwen, en ook de dames kunnen jou meenemen naar het speelparadijs om jou te bespelen, dat is verboden terrein voor de mannen.”

”Mag ik nog nadenken, mevrouw?” vraag ik.

”Natuurlijk mag dat, schat, zolang jij nog niet gekeurd bent kan dat toch. Kom, neem je glas mee, wij gaan even lekker buiten zitten en daarna gaan wij straks lekker dineren, Verona.”

Ik vond de tuin en het buitenterras zo indrukwekkend mooi, ik keek mijn ogen uit.

”Je kunt morgen na de keuring lekker gaan zwemmen als je wilt. Kijk, ik wil het zo met jou maken, Verona,” zei Mrs. Chaleen, ”stel, jij wordt morgen goedgekeurd. Ik heb het contract klaarliggen, als jij het tekent en jij wilt onze ’au pair’ worden – tegen vrienden en familie zeg jij dat begrijp je …”

”Ja mevrouw.”

”… maar inhoudelijk ben jij mijn subje en ben jij overdag aangelijnd aan mijn zijde, besef dat goed, en gaat jouw opleiding beginnen. Het kan ook nog zo zijn dat ik jou voor een week naar een internaat ga sturen in Schotland.” Daar schrok ik nogal van, maar durfde niets te zeggen. ”Anderzijds wil ik ook zo tolerant zijn om jou een week de tijd te geven om na te denken en neem jij overmorgen de cabrio mee naar Barcelona en ga jij lekker naar jouw vriendin en ga het er even lekker van nemen.”

”U bedoelt dat ik met de cabrio naar Spanje mag?”

Ja, knikte mevrouw. ”Hij is verzekerd, maar kijk uit, het is bijna 500 pk, hij is bloedsnel, vooral in de bergen. Doe alsjeblieft rustig aan en geniet van het geluid.”

”O, u maakt mij gek.” Wat zal dat een belevenis zijn en wat zal Sara opkijken, dacht ik.

”Ik zou jouw vriendin niet alles zeggen wat je nu precies gaat doen. Zeg gewoon: ik ga een paar jaar als au pair bij een welgestelde familie werken en klaar is het.”

”Dat ga ik zeker zeggen. Ik kan het nauwelijks bevatten.”

”Maar schat, wij zijn er nog niet hè, voorlopig is er nog niets getekend.”

”Sorry, dat klopt mevrouw,” zei ik.

Als de glazen leeg zijn, stelt mevrouw voor om te gaan. Mevrouw sluit af en wij nemen de achteruitgang en gaan in een prachtige auto. Ik zie een Bentley staan. Wow, dacht ik, alsof ik thuis op een luxe bank zat.

”Verona, wij gaan even shoppen voor jou en daarna gaan wij dineren.”

”O wat leuk, gezellig,” zeg ik.

”Ja, jij hebt nog een nieuw topje van mij tegoed en een nieuwe bh toch?”

”Nou, dat hoeft niet hoor, mevrouw. Sorry, nee, laat maar hoor.”

”O nee, Verona, wij gaan even shoppen, schat,” zegt Mrs. Chaleen.

Toen wij dan eindelijk in de stad aankwamen, werd de auto op een bewaakte parking geparkeerd en wandelden wij de stad in. Ik werd liefdevol tussen de dames ingenomen. Dat raakte mij wel en deed mij goed, dat had ik niet verwacht gezien de blik die mevrouw mij had getoond thuis. Maar nu voelde het goed.

Wij kwamen in een chique shop. Ik dacht: maar dit is niet voor mij, dat zag ik meteen, veel te duur voor mij. De dames bekeken diverse topjes en vroegen mij na verloop van tijd: ”Wat vind jij hiervan, Verona?”

”Ja heel mooi,” zei ik, ”maar mevrouw, de prijs,” zei ik met een rood hoofd.

”Schat, ik vraag jou toch niet naar de prijs te kijken of wel soms?”

”Sorry mevrouw, ik weet niet wat ik moet zeggen, zo mooi.”

”En deze dan?” Ik slaakte een diepe zucht en keek Mrs. Paula aan. ”Ga passen,” zeiden ze. Ik dacht: zeshonderd euro voor twee topjes, dat is waanzinnig.

In het pashokje paste ik het aan en liet het toen zien.

”Wow Verona, echt te gek zo mooi.”

”Ja,” zei de winkelbediende, ”mevrouw, uiterst chique hoor.”

”Nu die andere even passen, Verona.”

”Oké,” zei ik en liep terug naar het pashokje. Ik trok de tweede aan en liet het vervolgens zien.

”Wow,” was de reactie, ”alles klopt, schat, nu nog graag een paar mooie rokjes,” zei Mrs. Chaleen tegen de verkoopster. O mijn god, nee, dacht ik, dat is te gek. Sprakeloos keek ik Mrs. Paula aan die mij in mijn arm kneep en mij maande stil te zijn als de verkoopster met twee beeldige rokjes aan komt zetten.

”Ga maar passen,” zeiden ze tegen mij.

In het pashokje trok ik het rokje aan, het stond mij onwijs mooi en ook de tweede, en liet het vervolgens zien.

”Mooi hoor schat, trek maar uit en kleed je maar weer aan.” Gezamenlijk twaalfhonderd euro, ik was in shock, hoe kon ik dat vergoeden?

Na te hebben afgerekend gingen wij nog naar een lingerieshop waar ik tien topsets cadeau kreeg die ik waanzinnig mooi vond.

”Dit is een cadeautje van ons beiden voor jou,” zeiden Mrs. Chaleen en Paula. Ik bedankte ze duizendmaal. Daar was ik enorm blij mee, van zoiets moois droomde ik weleens, maar was voor mij onbetaalbaar,. In totaal hadden ze zeventienhonderd euro betaald. Dan besef ik dat er nagenoeg geen weg meer terug is, zodat ik mij nog kan terugtrekken. Hoe en wat morgen? Het maakte mij wel erg nerveus.

Bepakt en bezakt liep ik met de tassen richting de auto, om ze in de kofferbak te plaatsen, waarna wij naar het restaurant gingen.

Nauwelijks zitten wij achter een glaasje wijn, als Mrs. Paula roept: ”Kijk nou wie daaraan komt: Brigitte.”

”Brigitte,” riep Mrs. Chaleen, ”wat leuk om jou te zien, schat. Wat kom jij hier doen?” Er werd heftig gezoend.

”Ik moet even een afspraak maken voor Georges, zodoende wipte ik hier even naar binnen. Hallo,” zei de mooie dame en gaf mij een hand.

”Verona,” zei ik, ”hallo.”

”Wie is Verona?”

”Dat wordt waarschijnlijk onze nieuwe au pair,” zei Mrs. Chaleen.

”O, geweldig, wat leuk, nou die zal in de smaak vallen bij de heren en de damesclub.”

”Ja, vind jij het een mooi meisje?”

”Nou zeg, mooi, Mrs. Chaleen, een beeldje toch of niet, Paula?”

”Jazeker Brigitte. Ik heb Verona enkele dagen geleden ontmoet in het parfummuseum in Parijs.”

”O, dat is geweldig. Nou, Verona, ik kan jou de baan zeker aanbevelen. Het is dikwijls spannend en heftig, maar je hebt verder een superleuk leven. Ga ervoor, schat, je bent nog jong toch?”

”Eenentwintig,” zei Paula.

”Nou, toe maar. Wat zullen de andere dames zeggen, Mrs. Chaleen?”

”Ik ben ook benieuwd,” zei ze.

”Maar ben jij al gekeurd?”

”Nee, morgen,” viel Chaleen haar bij.

”O, wat spannend, schat. Nou, die keuring is minder leuk, maar het is even nodig wil jij een luxeleventje leiden, schat. Hopelijk kom ik je nog een keer tegen op een party.”

”Vast wel,” zeiden Mrs. Chaleen en Paula.

”Nou sorry, ik moet gaan.” Er werd gekust en ook ik kreeg een liefdevolle kus. ”Sterkte morgen, Verona. Je kunt het, schat. Mooi meisje ben je hoor.” Ik lachte verlegen. ”Nog lekker een groentje, Mrs. Chaleen.”

”Jazeker,” kan Mrs. Chaleen nog zeggen.

”O ja zeker, daar is geen ontkomen aan,” lachte ze nog even. ”Succes dames en nog een fijn diner voor jullie straks.” En weg huppelde Brigitte.

”Nou, nu heb jij ook Brigitte gezien,” zei Mrs. Chaleen.

”Mooie dame,” zei ik.

”Wat heeft ze gehuild toen ze bij ons wegging, of niet Paula?”

”Ja klopt, maar zeven jaar is ook niet niks, ze was erg gewild en geliefd bij onze dames en relaties.”

”Of ik die kan evenaren, dat zal dus niet meevallen,” liet ik mij ontvallen.

”Nou, nou, Verona, jij hebt op een aantal punten meer voordelen hoor dan Brigitte.”

”O,” zeg ik verbaasd. ”Wat mag dat dan wel niet zijn, mevrouw?” vraag ik aarzelend, hopende dat het geen brutale vraag was.

”Daarmee wacht ik even tot morgen, nadat de keuring is geweest en wij gezamenlijk om de tafel zitten. Nu heeft het nog geen zin.”

Dan wordt het diner geserveerd.

Het diner

Het was voor het eerst in mijn leven dat ik zo’n heerlijk diner voorgeschoteld kreeg in een uiterst luxe restaurant. Dat was een uitzonderlijke ervaring, als ik de mensen om mij heen zag, allemaal van niveau, de gewone man zou dit niet kunnen betalen in deze ambiance van weelde. Daar zou ik vaker mee te maken krijgen, dacht ik, als ik ervoor zou gaan en door de keuring zou komen. Wat zou die keuring nu in gaan houden, dacht ik opeens. Zal ik het vragen? Of gewoon op mij af laten komen? Nee, vraag maar niet te veel, Verona, daarmee kan jij Mrs. Chaleen irriteren, zoals Paula je heeft gezegd.

Er werd nog wijn bijbesteld en water voor mevrouw aangezien zij moest rijden, en dat kon ik waarderen. Er werd over mij gepraat hoe laat ik na de keuring door Paula zou worden opgehaald. Ik hoorde Paula zeggen: ”Ik ga dan even naar een relatie van ons, ik ben dichtbij Mrs. Chaleen, en ik laat de assistente met mij bellen zodra de keuring is afgelopen.”

”Prima, dan stuur jij mij even een bericht hoe laat jij denkt hier te kunnen arriveren, Paula.”

”Dat ga ik doen, maar dat zal tegen vijven zijn denk ik, Chaleen.”

Ik zag erg tegen de dag van morgen op, terwijl ik lekker aan het eten was, en dacht aan de mooie kleding die ik even terug had gekregen. Ik zou het niet durven zeggen tegen Sara, ze zou er gelijk wat achter zoeken, of misschien toch niet. Nee, ik moest mijn mond erover houden, ik zou het wel zien morgen. Zwaar zit ik na te denken en besef dat ik door de keuring moet komen, dan pas mag ik de cabrio mee hebben naar Sara. Wow, dat zou kippenvel zijn, in een open auto naar Barcelona rijden, dat zou echt kicken zijn, dacht ik.

”Verona,” zei Paula, ”waar ben jij met je gedachten, schat?”

”O,” zeg ik geschrokken, ”ik dacht over de mooie cadeaus na en mijn lingerie, hoe ik u beiden dat kan vergoeden.”

”Meisje, dat is ons cadeau voor jou, en daar hoef jij helemaal niet over na te denken om ons dat te vergoeden. Met jouw uitzonderlijk mooie billen vergoed jij al heel veel, schat. Behalve dat jij morgen moet zorgen dat jij voor de overige vijftig procent wordt goedgekeurd door onze dokter,” zei Mrs. Chaleen.

”Ik hoop het ook,” zei ik.

”Als Paula jou op komt halen, hopen wij dat wij thuis een fles champagne kunnen ontkurken, na het tekenen van het contract uiteraard. En dan beslis jij zelf wanneer jij naar Barcelona wilt, maar liefst zo snel mogelijk, aangezien wij ook een aantal afspraken hebben uitstaan, waar wij jou graag bij willen introduceren.”

”Begrijpelijk,” zei ik, ”dan ga ik het liefst na morgen.”

”Prima,” zei Mrs. Chaleen, ”de auto staat er voor jou, ook na jouw vakantie. Heb ik een boodschap voor jou te doen of jij wilt even gaan toeren, de auto is voor jou vrij beschikbaar inclusief een tankpas, dus jij hoeft niets te betalen, schat.”

”Sorry,” zei ik, ”het lijkt wel een sprookje waarin ik terecht ben gekomen.”

”Nou, vaak wel, maar niet altijd, schat, maar daar kom jij vanzelf ook wel achter.”

”Maar Paula,” zei Mrs. Chaleen, ”ik heb later op de avond nog een afspraak, kan Verona met jou mee naar huis, en dat ik dan Verona morgen aan het eind van de middag samen met jou terug zal zien?”

”Natuurlijk, Chaleen, kan dat, ik wist van jouw afspraak af, dus ik was erop voorbereid.”

Na een heerlijk diner vertrokken wij tegen tienen naar huis. Thuisgekomen werd afscheid genomen en mij succes gewenst voor morgen. Ik bedankte mevrouw nogmaals voor de geweldige avond en de cadeaus. Er werd gezoend, waarna wij in Mrs. Paula’s auto stapten en de poort uitreden.

Luttele seconden later waren wij bij Paula’s huis en stapten wij uit. Binnen gekomen, haalde ik mijn kleding tevoorschijn waar ik immens blij mee was.

”Heel erg mooi, Verona,” zei Paula.

”Het is waanzinnig mooi,” zei ik, ”en dat voor mij.”

”Nou schat, dat voor jou, jij verdient het zeker om er flitsend uit te zien. Voor morgen trek jij een nieuw setje lingerie aan. Als jij voor de keuring gaat, is het eerste wat de dokter ziet dat jij een meisje bent dat er verzorgd uitziet, zodat hij zich daar positief over zal uitlaten tegen Mrs. Chaleen.”

”Dat is goed, mevrouw, ik ben er erg blij mee.”

”Kom eens mee, schat, ik laat jou de logeerkamer zien waar jij gaat slapen.”

Nietsvermoedend loop ik mee met mevrouw Paula. Als wij boven komen en ze de deur opent, kijk ik mijn ogen uit.

”Wow,” zei ik, ”wat hebt u ook een mooie logeerkamer.”

”Zo zijn alle kamers, schat, kom ik laat het jou zien.” Ik raakte enorm onder de indruk en dat voor logeerkamers. ”We hebben vaak zakelijke vrienden, Verona, en die verwachten net als thuis een luxe logeerkamer. Ga je mee? Kijk, dit zijn de badkamers.” Ik was sprakeloos, zo mooi en luxe.

”Wow,” zei ik, ”wat zal dat een heerlijk gevoel geven om in zo’n luxe villa te kunnen wonen.”

”Ja schat, dat voelt zeker als een rijkdom, en toch ben ik nog jaloers op dingen in het leven.”

”Hoezo dan?”

”Nou, op Mrs. Chaleen bijvoorbeeld, dat zij een eigen dienstmeisje kan creëren. Ik kan dat niet aan mijn familie verkopen, maar ik zou het ook graag gewild hebben. Dus gelukkig heb ik een geweldige relatie met Mrs. Chaleen en mag ik jou vaak zien, zij kent mijn behoefte daarin.”

”Mag ik u een vraag stellen? Ik vond dat Mrs. Chaleen u niet altijd even aardig aansprak.”

”Dat klopt, ze is een erg dominant en ik ben niet goed tegen haar opgewassen, eerlijk gezegd. Ze heeft mij ook weleens geslagen in mijn gezicht en sinds die tijd durf ik haar niet meer tegen te spreken, want ze slaat hard en ze is snel geïrriteerd.”

”Maar u laat zich toch niet slaan?” zei ik verontwaardigd. ”U bent toch geen sub of zo?”

”Nou, zo gebruikt ze mij soms inderdaad, vooral in het bijzijn van andere vriendinnen.” Ik zag dat het Paula zwaar viel dat ze het mij vertelde en zich geneerde.

”Maar u zei mij eerder op de dag dat u aardig wat invloed op haar heeft.”

”Ja Verona, soms heb ik dat wel, maar dan is het wel in haar voordeel, begrijp je.”

”Ja, dat besef ik nu ook,” zei ik. Ik pakte haar spontaan vast en wij kusten elkaar een lange tijd wat uitmondde in tongen.

Na een tijdje zei Paula: ”Kom schat, wij gaan nog even een wijntje drinken op het terras en dan niet al te laat naar bed, want morgen moeten wij om elf uur bij dokter Braunzinger zijn.”

”Daar zie ik tegen op,” zei ik.

”Begrijpelijk schat, maar daar ontkom jij niet aan, wil je zo’n geweldig contract in de wacht slepen.”

”Dat begrijp ik, mevrouw,” zei ik.

”Kom, ga je mee, schat?”

”Ja mevrouw,” zei ik en wij liepen naar beneden.

Buiten gekomen plofte ik op een prachtige loungebank neer. Paula deed de verlichting aan, het was sprookjesachtig mooi. We dronken nog twee wijntjes en zaten heerlijk te praten, ik kon het nauwelijks bevatten waarin ik terecht was gekomen, zo’n ongekende weelde, het bracht mij nogal van mijn stuk.

Ik kon mij nauwelijks concentreren op wat mij te wachten stond. Ik durfde niet echt door te vragen. Doe het, Verona, hield ik mij steeds voor. Maar ik blokkeerde steeds weer en stelde het uit naar een later tijdstip. De party’s en bevriende relaties, wat was daarvan de bedoeling? En welke kamer beneden, die we vandaag hadden overgeslagen, kreeg ik nog meer te zien?

”Kom,” zei Paula, ”Verona, wij gaan slapen, ik ben ook erg moe. Ga je mee schat?”

”Ja graag,” zei ik.

In huis kuste Paula mij en zei: ”Kom, ga. Ik kom nog even jou welterusten zeggen als jij in bed ligt, ik ruim even op.”

”Goed,” zei ik en spoedde mij naar de logeerkamer om mij uit te kleden en in de badkamer af te schminken. Nog even mijn doosje onder de douche spoelen en toen sprong ik op het grote bed. Met een afstandsbediening dempte ik het licht. Dat was gaaf, een mooie blauwe kleur deed ik, wow, wat romantisch, dacht ik. Nauwelijks lag ik, of Paula komt binnen.

”Nou schatje, lig jij al in bed? En wat heb jij een heerlijke sfeerverlichting zeg.”

Dan raken onze lippen elkaar en zweef ik weg in een ongekende vrijpartij. Paula vond ik zo aangenaam en lief en aardig. Dat ik haar hand onder mijn zijden nachtjapon voelde gaan, deerde mij even niet meer. Was ik bi geworden? Ik wist het niet. Het was wel ongekend lekker om met een prachtige vrouw te zoenen die lief en teder aanvoelde. Als de warme hand over mijn venusheuveltje glijdt, strek ik mij met een ongekende diepe zucht uit, een golf van vlinders raasde door mijn buik. Ik voel enkele vingers die teder, alsof ze niet betrapt wilden worden, zacht over mijn lipjes gaan, en vervolgens een middelvinger die naar de opening stuurt en daar geraffineerd naar binnen glijdt.

Ontkomen was onmogelijk. Paula had mijn benen ingeklemd, dat duidde erop dat ze ervaring had met vrouwen. Ze keek mij aan, ik begreep het toen ik de middelvinger hoorde, want ik was vreselijk nat tussen mijn lipjes. De lippen kwamen even van elkaar en ze zegt: ”Zorg dat jij morgen niet zo nat bent, schat, bij de dokter.”

”Hoe kan ik dat tegenhouden?” vraag ik wanhopig.

”Probeer ergens anders aan te denken en lees desnoods morgen in de auto even een boek op de parkeerplaats, dat helpt vaak wel.”

Dan duwt ze heel geraffineerd mijn benen omhoog en kijkt mij aan, kruipt tussen mijn benen en dan word ik ingepakt met een waanzinnige lik- en zuigpartij van mijn vagina, tot ik diep kreunend een heftig climax krijg. Paula blijft mijn clit tijdens het orgasme tussen haar lippen houden. Het maakt mij zo gek dat ik door het bed kronkel zodat ze los zou laten. Maar dat lukte niet, ze was sterker dan ik. Ik klemde haar hoofd tussen mijn benen en ik raakte bedwelmd door een zweem van liefde en de wijntjes. Ik was verloren, en het duurde even waarna ik nog een orgasme kreeg. Zo heftig dat de hele kamer begon te draaien en mijn ogen door mijn oogkassen rolden. Paula nam mij in haar armen en kuste mij vele malen op mijn hoofd en op mijn mond.

”Ik kan niet meer,” zei ik,” ik kan niet meer, Paula.” Ze droogde mijn doosje, trok het dekbed over mij heen, kuste mij en zei: ”Slaap lekker, schat,” en ze doofde het licht. Nog even keek ik op en viel daarna in een diepe slaap.

De ochtend werd ik gewekt door de zon in mijn kamer. Ik besloot mij te gaan douchen als Paula binnenkomt.

Ze kust mij en zegt: ”Goedemorgen zonnestraaltje.”

”Nou, dat ben ik nog niet,” lachte ik.

”Ja schat, natuurlijk wel. Heb jij lekker geslapen?”

”Zo lekker heb ik nog nooit geslapen, volgens mij, en het bed en wat eraan voorafging, maakte mij zwevend.”

”Ja schat, ik zag het gebeuren, lekker of niet?”

”Meer dan dat,” zei ik, ”ik kan het niet beschrijven.”

”Kom, ga je douchen, schat. Ik zie jou straks beneden, doe maar even een ochtendjas aan, daar hangt er eentje voor jou.”

”Oké mevrouw, tot straks.”

Na een kwartier was ik klaar en spoedde mij naar beneden, waar een overheerlijk ontbijtje klaar stond op het terras, met een heerlijk zonnetje.

”Het zwembad lacht mij ook toe,” zeg ik, ”wow, wat is het hier mooi bij u.”

”Nou, jij zult nog vaak genoeg bij mij zijn, en dan kun jij zwemmen zoveel je wilt. Maar nu hebben wij niet zoveel tijd, schat.”

”Nee, dat begrijp ik, mevrouw.”

Ik liet mij het ontbijt heerlijk smaken. Na het ontbijt zei mevrouw: ”Verona, zal ik nog even naar jouw poesje kijken of je zo naar de dokter kunt gaan, of moet je nog geschoren worden?”

”Ik denk dat het wel goed is, mevrouw,” zeg ik enigszins geschrokken.

”Nee, niet denken, schat, dat kan funest zijn in dit geval. Aangezien Mrs. Chaleen een perfectionist is, en niet graag van de dokter daarover kritiek wil horen. Kom, laat Paula maar even kijken, wij hebben nog tijd.”

Op mijn kamer ontdeed ik mij van mijn ochtendjas.

”Kom maar even mee naar de badkamer en spring even op het badkamermeubel, Verona.” Als een mak lammetje gehoorzaamde ik. ”Ik moet jou even kussen, hoor schat. Wow, wat ben jij een lekker meisje zeg. Even jouw benen op de rand graag.”

Vervolgens bekijkt mevrouw schaamteloos mijn poesje.

”Sorry schat, kijk, voel je het ook, haartjes en stoppeltjes. Dat zal de dokter niet fijn vinden. Ik kwast jou even snel in en ik scheer je even glad, schat.” Terwijl ze mij aankijkt en het zegt, glijdt haar middelvinger tussen mijn lipjes door naar binnen. ”Sorry schat, O schat, wat is dit? jij bent al erg nat, foei, en jij moet naar de dokter.”

”O mevrouw, sorry, ik kan er ook niets aan doen.”

Ze trok de vinger terug en ging mij inzepen en daarna zorgvuldig scheren, waarna ik boven de wasbak werd afgespoeld en afgedroogd.

”Ik geef nog even een kusje op jouw heerlijke poesje en dan moet jij je snel aankleden anders komen wij nog te laat ook.” O mijn god, mevrouw kuste mijn doosje en likte even aan mijn clit.

”O nee, niet nu,” zei ik, ”anders maakt u mij nog gek voor die tijd ook.” En ik duwde haar hoofd van mij af.

”Ik wil je wel opeten, schat.”

”Andere keer,” lachte ik.

Dan spring ik van het barmeubel en kleedt mij snel aan in mijn nieuwe lingerie.

”Wow,” zei Mrs. Paula, ”dat staat jou geweldig mooi, schat.”

”Ja, ik ben er ook erg blij mee.”

Als ik klaar ben verlaten wij snel de villa en zijn op weg naar de auto. Na een uurtje komen wij bij een villa.

”Hier woont de dokter, Verona.”

”Ik ben erg nerveus, blijft u bij mij, mevrouw? Sorry, ik vind dit zo absurd, mij laten keuren door een gespeelde arts. Het is waanzin,” zeg ik boos.

”Ja, ergens heb je gelijk, Verona, maar dat is nu de weelde van deze rijken.”

”Komt u ook bij hem?”

”Zal ik eerlijk zijn tegen je?”

”Ja graag, mevrouw.”

”Wij zijn allemaal patiënt bij hem, eens per maand, en soms per week voor onderzoek. En dan … hoe zal ik het zeggen. Ja schat, wij worden dan door de arts gedekt.”

”Ik vind het een idioot gedoe, sorry.”

”Helaas, ik kan niet bij je blijven, ik heb een afspraak staan waar ik naartoe moet.”

”Waarom blijft u niet bij mij?”

”Nee schat, daarvoor duurt het te lang, de assistente gaat Paula bellen als jij klaar bent. Ik loop even mee naar binnen en zal even vragen hoelang het kan duren.”

De medische keuring

Na te hebben aangebeld, komt er een assistente aan en verwelkomt ons. ”Komt u binnen, dames.”

”Dank u,” zei Paula.

”U komt voor de medische keuring, kan dat kloppen?”

”Ja, niet ik,” zei Paula, ”maar het gaat om Verona.”

”O ja, dat heb ik voorbij zien komen.” Ik kreeg een hand.

”Kunt u mij vertellen hoelang de keuring zal duren voor Verona?”

”Nou, eerlijk gezegd niet, wat ik wel weet is dat het een uitgebreide keuring is, aangezien Mrs. Chaleen een uitgebreid medisch rapport wil hebben. Wat ik heb gelezen zal het de nodige tijd in beslag gaan nemen.”

”O ja, dat zal best.”

”Ik ga u bellen zodra de dokter klaar is met Verona.”

”Heel fijn het te horen.”

”Nou Verona, doe je best, schat.” Wij kusten elkaar.

”Succes,” zei mevrouw, ”dan ga ik.”

”U mag naar de wachtkamer gaan, mevrouw,” zei de assistente.

Het was een kleine wachtkamer, nauwelijks zit ik of de dokter roept via de intercom: ”Volgende patiënt.” Mijn god, het was zover. Ik stond te shaken op mijn benen en opende de deur. Een forse man, dat was wat ik als eerste zag.

”Goedemorgen, dokter,” zei ik.

”Goedemorgen, jongedame, u bent Verona?”

”Dat klopt, dokter.”

”U komt voor een medische keuring in opdracht van Mrs. Chaleen?”

”Ja dokter,” zei ik.

”Ik heb inmiddels wat informatie gekregen over u, zullen wij even doornemen of die klopt?”

”Ja, dat is goed.”

”Hebt u een legitimatie bij u?”

”Ja, die heb ik meegenomen.”

Dan komt de assistente binnen en de dokter vraagt: ”Carolien, wil jij er even een kopie van maken?”

”Natuurlijk dokter,” zei de vriendelijke dame, en ze liep weg.

Ondertussen kreeg ik enkele intieme vragen die ik niet leuk vond en mij verlegen maakten.

”Ik heb van Mrs. Chaleen begrepen dat u nogal een nat doosje hebt, klopt dat?”

”O, mijn god,” zei ik, ”wat erg. Ja dokter, hoe kan ik dat voorkomen?’

”Dat gaan wij straks even bekijken, Verona,” als de assistente weer binnenkomt en toekijkt naast de dokter. ”Gebruikt u de pil?”

”Ja, dokter.”

”Hoelang?” vroeg de dokter.

”Sinds vier weken, dokter.”

”Dat is nog maar kort. Was u voor die tijd ook zo opgewonden?”

”Niet dat ik weet, dokter.”

”U mag zich gaan uitkleden, Verona.”

”Tot hoever?” vraag ik.

”Alles mag even uit, Verona.” Ik ging door de grond en ik zag ook geen scherm of iets dergelijks om mij even verborgen uit te kleden. Als mijn rokje en topje uit zijn en ik wil mijn panty uittrekken, vraagt de dokter: ”Wilt u eerst even tekenen dat u zich geheel vrijwillig medisch laat keuren, inclusief een penetratie, aangezien de medische keuring in natura wordt vergoed. En Mrs. Chaleen wil graag weten of u rijp genoeg bent om gedekt te worden.”

”Moet dat echt, dokter?” vraag ik verbijsterd.

”Mevrouw verwacht een compleet rapport over u.”

Ik schrok mij wezenloos en aarzelde, ik vond het absurd, eerlijk gezegd, en te belachelijk voor woorden. Met trillende hand tekende ik onderaan het contract. Als ik naakt ben, moet ik op de weegschaal en onder de meetlat.

”U weet dat u nog vijftig punten moet scoren om in aanmerking te komen voor uw baan?”

”Ja, dat weet ik, dokter.”

”Nou, wij zullen eens kijken jongedame, of dat gaat lukken. Het gewicht is uitstekend ten opzichte van uw lengte, dat is mooi in balans. Mag ik even de thermometer en vaseline van jou, Carolien?”

”Natuurlijk, dokter.”

Ik zag de dokter handschoenen aantrekken, en hij zegt: ”Ga maar even op uw knieën en handen op de bank, Verona.” Ik schaamde mij dood. ”Jij mag even Verona haar sterretje invetten, Carolien.”

”Ja dokter, dat zal ik doen.” En ik zie haar ook handschoenen aantrekken. Ik vond het zo absurd, mijn hart sloeg op hol. Dan word ik ingesmeerd door de assistente, maar als ze mijn sterretje insmeert glijdt haar vinger naar binnen. Zo diep gaat een thermometer niet, dacht ik. ”Het is klaar, dokter,” zei de assistente en trok haar vinger terug, en vervolgens doet de dokter mij de thermometer van achteren erin en streelt zijn hand mijn rug en billen.

”Uitstekende billen hebt u, jongedame, mooi compact. Doet u veel aan sport?”

Ik zuchtte en dacht: wat kan u dat schelen. ”Ja dokter.”

”Wat voor sport als ik vragen mag?”

”Zwemmen, joggen en mountainbiken,” zeg ik.

”Nou, vandaar die gespierde billen. Zie je dat, Carolien? Je mag even voelen van mij.” O, belachelijk dacht ik en ik voelde dat ze mijn billen betastte. ”Nou jongedame, u hebt een duidelijke verhoging, ik zal moeten onderzoeken waar dat vandaan komt.” Dan word ik betast op mijn rug en mijn ruggengraat en onderlangs mijn borsten. Hoe dat gebeurde was bizar, minutenlang, en de dokter wreef mijn tepels tussen duim en wijsvinger, zodat ik mij een lichte kreun liet ontvallen. ”Carolien, wil jij even tussen de lipjes kijken van achteren of er een verhoogde activiteit is?”

”Natuurlijk dokter, een moment, ik trek even weer handschoenen aan.”

O nee, dit kan niet, denk ik dan. ”Dokter,” zeg ik opgewonden, ”waarom doet u dit?”

”Ik moet weten waar die verhoogde activiteit vandaan komt.” Dan worden door de assistente mijn lipjes geopend, ik werd gek gemaakt.

”Nou dokter, ik zie duidelijk zeer verhoogde activiteit,” en de assistente laat haar vinger ertussendoor glijden en gaat langzaam naar binnen.

”O,” kreunde ik.

”Gaat u maar even door uw armen op de bank en houd uw billen maar even omhoog, jongedame,” zei de dokter. ”Mag ik even, Carolien?” Dan betast de dokter mijn doosje en raakt hij mijn clit aan. ”Zo jongedame, u hebt een wel uitzonderlijk clit zeg, weet u dat?”

”Ja, ik heb het vaker gehoord.”

”Heeft Mrs. Chaleen het gezien?”

”Ja dokter,” zei ik.

”Kijk dan, Carolien, zie je het opzwellen?” De dokter pakte het vast en begon te wrijven.

”O, dokter, kunt u stoppen?”

”Nee, ik ben even op onderzoek uit, jongedame. Carolien, wil jij de jongedame even voor vast gaan houden?”

”Natuurlijk dokter,” zei ze, niet wetend dat ze mij aan het misbruiken waren, het was namelijk zijn eigen vrouw, en zeer bevriend met de dames van het vriendinnenclubje. De assistente streelde mij over mijn hoofd en rug, ik begon te kreunen. De dokter maakte mij gek door mijn clit te wrijven.

”Carolien, kun jij even je middelvinger naar binnen doen, en even de temperatuur voelen?”

”Natuurlijk, dokter.” En dan glijdt haar middelvinger naar binnen. ”Nou dokter, ze is erg heet aan het worden.” Ik kon mij niet meer inhouden, het was onmogelijk, en ik kreeg op de bank een orgasme en schudde en schokte op en neer.

”Houd haar vast, Carolien, dat zij niet van de bank valt,” hoorde ik de dokter zeggen. Als ik ben bijgekomen, schaam ik mij dood. ”Nou nou, jongedame, u bent oververhit, eerlijk gezegd. Gaat u eens op uw hurken op de bank met uw handen gespreid.”

”Sorry dokter,” zeg ik. Hij kijkt mij aan en zegt niets als zijn hand onder mijn doosje door glijdt en de dokter zijn duim naar binnen laat glijden. Tot mijn grote schrik hoor ik ook hoe vreselijk nat ik ben.

”Hoort u het ook, jongedame?”

”Ja, dokter.”

”Kan jij het ook horen, Carolien?”

”Ja, ik hoor het ook duidelijk, dokter.”

”Gaat u eens op en neer over mijn duim, jongedame.” Ik schoot in alle kleuren en schaamde mij diep. ”En ga dan voorzichtig op en neer.” Maar ik vond het beschamend. ”U mag even de tepels vast gaan houden,” zei de dokter tegen Carolien. O nee, dit kan echt niet, maar dan heeft ze de tepels al beet en kijkt mij aan.

”Even flink zijn, jongedame, het is voor uw eigen bestwil.”

Maar ik werd gek en raakte weer oververhit en voelde een tweede orgasme aankomen. Ik kreunde diep en liet mij tegen de muur vallen, ik raakte even dizzy terwijl de duim van de dokter stevig op en neer ging.

”O, o, dokter, wat doet u in hemelsnaam,” zeg ik, als hij zijn duim terugtrekt.

”U bent overgevoelig en u hebt een overactiviteit van uw clit, dat veroorzaakt uw opgewondenheid. Ik zal er even contact met Mrs. Chaleen over op moeten nemen. Jij mag haar even op die bank plaats laten nemen, Carolien, en even vast gaan binden zoals wij dat altijd doen.” Terwijl de dokter gaat bellen, luister ik.

”Komt u hier maar op deze tafel,” zegt de assistente.

”Hallo Mrs. Chaleen, met dokter Braunzinger. Zoals u wellicht weet heb ik Verona hier voor een medische keuring. Ja, klopt. Ik ben zeer onder de indruk, er is een verhoogde activiteit die waarschijnlijk wordt veroorzaakt door haar uitzonderlijke clit, normaal is die vijf keer zo klein en ik kan u zeggen dat ze al twee orgasmes heeft gehad. Nee, u hoeft zich daar niet voor te schamen hoor, Mrs. Chaleen. Maar ik heb een sterk vermoeden dat deze jongedame gedekt moet worden, aangezien ze nog maar drie keer in haar leven gedekt is. Dat zou het kunnen verklaren.”

Ondertussen werd ik op een uitzonderlijke manier geboeid op de onderzoekstafel. Dat was sm-gericht dacht ik, niet normaal.

”Heeft ze pijpervaring? Niet dat jij weet. Heb jij er bezwaar tegen dat ik dat even meeneem in het onderzoek? Oké, dan ga ik dat ook even opnemen. U hoort nog van mij.”

De dokter loopt even weg, als mijn polsen aan de tafel worden vastgemaakt.

”Waar is dit voor nodig, mevrouw?” vraag ik aan de assistente.

”Dat is een vaste procedure, jongedame,” zegt ze en streelt mij over mijn billen.

Dan komt de dokter binnen en slaat de schrik me om mijn hart. Ik zie een grote penis tussen een halfgeopende stofjas.

”Ik heb zojuist gehoord dat u geen pijpervaring hebt.” Mijn mond viel open. ”Zou u dat even kunnen laten zien, zodat ik u daar punten voor kan geven?” En hij duwt mijn hoofd naar beneden. Ik krijg een shock en zie die dreigende grote penis op mijn mond afkomen, en dan glijdt hij in mijn mond en gaat de dokter op en neer. ”Nou Carolien, wat denk jij, is het goed voor tien punten?”

”Nou, dat is voorbarig, dokter, zou ik niet nog eens even voelen hoe de activiteit nu tussen haar lipjes is?”

”Ja, doe maar even.” Ik ben totaal radeloos over wat hier gebeurt. Als ik twee vingers tussen mijn lipjes voel gaan, kreun ik ongewild.

”Ik zal even iets dieper gaan, dokter, is dat akkoord?” vraagt de assistente.

”Ja, dat is akkoord.” Ik werd gek, want er werd iets gemasseerd wat mij vreselijk opgewonden maakte. ”Dat zal haar g-spot zijn, Carolien, ga maar even door.” Ik kon niet meer, ik werd gek. De dokter haalden zijn penis uit mijn mond en hield mijn hoofd vast. ”Ik ben eruit jongedame, wat u nodig hebt.” Maar ik kon niets meer zeggen, ik kreunde zo intens, ik kreeg een enorme derde climax door het vingeren van de assistente. Dit was waanzinnig, ik brulde het uit. Ik werd over mijn billen gestreeld terwijl er nog twee vingers in mij zaten.

”Nou nou, dokter, dit is wel een uitzonderlijk meisje, zeg. Drie climaxen vlot achter elkaar.”

”Maak haar maar los en ik stel voor dat wij haar even in de bench doen, met een paar glazen water. Wij gaan even pauzeren. Ik moet nu eerst het rapport bijwerken.”

”Dat is goed, dokter.” Hijgend werd ik losgemaakt, ik was gesloopt van alle inspanningen. ”U mag even in de bench gaan,” zei de assistente. Dat vond ik belachelijk, alsof ik een hondje was. Mak als een lammetje werd ik naar de bench begeleid en kreeg ik twee glazen water en het deurtje werd dichtgedaan. Ik wist niet wat mij overkwam en was in shock.

Vele minuten later kwam de dokter aanzetten met zijn assistente (zijn vrouw, wat ik toen nog niet wist).

”Carolien, haal jij Verona even uit de bench?”

”Natuurlijk dokter,” zei de assistente en ze maakte het deurtje los waar ik door moest kruipen.

”Zo Verona, ik blijf op dit moment steken op vijfentachtig punten met de vijftig van Mrs. Chaleen meegerekend.

”En hoe nu verder?” vroeg ik geschrokken en zag mijn cabriorit naar Barcelona in rook opgaan. En ik zou geen contract voorgelegd krijgen. Ik moest wel blij zijn, dacht ik, dan ben je weer lekker vrij, Verona, om te gaan. Maar er was inmiddels wel zoveel nieuwsgierigheid in mij geslopen, mede veroorzaakt door Mrs. Paula en de luxe waarin ik terecht was gekomen. De verdiensten en wat zou ik kunnen sparen, jeetje, zou ik daarvoor willen afzien?! Of zou ik beter als docent voor de klas kunnen gaan en een heerlijk burgerleven gaan leiden? Zou dat zaligmakend zijn, Verona, hield ik mij snel voor.

”Ik zou u nog graag even op de onderzoekstafel willen hebben om te kijken of ik die vijftien procent kan aanvullen naar Mrs. Chaleen, als u geen bezwaar hebt. Dan zou ik u nog een vitamine-injectie kunnen geven die goed is voor tien punten, en een anaaltest.”

”Nou, dat moet dan maar, dokter,” zei ik.

”Carolien, ga jij daar even voor zorgen?”

”Natuurlijk, dokter. Komt maar mee, jongedame,” zei de assistente.

”Als u klaar bent mag u mij roepen, Carolien.”

”Natuurlijk, dokter.”

Ik moest voorover op de tafel liggen en mijn benen werden in een spagaat vastgemaakt aan de behandeltafel en ook mijn polsen.

”Is dit nodig, assistente, voor een injectie?” vraag ik nog.

”Ja nogal, jongedame, de dokter heeft dit het liefst zo, om de injectie zo goed mogelijk in te brengen.” Mijn god, dacht ik, het is toch een onschuldige injectie, maar wat voor injectie wil hij mij geven? Ik lig in een spagaat op de tafel vastgesnoerd.

De assistente aait mij over mijn hoofd en zegt: ”Nou, Verona, hopelijk haal jij de laatste vijftien punten bij dokter Braunzinger, ik zal even voelen of u nog opgewonden bent.” Ze liep om de tafel heen en streelde mijn benen. Nooit eerder had ik zoiets vreemds meegemaakt, dat een assistente een patiënt over de benen streelde. Dan gaat er een schok door mij heen, de assistente ging met haar vlakke hand over mijn lipjes strelen, en dan opeens met de andere hand opent ze mijn lipjes van elkaar en steekt er een vinger in, en daarna twee. ”Hoort u het ook, Verona, hoe nat u bent? Foei, schaamt u zich niet?” Ik zakte door de grond. Ze hadden zelf voor deze krankzinnige situatie gezorgd, door mij drie orgasmes te bezorgen. ”Ik ga even stout zijn hoor, ik wil even uw clit voelen, Verona, maar dat hoeft de dokter niet te weten.”

O, mijn god, ze begon mijn clit te likken ik werd gek en voelde mijn doosje opstandig worden. Ik kreunde, ze maakte mij gek van opwinding toen ze eraan begon te zuigen, terwijl haar neus tussen mijn lipjes zat. Dit was waanzinnig hoe ik werd misbruikt. Dan hou ik het niet meer en roep: ”Ik kom, ik kom!” Hevig schokkend krijg ik mijn vierde orgasme in korte tijd. Ik was even van de wereld omdat ik in een uitzonderlijke positie een hoogtepunt kreeg.

”Nou nou, Verona, die was even flink aangekomen zeg.” Ik hijgde en snakte naar lucht. Dan geeft ze mij een klap op mijn billen. ”Ik ga de dokter voor u halen,” zei ze. ”Maar zeg niets over wat er net is gebeurd.” Ik was in shock, een assistente die mij een klap op mijn billen gaf, vreemder zou het niet worden, dacht ik. Dit zou ik melden aan Mrs. Chaleen als ik de kans zou krijgen, dat is toch niet normaal, dacht ik.

Als ze haar mond heeft gewassen, loopt ze achter mij langs en geeft nog even een korte klap op mijn poesje.

”Ik ga kijken of de dokter zover is.” Waar haalde ze het lef vandaan om mij op mijn doosje te slaan, dacht ik. Dit is toch niet meer normaal? Ik kookte van woede.

Dan komt de dokter binnen en zegt, terwijl zijn hand op mijn billen rust en mij dan gemeen knijpt: ”Wilt u voor de laatste vijftien punten gaan, jongedame?” Ik snikte met tranen van ontzetting en verbijstering hoe ik werd gekeurd, het was banaal en ontoelaatbaar mijns inziens.

Toch zei ik: ”Ja, dokter.”

”U gaat akkoord dat ik u een injectie zal moeten geven?”

”Ja, maar wat voor een injectie vraag ik mij af.” De assistente staat bij mijn hoofd en streelt mij door mijn haar. De dokter streelt mijn billen, en duwt dan zijn duim in mijn sterretje.

”Om te kijken of u aan de wensen, die Mrs. Chaleen voor u in petto heeft, kunt voldoen en of u daar klaar voor bent.”

”Oké,” zeg ik, ”kunt u dat bepalen door een injectie?”

”Ja, dat kan ik inderdaad, jongedame. Kijk daar komt het!”

Mijn stem raakte weg, zo was ik in shock toen ik de penis van de dokter door mijn lipjes voelde strijken, en met een korte stoot naar binnen voelde glijden. Ik sloeg wild met mijn handen op de tafel. Ik werd in mijn billen geknepen door de dokter. De penis was te groot en te dik voor mijn doosje.

”Au au, hij is te groot, dokter! gilde ik.

”Rustig,” zei de assistente, ”probeert u zich vooral te ontspannen.”

Door mijn verzet werd de dokter boos en zei luidkeels: ”Nu is het afgelopen of ik rapporteer negatief aan Mrs. Chaleen dat u ongeschikt bent. Wilt u dat, jongedame?” En meteen krijg ik een harde klap op mijn billen.

Totaal ontdaan en in shock zeg ik met snikkende stem: ”Nee, dokter.

”Nou dan, hoe kan ik u anders beoordelen als u zo beweegt. Is dat duidelijk?” Ja, knikte ik, en zag tranen op de vloer vallen. De assistente streelde mijn rug, terwijl de dokter lange halen in en uit deed. ”Kijk Carolien, zie je, zo gaat het al beter, daar komt bij dat haar doosje zo nat is als een dweil.” De dokter kreunde steeds harder. ”Ik denk, Carolien, dat Mrs. Chaleen een goede vervanger heeft gevonden voor Brigitte. Dit voelt even wat anders dan Brigitte, kan ik je zeggen.”

”Nou, Mrs. Chaleen verdient alleen het beste meisje toch, dat ben ik met u eens, dokter.”

”Mag ik van jou even die anaalplug van vijf cm?”

”Natuurlijk, dokter,” zei de assistente. Totaal apathisch volg ik de assistente terwijl de penis van de dokter op en neer in mij glijdt. Dan zie ik haar aan komen lopen met een speervormig attribuut, er werd extra vaseline of iets dergelijks aan mijn sterretje gedaan. En dan voel ik de punt in mij gaan.

”Nee dokter, nee,” zeg ik, ”dat gaat niet.”

De assistente heeft mijn hoofd vast en zegt: ”U kunt niet de laatste vijf procent weigeren, jongedame, daar kan de dokter niet mee aankomen, bij Mrs. Chaleen.”

”Au au!” roep ik, en dan sla ik wild op de tafel. De dildo gleed naar binnen, ik gilde het uit.

”Heel mooi,” zei hij, ”daar zal Mrs. Chaleen blij mee zijn.” Dan word ik diep genomen en hoor ik de dokter kreunen en mij in mijn billen knijpen en roepen: ”O o, Carolien, o o, ai ai ai.” Ik besefte dat de dokter in mij klaar was gekomen. Het was absurd, ik was enorm van slag, maar hield mij in. Tranen van ontzetting rolden op de vloer. De dokter streelde mijn billen minutenlang, terwijl zijn penis op en neer bleef gaan. ”Ik kan u zeggen, jongedame, dat u geslaagd bent.” Vervolgens trok hij langzaam zijn penis uit mijn doosje, en voelde ik een stroom zaad uit mij stromen. ”Carolien, maak jij alles even schoon en even alles desinfecteren.”

”Uiteraard, dokter.”

”Ik ga het rapport afronden voor Mrs. Paula, dan kan die het straks meenemen voor Mrs. Chaleen. Haal jij ook even de plug uit de jongedame?”

”Natuurlijk dokter, dat kunt u wel aan mij overlaten,” zei de assistente.

De dokter streelde over mijn hoofd. ”Gefeliciteerd,” zei hij. Ik zei niets, ik was zeer aangedaan.

De assistente maakte mijn doosje schoon, maar ging er nog even zo nodig met haar vingers naar binnen, belachelijk en gemeen vond ik dat. Daarna haalde ze de plug uit mij, terwijl ik een korte kreet slaakte.

”Het is al klaar,” zei ze. ”Ik ga u even spoelen en wassen en daarna maak ik u los, jongedame.”

”Graag,” zei ik. Maar het spoelen en wassen duurde bijzonder lang. Na het afdrogen werd ik losgemaakt.

”Nou, u mag zich aan gaan kleden en u mag wachten in de wachtkamer, de dokter zal u roepen.”

Als ik aangekleed ben, ben ik hevig ontdaan, maar besef dat ik het gehaald heb en morgen met de cabrio naar Spanje mag gaan, als Mrs. Chaleen die belofte na zal komen. Ik moest het eerst maar eens zien en dan pas geloven.

Lange tijd zit ik te wachten, als ik word geroepen door de assistente. ”U mag binnenkomen,” zei ze.

”Gaat u zitten. Wilt u nog een glaasje water?”

”Graag, dokter,” zei ik. De assistente bracht mij een groot glas water.

”Ik heb hier het rapport voor u, zou u dat aan Mrs. Paula mee willen geven? Ik heb zo dadelijk nog een spoedopdracht, dus ik kan haar helaas niet meer te woord staan, maar u bent lovend goedgekeurd in alle opzichten. Gefeliciteerd.” Ik kreeg de envelop. ”Ook zit er een maandelijkse vervolgafspraak in. Ik wens u veel succes met uw nieuwe baan, Verona. U mag verder wachten in de wachtkamer.”

”Mrs. Paula is onderweg,” zei de assistente, ”om u op te komen halen. Loopt u maar met mij mee.” De dokter gaf mij een hand, waarna ik met de assistente meeliep naar de wachtkamer.

Met een vreselijk diepe zucht zat ik apathisch voor mij uit te kijken, om te verwerken wat mij was overkomen. Ik was genomen door de dokter (die geen dokter was maar als zodanig een rol speelde als dokter en alles qua inrichting ook leek alsof het echt was). En wetend dat alle dames van het vriendinnenclubje van Mrs. Chaleen regelmatig op spreekuur kwamen bij de dokter omdat ze het opwindend vonden.

Na een lange tijd wachten kwam Mrs. Paula aangerend, ze omhelsde mij en kuste mij vele malen.

”Ik heb gehoord dat jij geslaagd bent.”

”Kijk,” zei ik en overhandigde de envelop. Dan lopen de tranen over mijn wangen en lopen wij naar buiten naar de auto. Ik werd voor het instappen vastgepakt en geknuffeld.

”Schatje,” zei Paula, ”was het zwaar?” Ik kon niets zeggen, mijn stem was even weg. ”Kom schat, ga lekker in de auto zitten, wij gaan naar huis.” Niets zeggend slingerden wij door de bergen. ”Verona,” zei Mrs. Paula na tien minuten, ”gaat het schat?”

”Ja, het gaat, mevrouw,” zei ik gebroken.

”Luister, Verona, ik heb van Mrs. Chaleen gehoord dat, wanneer jij besluit geen contract te willen aangaan, jij van haar vijfduizend euro krijgt en jij dan vrij bent om je eigen weg te gaan vervolgen. Maar ik spreek de wens uit dat jij bij ons blijft, want ik ben zeer gesteld op jou geraakt, schat. Ik wil jou kunnen knuffelen, wij hebben jou nodig, jij hebt alles om lief te hebben en te bespelen. Je kunt veel zien en je kunt veel beleven, dat zeker, daar zal ik eerlijk in zijn. Maar jij wordt ook onwijs veel verwend met geld en luxe cadeaus, party’s, vakanties, etc. Bijzondere mensen leren kennen. Natuurlijk zitten er ook wel wat minder aardige mensen tussen. Dus ik hoop van harte, schat, dat jij zult blijven. Of heb je al een besluit genomen, Verona?” vraagt mevrouw als ze haar hand op mijn bovenbeen legt.

”Nee, nog niet,” zeg ik. ”Het is een moeilijke beslissing, mijn lichaam, waar ik zo goed op heb gepast, beschikbaar stellen voor perverse spelletjes en sm. Kan ik dat emotioneel aan? Dat betwijfel ik eerlijk gezegd.”

”Schat, geloof mij, de luxe en het geld gaan jou blij maken, geloof me. En jij bent meer onder de dames dan onder de mannen, dat zal dertig procent zijn zo niet minder, schat.”

Dan komen wij bij Mrs. Chaleen haar villa aan. Langzaam gaat de poort open en rijden wij naar binnen. Ik zie Mrs. Chaleen op de stoep staan voor haar imposante deur. Ik stap uit en loop op haar af.

Kennismaking

met de vriendinnen

”Hallo Verona, wow, je bent aangedaan zie ik.” Ze omhelst mij liefdevol, wat ik niet verwacht had gezien haar kille introductie van onze eerste kennismaking gisteren.

”Ja,” zei Paula, ”ze heeft het zwaar gehad, maar ze is goedgekeurd.”

”Ja, ik weet het, schat, de dokter heeft mij gebeld en gefeliciteerd. Kom mee naar binnen, schat, ik ben onwijs trots op je dat jij deze zware beproeving hebt ondergaan. Maar nu weet ik wat voor een meisje ik binnenhaal, schat., Paula, schenk jij ons een glaasje champagne in dat is nu wel op zijn plaats.”

”Ja natuurlijk, Chaleen.” Mrs. Chaleen geeft mij teder kusjes en houdt me vast. ”Kijk, ik heb hier het rapport voor jou, Chaleen,” zei Paula.

”Dank je, ik ga het zo even doornemen.”

Dan wordt mij een glas champagne aangereikt en ook Mrs. Chaleen, en wordt er getoost dat ik goedgekeurd ben (fake, maar zo werd het spel gespeeld door een stel rijke, verwende dames met waanzinideeën).

Als ik ben bekomen, zegt Mrs. Chaleen na twee glazen champagne en heerlijke hapjes: ”Wil jij morgen graag naar Spanje naar jouw vriendin?”

”Heel graag,” zeg ik.

”Luister, schat, ik zal het goed met jou gaan maken. Jij neemt morgen de cabrio mee, je bent er zuinig op en gebruikt alleen een bewaakte parkingstalling en als jij na die week terugkomt dan beslis je of jij bij ons blijft en jij het contract tekent. Dan is de auto voor jou permanent beschikbaar en na drie jaar is hij van jou.”

”Ik dacht dat u gisteren hebt gezegd als ik dan nog voor drie jaar bijteken.”

”Nee, ik neem genoegen met drie jaar, want ik weet nu al dat jij langer zal blijven dan drie jaar.”

”Oké,” zeg ik, ”dat klinkt wel aantrekkelijk.”

”Beslis jij te stoppen, dan krijg jij vijfduizend euro mee, en houd jij je mond dicht over wat jij hebt meegemaakt. Maar jij hebt getekend bij de dokter?”

”Ja,” zeg ik.

”Heel goed, dan kan jij de dokter niets verwijten.”

”Dat was ik ook niet van plan, mevrouw, het is zoals het is.”

”Dat is fijn om te horen,” zei Mrs. Chaleen.

”Maar ik heb het wel zwaar gevonden.”

”Ja schat, maar dat komt mede omdat jij nog maar zo weinig gedekt bent, dus dat was even een schok zeker, aangezien de dokter zwaar geschapen is.”

”Nogal,” zei ik.

”Heb jij hem er helemaal in gehad?” Ja, knikte ik. ”Natuurlijk, schat, was het even schrikken, maar daar zijn onze doosjes voor gebouwd. Kom, wij gaan naar buiten. Kun jij je in mijn voorstel vinden?”

”Ja mevrouw,” zei ik, ”daar zal ik over nadenken.”

”Als jij wilt zwemmen, ga lekker zwemmen, Verona. Straks gaan wij lekker uit dineren met ons allen en leer jij ook onze mannen kennen,” zei Mrs. Chaleen.

”Dat zou leuk zijn. In wat voor werk zitten uw mannen?” vraag ik nieuwsgierig.

”Wij werken hoofdzakelijk met onroerend goed, Verona, en dan moet je denken aan bedrijfspanden en zeer luxe villa’s. Ze zijn altijd weg, en komen meestal laat thuis, dus wij hebben een eigen damesclubje opgezet en wij hebben met elkaar veel plezier.”

Mijn hoofd is maar aan het denken en aan het zoeken. Waarom willen ze mij hebben? En ik krijg erg veel salaris en wat wel niet meer. Er moest meer achter zitten, waar ik nog niet achter was gekomen. Nee, ik was te terughoudend met vragen te stellen of dan wel niet door te vragen. Hoe zou ik voor de klas kunnen staan? Als ik nu al niet sterk genoeg was, en gemanipuleerd werd met een overweldigend voorstel en een aanbieding waar ik moeilijk nee tegen zou kunnen zeggen. Toen nog niet wetend dat ik onder bizarre omstandigheden het contract heb getekend. Nee, ik werd eerst nog even lekker gemaakt met een prachtcabrio die ik mee mocht nemen op vakantie naar Sara. Dat zou wel kicken zijn.

Mevrouw zag mij naar het zwembad staren, maar niet wetend waar ik met mijn gedachten was.

”Verona, ga nog even lekker zwemmen, schat, je hebt nog genoeg tijd.”

”Ja,” zei ik, ”daar heb ik wel zin in.”

”Ja, doe maar,” zei Paula, ”wij kijken wel naar jou.”

”Dank u,” zei ik en stond op, maar mevrouw pakte mij bij mijn pols toen ik langs haar wilde gaan.

”Even een kus, schat,” zei ze. Ik aarzelde niet en kuste mevrouw, ze tikte mij op mijn billen. O, dacht ik, maar waarom tikt u mij op mijn billen, terwijl Paula dat kan zien? Ik loop ook langs Paula en kus haar.

”Het is goed, schat, ga je omkleden en lekker zwemmen.”

”Verona!” riep mevrouw.

”Ja, mevrouw,” zeg ik en kijk achterom.

”Je mag ook naakt gaan zwemmen hoor.”

”Liever niet,” zeg ik.

”Nou, niemand kan jou zien, behalve wij.

”Doe het vandaag maar niet,” hoor ik Paula zeggen.

”Oké, schat, doe wat jij wilt.”

Dan loop ik naar mijn kamer en zoek mijn bikini. Als ik klaar ben, loop ik weer naar buiten. Ze kijken beiden over hun luxe zonnebril, ik spreid mijn armen alsof ik alles onder controle heb, maar zo voelde ik mij niet, en dat vond ik op zich erg naar. Ik krijg veel complimentjes. ”Wat ben jij een plaatje, schat,” zegt Mrs. Chaleen.

Ik loop door, geef een glimlach en duik met een aanloop het prachtige zwembad in. En laat mijn zwemkunsten zien. Op afstand steken ze de duimen omhoog. Ja, ik kan goed zwemmen dat is zeker, en ik geniet en kijk om mij heen naar de adembenemende tuin, die intrigeerde mij nogal.

Lange tijd heb ik heerlijk gezwommen, ik schatte een uurtje, en zag de dames close met elkaar praten en telefoneren, ging het over mij? Die vermoedens versterkten mij alleen maar aangezien er dan naar mij werd gekeken.

Als ik besluit dat het genoeg is, verwijst Paula mij naar de tuindouche om mij af te douchen. Dan laat ik mij heerlijk in de zon opdrogen en loop door de tuin, zwaar in gedachten aangezien ik voor een moeilijke keuze werd gezet. Een luxeleven leiden, en niet exact weten wat mij te wachten staat, of voor een klas rebelse tieners te moeten staan, zou ik dat aan kunnen? Mijn docent had mij er herhaaldelijk op gewezen dat ik meer op mijn strepen moest gaan staan, anders zou ik het niet redden op de middelbare school. Ik was het type dat snel geblokkeerd raakte en op nare opmerkingen kon ik dichtslaan en mij afsluiten.

Dan word ik geroepen te komen. Langzaam loop ik richting het terras en zie dan dat Paula de rode halsband in haar hand heeft.

”Verona, ga jij even naar Paula, ze doet jou even de halsband om, want er komen zo twee vriendinnen van ons die jou even willen zien.” Ik kreeg een brok in mijn keel, daar had ik even helemaal geen zin in.

Maar Paula zegt: ”Op je knieën, schat, ik hoef toch niet te gaan staan voor jou”. Dat raakte mij wel even, zo kende ik haar niet.

Er werd mij de halsband omgedaan met het korte riempje.

Mrs. Chaleen knipt in haar vingers en zegt: ”Kom maar even naast mij zitten, Verona, want ze komen zo.” Naast mij zitten, denk ik, o, ik wil naar mijn kamer.

”Mrs. Chaleen, mag ik mij niet even snel aankleden?” vraag ik.

”Dat is niet nodig, schat, of wel Paula?”

”Nee, zeker niet!”

Dan hoor ik wat aan komen lopen. Ik besterf het.

”Hallo lady’s,” hoor ik vrouwenstemmen zeggen. Ik zie twee dames aan komen lopen. Als ze bij ons zijn, wordt er druk gezoend. ”Wow,” zeggen ze, ”is dit jouw nieuwe speeltje, Chaleen?”

”Nou, nog niet, bijna. Dit is Verona en ze is net terug van de keuring door dokter Braunzinger.”

”En wat is de uitkomst?”

”Ja, lovend: honderd punten gescoord, Barbara,” zei mevrouw. Wat ik voelde terwijl ik als een hondje naast mevrouw op handen en knieën zat, is niet in woorden uit te drukken.

”Dat ziet er wel verbazingwekkend uit, Paula. Wat een mooi meisje zeg, en kijk die billen eens, Silvia,” zei Barbara.

”Nou en dan wat jullie nog niet hebben gezien.”

”Ja, zo te zien een stel prachtige borsten.”

”Ook dat,” zei Paula.

”O,” lachten de dames, ”is er nog meer verrassends?”

”Nogal, schatjes,” zei Mrs. Chaleen.

”En wat mag dat wel niet zijn,” zeiden ze beiden.

”Nou, dat is voor later, voor vandaag heeft ze genoeg moeten afzien.”

”Mrs. Chaleen,” hoorde ik een mevrouw zeggen, ”wanneer kan ik haar voor een weekje huren?”

”Daar is het nog te vroeg voor, Barbara. Ze gaat eerst lekker een weekje op vakantie naar Spanje en als ze terugkomt bespreken wij het contract en is ze vrij om te tekenen, of ze gaat terug naar Nederland en gaat als docente Frans voor de klas staan.”

”Nou jeetje, wat een moeilijke keuze zeg. Nou, ik zou het wel weten. Dat zal jij niet afslaan toch? Aangezien je een droomcontract kunt krijgen, Verona?”

”Niets is nog zeker, Barbara en Silvia. Het probleem is dat Verona nog erg onervaren is, en nog zo groen als gras.”

”Nee, dat meen je, hopelijk blijf jij bij ons in Fréjus, Verona,” zeiden ze.

Mevrouw streelde mij over mijn billen, ik schaamde mij diep. ”Jij mag antwoord geven hoor, Verona.”

”Ik ga nog kijken, mevrouw, wat ik zal besluiten.”

Mevrouw trok even pinnig aan de riem en zei: ”Wat zei jij, Verona, hoorde ik dat goed?”

”Ja mevrouw,” zei ik.

”O, dat wilde ik ook graag even horen. Even in je bikinibroekje voelen, schat. Nou, Paula, zoals ik je al zei, Verona is erg nat zeg!”

”Nou, ik zou haar een weekje naar het internaat sturen in Schotland waar Brigitte ook is geweest.”

”Daar heb ik al aan zitten denken, Silvia.” Ik ben nu helemaal sprakeloos en kan het nauwelijks bevatten wat ze zeggen, ik naar een internaat in Schotland?

”Na die tijd had jij Brigitte toch ook in jouw hand?”

”Ja, ik weet het, maar Verona is een totaal ander meisje.”

”Ja, dat zien wij ook. Kunnen wij even een betere indruk van haar krijgen?” vraagt Barbara.

Mrs. Chaleen gaat staan en zegt: ”Kom maar even mee, Verona. Wij gaan even een rondje kruipen over het gras.” O nee, wat schaamteloos. Ik loop rood aan als ik word meegetrokken naar het gras en ik kruipend naast mevrouw word voortgetrokken.

”Wow Paula, die moet je houden zeg, wow,” zei Silvia. En ze staan op en komen naar het gras, alsof ik een modelhondje ben dat wordt geshowd voor kopers. Die blikken en het fluisteren tegen Paula, waar hadden ze het over wat ik niet mocht horen?

”Nou, Mrs. Chaleen, laat haar eens even staan, schat,” zei de streng ogende dame, die ik op ruime afstand kon ruiken aan de zoete geur van haar parfum.

”Ga maar even staan, Verona,” zegt Mrs. Chaleen en trekt aan mijn halsband. Dat deed mij even pijn. Ze kijkt mij aan met een strenge blik en zegt zachtjes: ”Handen op je rug.” Mijn hart gaat tekeer, ik doe het snel en ze knipoogt naar mij.

”Ik vind haar mooier dan Brigitte hoor, Mrs. Chaleen,” zei Silvia, ”en jij dan Paula?”

”Ja, er is een duidelijk verschil. Mooie vormen van alle kanten en een gewild koppie. Wow, echt,” zei Barbara.

”Ja,” zei Mrs. Chaleen, ”ik ben er ook best trots op. Het was heel toevallig, Paula was in Parijs en zag haar lopen en is haar gevolgd tot in het parfummuseum.”

”Nee!”

”Ja, echt, Paula?” riepen de beide dames.

”Kom, wij gaan even een rondje lopen. Nee wacht, ga jij je schoenen maar even aantrekken binnen, en dan kom jij terug, Verona.”

”Ja mevrouw,” zeg ik als een braaf schoolmeisje. Verona, blijf binnen tot ze weg zijn, zeg dat je het niet kunt. Nagekeken door hen allen loop ik naar binnen. Waarom moet ik mijn schoenen aan? Sterk aarzelend twijfel ik, maar durf het niet uit te spelen, want het zou verkeerd uit gaan pakken, vrees ik. En loop terug …

Dan wil ik wel door de grond zakken. Mrs. Chaleen knipt in haar vingers dat ik bij haar moet komen terwijl de dames mij aan staan te kijken. Mijn riem wordt vastgepakt en ze trekt mij mee, en wij lopen een rondje door de tuin over het verharde pad. Als wij terug zijn, staan wij voor de dames, inclusief Paula die naar mij knipoogt. Ik word bekeken door de zonnebrillen en er overheen, vreselijk.

”Mrs. Chaleen, wil jij de bikini even voor weg doen graag?”

”Natuurlijk, Barbara.” De grond zakt onder mij vandaan als mijn bandje los wordt gemaakt en Mrs. Chaleen mijn voorstukje weghaalt.

” O, kijk dan, Silvia,” zei Barbara. ”Wow Chaleen, dat ziet er strak uit zeg. Mag ik even voelen?”

”Natuurlijk,” zei Mrs. Chaleen. Mijn hart sloeg op hol, vervolgens betastten ze mijn borsten en tepels en trokken er even gemeen aan, zodat ik mijn gezicht wel van de pijn moest betrekken.

”O, Mrs. Chaleen, dit voelt goed zeg! Jij moet als je terugkomt, Verona, mooi het contract tekenen, schat. Jij mag Mrs. Chaleen en Paula niet teleurstellen, zij verdienen jou zeker, schat.”

”Heb jij gehoord wat Mrs. Barbara zei?”

”Ja mevrouw,” zei ik neerbuigend van verlegenheid.

”Dat bedoel ik nu, Mrs. Chaleen, met een weekje naar Schotland, daar wordt ze wel gevormd.”

”Ja, je hebt gelijk, Barbara.”

Dan gaat de hand van mevrouw in mijn bikinibroekje en gaan enkele vingers tussen mijn lipjes door, terwijl de andere dame, Silvia, achter mij gaat staan. Ik was in alle staten om onzichtbaar te verdwijnen. En dan gaat er een vinger naar binnen. O, nee nee, ik voelde het, ik was nat.

”Nou, Mrs. Chaleen, ze is lekker nat zeg, en wat voel ik dan nog meer?” Ik schokte. ”Chaleen, dat bedoel jij. Wow zeg, meisje, heb jij zo’n heerlijk forse clit? Wow zeg, waanzinnig, Mrs. Chaleen en Paula.”

”Ja, ze is in alle opzichten een toppertje.”

”Kost zij meer dan Brigitte, Chaleen?” vraagt Mrs. Barbara.

”Ja, dat zeker.”

”Maakt mij ook niet uit. Mrs. Chaleen, ik wil haar graag als eerste een weekje van jou huren.” Wat! Hoorde ik dat goed? Mij huren? Gaat Mrs. Chaleen mij verhuren, ik kon mijn oren niet geloven. Het zou een grapje zijn.

”Mag ik ook even voelen?” vroeg Silvia.

”Natuurlijk,” zei Mrs. Chaleen. En dan word ik nog een keer betast terwijl Mrs. Barbara mijn tepels vastpakt.

”Ik wil haar nu wel meenemen, Chaleen,” zei Mrs. Barbara.

”O, schat, echt niet, daar is ze nog niet klaar voor, schat, heb even geduld.”

”Wow,” zei Silvia, ”die is nog lekker nauw van binnen zeg, inderdaad dit is een groen blaadje.” Er ging een schok door mij heen, ze pakte mijn clit tussen de vingers, ik kon niet stil blijven staan.

”Pas op,” zei Mrs. Chaleen, ”blijf rustig staan.” Een kreun ontsnapte mij, ik had het niet meer. ”Silvia, genoeg, schat,” zei Mrs. Chaleen en trok mij mee naar de muur. ”Jij mag hier even blijven staan in deze hoek, tot ik jou weer op kom halen.”

”Ja, mevrouw,” zei ik.

Het was een hoek waar de dames zicht op hadden. Dan komt Paula aan zetten. Ze zegt: ”Sorry schat, ik moet van Mrs. Chaleen jouw bikinibroekje uittrekken.”

”O nee, niet graag, mevrouw,” zeg ik.

”Sorry, schat, het moet even.” Ik zak door de grond en voel mijn bikinibroekje uitgaan en over mijn voeten vallen, daar sta ik in mijn blote billen. Dit is waanzinnig, zo schaamde ik mij. Op afstand hoor ik ze zeggen: ”Wat een stel prachtige billen, Mrs. Chaleen en Paula.”

”Ja, wij zijn ook zeer op Verona gesteld.”

”Waar gaat ze naartoe op vakantie?”

”Naar Spanje, naar een vriendin, daarna komt ze terug.”

”Laat weten, Mrs. Chaleen, wanneer ze blijft en wanneer jij haar aan ons clubje voorstelt.”

”Dat zeker, er komt nog een introductie, schat. Willen jullie wat drinken?”

”Ja graag, doe maar een wijntje en dan gaan wij ook verder, en houden wij jullie niet langer op.”

”Nou, jullie houden ons niet op hoor,” zei Mrs. Chaleen.

Waarom kon ik niet naar mijn kamer gaan, en moest ik belachelijk genoeg in de hoek staan? In mijn nakie zijn, daar had ik het sowieso al zwaar mee. Het maakte mijn besluit steeds moeilijker, maar natuurlijk moest ik nu niet gaan opspelen, dan zou ik de kans lopen dat ik morgen kan vergeten om de cabrio mee te krijgen. Nee, Verona, dat laat jij je nu even niet meer ontnemen. De belachelijke keuring vandaag, die was ik nog niet vergeten. Ik hoor dat er over mij gepraat wordt, doordat ik regelmatig mijn naam voorbij hoor komen. ”Eenentwintig,” hoor ik Paula zeggen. En dat ik nog heerlijk te vormen ben, zoals Mrs. Chaleen zou willen.

Radeloos blijf ik stilstaan, hoelang nog, dacht ik. Een glas wijn leegdrinken kan ook een uur duren, nee, dat toch zeker niet, dacht ik. Na een tijdje hoor ik het duidelijk, ze willen opstappen.

”Verona, kom jij even, schat?” Mijn god, ik schrik enorm, waarom moet ik naakt naar u toe lopen? Met een hartslag van 200 draai ik mij om en loop naar mevrouw. Ik zie ze allen staren naar mij.

”Wow, Paula en Chaleen, mooi hoor.”

”Verona, kus jij de dames even hun voeten als dank dat ze jou positief hebben bevonden?” Het kon niet waar zijn, erger kon mij niet overkomen om mij in de grond te laten zakken. Als ik dan een klap op mijn billen krijg, schiet ik in alle kleuren.

”Gehoorzaamheid moet zij nog wel leren, Chaleen, dat lijntje moet korter.” Ik loop naar ze toe en ga, niet te omschrijven, door mijn knieën en kus als eerste Mrs. Barbara. Net als ik naar Mrs. Silvia wil gaan, pakt ze mij bij mijn kin en kijkt mij aan.

”Jij gaat nog een keertje een weekje bij Mrs. Barbara logeren, meisje, dan mag jij Mrs. Barbara in de ponykar rondrijden over ons terrein.” Ze knipoogde. Ik kreeg kippenvel, zo bang was ik. ”Kus maar snel Mrs. Silvia, schat, dan gaan wij weg,” waarna ze mij losliet. Mijn hart ging tekeer, niet normaal.

”Mogen wij even een indruk krijgen, Chaleen?”

”Natuurlijk schat, ga jullie gang.”

Als een nieuw kledingstuk werd ik ongegeneerd betast. Ook zeer vernederend hoe mijn tepels werden betast. Ik stond voor ze: echte lady’s, dure kleding, goud wat er blonk. Mijn borsten werden betast alsof het de Keuringsdienst van Waren betrof.

Toen betastten ze mijn doosje ongegeneerd. Gekker zou het niet worden, dacht ik. Hoe mijn clit werd betast, schaamteloos en zeer vernederend.

”Een mooie piercing zou helemaal geweldig zijn, Chaleen. Evenals de tepels.”

”Dat gaat zeker komen, maar dat heeft nog even tijd nodig, Barbara.”

”Vanzelfsprekend, schat.”

”Nou, Barbara en Silvia, wat is jullie indruk?” zei Mrs. Chaleen.

”Draai jij je eens om, schat,” zei Silvia. ”Nou Chaleen, dit kan heel wat beloven. Lekker groen, alles compact en in zeer goede verhouding op het volmaakte af. Ik vind Verona een totaal ander plaatje dan destijds Brigitte. Kijk die billen eens.” Ongegeneerd werden mijn billen betast en gestreeld. ”Nou, weet je, eerlijk gezegd begin ik het ook in te zien, Barbara. Dit is een sub die wij als dominanten graag zien. Jij hebt niet veel tijd nodig om haar naar jouw hand te zetten, dat is een korte weg, Chaleen,” zei Silvia. ”Wordt het jou te veel, breng haar maar even voor een weekje, dan komt het wel goed.”

”Dat zal ik onthouden, Silvia, bedankt, en lief dat jij daartoe bereid bent. Jullie weten, ik zit altijd met de tijd.”

”Spreid je benen eens, Verona.” Machteloos keek ik Mrs. Chaleen aan van help mij alsjeblieft met deze schetsvertoning.

”Gehoorzaam jij de dames even, schat.” Paula zag mij in elkaar zakken. Ik deed het, en vervolgens werd ik tussen mijn benen betast en gleden de vingers ongegeneerd tussen mijn lipjes door. Tot Barbara een duim naar binnen liet glijden.

”Wow, Chaleen, ze is vreselijk nat, zeg. Maar wat nog heerlijk gesloten, zij is echt nog een pareltje, zeg. Voel jij eens, Silvia.” Ik ging door de grond werkelijk, van diepe schaamte. Ik onderging het terwijl Mrs. Chaleen en Paula vanuit de stoel met een glas wijn in de hand toekeken.

”Zak eens door je knieën, Verona,” zei Mrs. Chaleen opeens, ”over de duim van Barbara.” O, wat erg, ik zag dat Paula schrok, ze deed haar hand voor de mond. Ik probeerde het, en wilde wel in het niets verdwijnen van schaamte.

”Heel mooi,” zei Silvia, terwijl haar hand over mijn billen streelde. Hulpeloos keek ik Mrs. Chaleen aan.

”Toe maar, schat, ga maar even door. Dit zal vaker voorkomen, schat.”

Pas nadat ook Silvia mij had betast, was de vernedering voorbij. Mrs. Silvia streelde mij door mijn haar, en zei: ”Zo is het goed, schat. Je bent een meisje voor ons allen, schat. Wij wensen jou een fijne vakantie en hopelijk neem jij de juiste beslissing als je terugkomt.”

”Dat probeer ik,” zei ik, en stond op.

”Ga maar naar binnen en ga je gereed maken zodat wij weg kunnen, Verona.”

”Ja, mevrouw,” zei ik. O, wat was ik blij, ik wilde wel naar binnen rennen, mijn hart klopte in mijn keel van de spanning.

Als ik klaar ben, ga ik naar buiten en zie de dames zitten.

”Verona, kom eens, schat.”

”Ja, mevrouw,” zeg ik en loop naar haar toe.

”Ga zitten, schat. Sorry dat jij even onder handen werd genomen, maar Mrs. Barbara is een belangrijke zakenpartner en vriendin. En ik ben blij dat jij in de smaak valt, dat zal mijn zaken doen met Barbara vergemakkelijken in de toekomst. Als jij van je vakantie terugkomt en jij het prachtige contract zult tekenen en wij aan de slag kunnen gaan om in onze kringen te worden voorgedragen en worden aangeboden en beschikbaar te kunnen stellen. Barbara is geen gemakkelijke relatie van ons, maar wel belangrijk om haar als vriendin c.q. zakenrelatie te hebben.”

”Is goed, mevrouw,” zei ik en gezamenlijk vertrokken wij naar de auto.

Dineren met de heren

Om 21.00 uur kwamen wij bij een luxe restaurant aan en werden begeleid naar onze tafel, waar ik twee heren zag zitten. Ze keken zeer verrast.

”Nou Paul en Pascal, dit is Verona,” zei Mrs. Chaleen en kuste haar man en Pascal.

”Wow,” zeiden ze, ”dat is een verrassing zeg,” en ze gaven mij een hand en er werd gekust.

Lange tijd werd er over mij gesproken en wat er was gedaan. ”Hoe bevalt het?” vroegen ze na een eerste indruk, terwijl ze steeds naar mijn topje keken.

”Ja, om eerlijk te zijn, heftig meneer,” zei ik. ”Ik voel mij een beetje verdoofd, eerlijk gezegd.”

”Nou, weet je, Barbara en Silvia kwamen plotseling langs en jullie kennen Barbara, die wilde Verona even zien rondhuppelen en betasten.”

”O ja, dat zal Barbara ook eens niet doen, zeg, jij had het niet hoeven laten gebeuren, Chaleen.”

”Paul, jij weet hoe belangrijk Barbara voor ons is.”

”Dat weet ik, zeg, maar jij moet niet altijd toegeven aan haar belachelijkheid. Verona is er immers nog maar net. Jij mag ook een keer nee zeggen toch! Nou Verona,” zei meneer, ”trek het je niet te veel aan, schat, maar hoe vind je het bij ons?”

”Ja, ik kan niet anders zeggen dan dat het een sprookje is waarin u woont en ook van Mrs. Paula.”

”Dank je, Verona, maar jij bent klaar, hebben wij begrepen, om als docente voor de klas te gaan staan.”

”Ja klopt, meneer,” zei ik.

”Nou, schat, bij ons, als jij daarvoor gaat, zal jouw leven boeiend, inspirerend en opwindend zijn en leef jij in een luxe wereldje en zal jij bijzondere mensen leren kennen, aardig en minder aardig. Heb je alles gezien in ons huis?”

”Nee, nog niet het romantische steegje, daar wachten wij mee tot Verona een beslissing heeft genomen. Paul.”

”Oké,” zei meneer. ”daar is nog genoeg tijd voor. Wat vond jij van het speelparadijs van Mrs. Chaleen?”

”Ja, uitzonderlijk, meneer, maar ik heb daar geen ervaring in.”

”Dat is juist heel goed, schat, dan kan Mrs. Chaleen jou nog vormen naar haar handen, toch Paula?”

”Ja ja, natuurlijk, dat weet ze ook. Maar het zal niet gemakkelijk zijn voor Verona. Het is een zacht meisje, Paul,” zei Paula.

”Wij zullen jou wel verwennen hoor, Verona,” zei Pascal, ”dat komt best goed. Maar ga niet voor een paar centen voor de klas staan, dat kun je altijd nog doen.”

Het diner werd geserveerd en ik heb het mij heerlijk laten smaken. Als na het diner de dames naar de wc gaan, geeft Paul mij iets in de handen. Ik kijk: het is een briefje van duizend euro.

”Nee,” zeg ik, ”meneer, waarvoor?”

”Mondje dicht tegen mijn vrouw, voor jouw vakantie morgen,” zei hij. ”Het is van ons samen.”

”Dat kan ik niet aannemen.”

”Ik wil niets meer horen,” zegt Pascal.

”Stop het maar gauw weg,” zegt Paul. ”Wij hopen als jij terugkomt, Verona, dat jij zult blijven, het is voor ons goed en goed voor Mrs. Chaleen. Zij speelt graag de meesteres, jij weet wat dat is?”

”Ja, meneer,” zeg ik, ”in grote lijnen wel.”

Dan komen de dames terug en wordt er over mijn studietijd gepraat en in welk deel van Nederland ik woon. Al met al werd het een gezellige avond en was ik redelijk ontspannen geraakt.

Tegen twaalven waren wij thuis en hebben wij nog twee uurtjes op het terras gezeten zonder enige nare gebeurtenis of voorstel. Tot er werd besloten om te gaan slapen, en ik de volgende dag tegen tienen zou vertrekken naar Spanje, met een tussenstop in Perpignan, dat vond mevrouw beter voor mij, waar meneer het mee eens was. Ze zou morgenvroeg het hotel gaan reserveren, dat was namelijk zo gebeurd, hield mevrouw mij voor, ze heeft er contacten.

Na enkele zoenen vertrok ik naar mijn kamer en na de badkamer was ik blij in bed te kunnen gaan. De sprookjeskamer had een enorme indruk op mij gemaakt.

De eerste vakantiedag

Ik was tegen achten wakker en ging mij douchen. Als ik nadat ik ben aangekleed naar de keuken ga, is mevrouw ook al op en zoent mij een goedemorgen.

”Je ziet er beeldig uit, schat.”

”Nogmaals bedankt,” zeg ik, ”voor de mooie kleding.”

”Graag gedaan. Lieve schat, ik heb een hotel voor jou geboekt. Kijk, dit moet je meenemen, het is betaald. Het hotel heeft een garage waar jij de auto in parkeert voor een nacht.”

”O, wat fijn,” zeg ik, ”ik kan het u terugbetalen, mevrouw, als u wilt.”

”Nee, schat, dat is al geregeld. Ga lekker ontbijten en dan ga jij mooi rustig rijden en genieten van de nieuwe auto. Zorg dat je, wat je ook doet, altijd het alarm opzet.”

”Dat beloof ik, mevrouw,” zeg ik geruststellend.

”En laat weten wanneer jij volgende week terugkomt dan reserveer ik voor jou weer een hotel in Perpignan. En als jij thuiskomt hopen wij een constructief gesprek te hebben.”

”Ik ga erover nadenken, mevrouw.”

”Heel fijn.” Dan gaat de bel. ”O, dat zal Paula zijn, ze wil jou nog gedag zeggen, schat, doe jij even open?”

”Natuurlijk.” Ik ren naar de deur en open de deur.

Mrs. Paula vliegt mij om de hals. ”Wat erg, schat, dat jij weggaat.”

”Ik ben over twee weken terug,” zeg ik.

”Ja, maar jij weet nog niet of jij zult blijven.”

”Nee, dat klopt,” zeg ik, ”maar ik laat eerst alles even bezinken, mevrouw, sorry, er is heel wat gebeurd.”

Tegen half tien loop ik met mijn koffer naar de garage, samen met Mrs. Chaleen en Mrs. Paula. Ik kan nauwelijks bevatten dat ik in die prachtige auto mag rijden naar Barcelona. Ik had al kippenvel terwijl de motor nog gestart moest worden. Bij de auto krijg ik het kentekenbewijs mee en een creditkaart. Ik mocht tot tweeduizend euro shoppen of het besteden aan restaurants en benzine.

Totaal verbluft kijk ik beiden aan. ”Dat is te gek, mevrouw, ik heb zelf ook wel wat geld hoor.” Ik heb niet gezegd dat ik geld had gekregen van Pascal en Paul.

”Nee nee, dit meenemen en jij mag het uitgeven. Wij willen dat jij heerlijk kunt genieten en niet aan geld hoeft te denken samen met jouw vriendin. Jij mag haar gerust een keer uitnodigen om hier te komen logeren.”

”O, dat is wel heel erg fijn.”

”Denk erom dat jij onderweg gaat tanken, dat je niet zonder benzine komt te staan. Tank in Perpignan weer, schat, dat lijkt mij beter, oké?” Dat beloofde ik te doen.

Na vele kusjes, en van Mrs. Paula ook, kon ik eindelijk instappen. Ik startte de motor en kippenvel was het gevolg, ik sloeg op het stuur van ongekende blijdschap.

”Nu jouw stoel instellen, schat, met deze knoppen,” zei Mrs. Chaleen. ”Als je goed achter het stuur zit, moet je met jouw rug tegen de leuning aan gaan zitten en je pols op het stuur kunnen leggen. Dan zit je perfect en heb jij de controle over de auto,” zo werd ik geïnstrueerd. ”En laat even de motor vijf minuten lopen voor je gaat rijden. Dat is beter voor de motor,” deelde ze mij nog even mede. ”Nou, schat, gaan en succes.”

Langzaam reed ik het terrein af en claxonneerde toen ik op de straat was. Mijn blijdschap was waanzinnig en ik kreeg tranen in mijn ogen van emotie. Als ik gas bijgeef en het geluid hoor van de brullende stier ben ik de koning te rijk. Als het mij dan ook nog lukt om de radio aan te krijgen en ik heerlijke muziek hoor, roep ik, nee zeg maar gil ik: ”Yes! Yes! Ik rij in een cabrio naar Sara.”

Al snel besefte ik dat ik met een klein monstertje op weg was, ongelofelijk wat een kracht, en het brullende geluid tussen de bergen, dat was ongelofelijk kicken Ik had een dikke vierhonderd twintig kilometer te gaan. Ik had ook wel door kunnen rijden naar Sara. Maar dat mocht niet van Mrs. Chaleen, nee ik moest overnachten in Perpignan en daar zou ik gehoor aan geven. De navigatie naar het hotel had mevrouw al ingesteld voor mij.

Als ik na zo’n honderd kilometer een beetje tot mijzelf kom, blik ik terug voor welke keuze ik sta, en wat er de afgelopen dagen is gebeurd. Een keuringsspelletje dat eigenlijk te bizar voor woorden was, door een gespeelde dokter. Maar dat ik daarbij werd genomen om het rapport compleet te maken, was het meest krankzinnige dat ik ooit had meegemaakt. Nu ik er over nadacht, was het een uitzonderlijk gevoel dat ik voor het eerst zo had meegemaakt. Wat niet te vergelijken was met mijn schoolvriendje dat mij onbeholpen had ontmaagd. Wat een vreselijke afknapper was dat. Maar nu was ik door een echte leuter genomen. Ja Verona, je kunt nu wel stellen dat het ook wel een lekker gevoel bij jou losmaakte, ondanks dat hij erg groot geschapen was. Afijn, zou ik het aandurven om het contract te tekenen? En mijn lichaam voor de lusten van Mrs. Chaleen uit handen te geven, dat was even niet niks. Maar om zoveel geld te verdienen, jeetje wat zou ik enorm kunnen sparen. Het rees mijn verstand te boven, eerlijk gezegd.

En wat was er zo geheimzinnig aan dat romantische steegje, wat ik niet had gezien in de villa van meneer en mevrouw? Dan schrik ik, en bedenk, terwijl ik 130 op de teller zie, waar heb ik die duizend euro van meneer en Pascal gelaten? Ik zucht van opluchting, in het kleine vakje in mijn tas met ritssluiting, herinner ik mij opeens. Ik besef dat ik erg veel geld kan uitgeven, maar zo zit ik niet in elkaar. Daar zou ik zeker geen misbruik van willen maken.

Als ik Montpellier nader, besluit ik van de autobaan af te gaan en even te pauzeren en koffiedrinken. Hier was ik enigszins wel bekend, en wist ik een fijn koffietentje uit mijn studietijd. Als ik de auto parkeer voor het café, word ik goed gadegeslagen door de terrasgasten. Het was kicken om zoveel bekijks te hebben. Als ik nonchalant uitstap voel ik mij best trots, zou het echt mijn auto kunnen worden? Dat was niet te geloven hield ik mij voor, wees niet naïef, Verona, dat begrijp je toch zeker ook wel, ga even niet vliegen in je hoofd. Maar de overtuiging was wel duidelijk van Mrs. Chaleen en Paula bevestigde het ook nog eens.

Als ik een stoel heb gevonden van mensen die opstappen, bedank ik ze. Na twee heerlijke kopjes koffie met gebak, besloot ik mijn weg te vervolgen naar Perpignan. Na te hebben afgerekend stapte ik met veel bekijks in de cabrio en startte ik de motor, dat was echt kicken. Ik stak nog even de hand op om gedag te zeggen tegen de vele mensen die keken. ”Wow,” zei ik, ”dit is waanzinnig.”

Mijn glimlach was van oor tot oor, een gevoel dat niet te omschrijven was. Kippenvel, wat zo’n auto met je kan doen en los kan maken, dat smaakt naar meer. Verona, jij begeeft je op glad ijs, schat, met wat er op jouw pad is gekomen, besef dat wel even goed. Ben jij bij machte om daar doorheen te prikken? Ik vrees van niet, mijn hoofd tolde van het denken. Op naar Perpignan, Verona, dacht ik, laat alles even bezinken.

Tegen vijven rijd ik Perpignan binnen, het is een magische plaats en romantisch. Perpignan maakt iets in je los, zo schilderachtig, rustig, vol liefde, knusse en prachtige restaurantjes en terrasjes.

Als ik bij het hotel aankom, zie ik staan Novotel. Dat was het. Gelukkig, dacht ik. Na te zijn uitgestapt, meldde ik mij bij de receptie.

Ik werd welkom geheten. ”Er is een suite voor u gereserveerd,” zei de receptioniste. O, mijn god, nee, dacht ik, waarvoor? Het is maar voor een nachtje. Na enige uitleg op welke etage en instructies voor de parkeergarage bedankte ik hartelijk de jongedame, waarna ik de auto ging parkeren, mijn koffer pakte en de auto afsloot met het alarm ingeschakeld.

Zo Verona, jij bent in Perpignan. Als ik in de suite aankom, zeg ik ”wow”, een zucht van wat onwijs mooi, en laat ik mij op het grote bed vallen. Vervolgens dacht ik: wat kan ik morgen Sara vertellen? Zij zou het niet pluis vinden dat ik even een luxe cabrio mee krijg omdat ze mij graag willen hebben als au pair. Waarom ook niet? dacht ik, blijf dat nu maar volhouden, Verona, en Sara hoeft niet alles van jou te weten, ze zou stinkend jaloers kunnen worden, dat wil je toch ook niet? Nee, daar zat ik niet op te wachten. Ik kon haar niet om advies vragen wat ik moest doen.

Ik ging mij uitkleden en nam een heerlijke douche en besloot de stad in te gaan, maar eerst zou ik mevrouw een app sturen dat ik goed was aangekomen met duizendmaal dank voor de waanzinnig kickende auto.

Als ik een lief berichtje terugkrijg, dat ik al word gemist om mijn mooie billen, moet ik lachen. Alleen mijn billen? schrijf ik terug. Nee schat, om jou totale persoontje je bent om op te eten, zo lief en speels, jou wil ik aan mijn voeten voelen, schat, onthoud dat de komende dagen. Ook Paul en Pascal zijn zeer ingenomen met jou.

Ja, ik wist het, ik had mooie billen, maar zag het niet zoals mevrouw het zag. Nu ik die aandacht gisteren had gekregen, moest ik wel bijzonder zijn. Maar Brigitte was ook een prachtige vrouw, wat was daar minder aan dan bij mij? Ja, met kleren aan kon ik het niet vergelijken. Of was het mijn clit die zoveel aandacht had getrokken? Op zich was het wel boeiend dat ik zo gewild was, niet eerder had ik dat gevoel meegemaakt en ik was niet iemand die op de voorgrond trad, daar was ik veel te bescheiden voor. ”Doe maar normaal, dan doe je al gek genoeg,” zeiden mijn ouders altijd, dat had ik van huis meegekregen.

Ik ging het stadje in en shopte heerlijk langs leuke winkels en kon het niet laten om toch nog een leuk topje te kopen dat mij erg leuk stond. Ik stuurde een foto van mij naar mevrouw en kreeg leuke complimentjes die mij goed deden. Dat was wat mij mede kwetsbaar maakte bij mevrouw en Paula: de vele complimenten, die had ik niet zoveel gehad in mijn korte leven. Nu raakte mij dat wel, eerlijk gezegd, wie kon nu zonder complimentjes?

Ik herinner mij nog dat Sara zei: ”Krijg jij nooit complimentjes of over jouw kleding of op school, of hoe jij bent? ”Nee,” zei ik, en dat vond ze onbegrijpelijk, dat vergeet ik nooit. Nu kan ik tegen Sara zeggen dat ik veel complimenten heb gekregen, natuurlijk niet over mijn body. Nee, daarover moest ik mijn mond houden, en er vooral niets over loslaten. En al helemaal niet over de krankzinnige keuring, ze zou op tilt kunnen slaan. En hoe vernederend ik door Barbara en Silvia was betast, nee, houd je mond daarover, Verona. Ik zou wel zien, maar nieuwsgierig zou Sara zijn, daar kende ik haar te goed voor.

Tegen achten zocht ik een leuk restaurant op om lekker te gaan dineren. Ik kwam uit op een heerlijk terrasje waar het gezellig druk was, met livemuziek. De sfeer was verademend en aangenaam. Ik was even los van mijn gedachten, van wat mij was overkomen. Ik bestelde een heerlijk gerecht van vis en salade met een overheerlijk glas wijn.

Als ik het diner op heb, geniet ik van de opzwepende muziek en het vele publiek dat toestroomde om te kijken en te genieten. Ware het niet dat ik door een knappe oudere meneer werd gevraagd of hij met mij mocht dansen. O, mijn god, dacht ik, wow, ja, waarom ook niet, genieten moet je, Verona. Ik stak mijn hand uit en met een buiging nam hij mij mee naar het pleintje waar volop werd gedanst.

”Mijn naam is Fernando en van u?”

”Verona,” lachte ik.

”Kent u de tango?” vraagt hij bescheiden.

”Jazeker,” zei ik. Fernando nam de leiding, gelukkig kon ik goed dansen. Nu of nooit, dacht ik, laat zien, Verona, wat je kunt.

Toen diverse mensen voor ons begonnen te klappen, moedigde dat mij alleen nog maar meer aan. En Fernando, wat een heer zoals hij aan het imponeren was. Zijn donkere, bruine ogen had ik al opgemerkt. Even maakte ik mij zorgen dat mijn lingerie zichtbaar zou zijn, maar ik liet die gedachten snel varen, niemand kende mij immers.

Er kwamen steeds meer mensen om ons heen staan. Het was maar goed dat ik mijn tweede wijn nagenoeg achterover had geslagen anders had ik mij niet zo durven geven. De tango dansen deed mij even alles vergeten van een dag eerder. De krachtige arm die gemeend en gecontroleerd aanvoelde, deed mij smelten vanbinnen. Verona was eindelijk verlost van het krampachtige slot waarin ze zat. Had Frankrijk mij herboren laten worden, dacht ik, en heeft het me wakker geschud? Als de laatste pas wordt ingezet, en de muziek stopt, krijgen wij een oorverdovend applaus, zelfs van de orkestleden op het podium.

”Pfff … jeune fille, merci beaucoup, puis-je vous demander de boire un verre avec moi?”

”Dat kan ik moeilijk afslaan, Fernando,” zei ik, ”natuurlijk mag u dat, ja leuk.” Ik nam mijn tas van het podium, die de muzikant bewaard had voor mij, en ik liet mij aan zijn hand meeslepen naar een tafeltje waar nog een heer zat die ook geapplaudisseerd had voor ons.

”Ik stel u voor aan mijn zakenvriend Georges.”

”Aangenaam,” zei ik, ”Verona.”

”Wat mag het zijn, Verona?”

”Een glaasje witte wijn, een chardonnay, Fernando.”

”Mijn grote complimenten, wat kunt u prachtig dansen voor een jongedame, wow,” zei Georges, die net als Fernando in de vijftig was.

”Ik heb vijf jaar op dansles gezeten,” vertelde ik, ”maar de laatste twee jaar heb ik niet gedanst.” En ik vertelde dat het er gewoon niet van kwam en er zich geen gelegenheid had voorgedaan. Wij kregen een leuk gesprek, over wat mij zoal in Frankrijk bracht. Ik vertelde dat ik op doorreis was naar Spanje.

”Bent u met de auto of het vliegtuig?” vroeg Fernando.

”Nee, ik ben met de auto van een mevrouw, waar ik gevraagd ben om au pair te worden. Die mocht ik meenemen.”

”Wat voor een auto?” vragen ze.

”Een Maserati,” zeg ik.

”Zo, toe maar,” lacht Fernando, ”nog wel een Maserati ook.”

Dan slip ik per ongeluk door als ze vragen voor hoeveel kinderen ik dan ga zorgen. Het ontglipte mij, ik zeg: ”Sorry, ze hebben geen kinderen.” En ze zagen dat ik daar ongemakkelijk van werd dat ik dat had gezegd.

”Begrijp ik het goed, Verona, jij gaat voor meneer en mevrouw au pair worden die geen kinderen hebben.”

”Klopt,” zeg ik.

”Of ga jij ze persoonlijk dienstbaar zijn?”

”Daar komt het wel op neer,” zeg ik, ”maar ik heb nog een week bedenktijd. Ik sluit niet uit dat ik bedank en alsnog als docent voor de klas zal gaan staan.”

”Ik heb niet de indruk dat u dat aanbod kunt weerstaan. Als u al een luxe cabrio hebt meegekregen dan is uw contract al beklonken.”

”Daar ben ik nog niet van overtuigd, Fernando,” zei ik.

”Ik wil met uw wedden dat, wanneer u terugkomt … Wanneer is dat als ik vragen mag?”

”Volgende week zondag is gepland.”

”Oké, dan zult u met zoveel charme en vriendelijkheid worden ontvangen dat u het contract zult ondertekenen.” Ik bloosde mede door mijn derde glas wijn. ”Als ik u zo bekijk, Verona, heb ik een vermoeden.”

”Spreek het maar niet uit, Fernando,” zeg ik blozend.

”Waar denk jij aan?” vraagt Georges aan Fernando.

”Het is mij duidelijk,” zegt Fernando die mij strak aankijkt. Ik voel mij opeens geblokkeerd. Als de muziek weer een tango laat horen, zegt meneer: ”Mag ik u nog een keer vragen om een dans?”

”Ja, heel graag,” zeg ik, en sta op en loop met Fernando, die als een gentleman was gekleed en heerlijk naar een fijne aftershave rook, naar het pleintje om te dansen. Wij waren de enigste en inmiddels zat het terras stampvol. De muzikanten genoten ervan dat wij kwamen om te dansen.

Dan wordt de muziek ingezet en ik moet alle zeilen bijzetten om mijn hoofd erbij te houden. En ik voel al snel dat mijn remmen los zijn geschoten, dat het publiek overduidelijk mijn billen moet hebben gezien, zoals Fernando mij om zich heen laat dansen. De dans was waanzinnig en het publiek stond op de stoelen om naar ons te kijken. Als het besef komt dat dansen en alcohol voor mij niet zo goed uitpakken, mede door de zwoele avond, besef ik onder het dansen dat ik zo snel mogelijk naar mijn hotel moet gaan.

Als de dans is afgelopen bedanken wij de muzikanten en Fernando legt een briefje van honderd in hun hoed. Ik vond dat bijzonder lief, dan ben je een echte gentleman.

Als ik naar mijn tafeltje word gebracht, bedank ik Fernando: ”Ik zou nog de hele nacht willen dansen.”

”Nou, dan gaan wij dat doen,” lachte Fernando.

”Helaas, dan had ik geen wijn moeten nemen,” zei ik, ”het spijt me.”

Ik vraag belangstellend in wat voor zaken ze zitten. Georges zegt dat hij een drukkerij heeft met dertig werknemers en Fernando zat in onroerend goed en had een toonaangevend bedrijf met twintig werknemers.

”En waar zijn uw partners?” vraag ik nieuwsgierig.

”Ik ben zes jaar terug gescheiden, Verona,” zei Georges, ”en Fernando is single.” Verbaasd kijk ik hem aan. ”Dat geloof ik niet,” zeg ik. Hij lacht en zegt: ”Toch is het zo, Verona. Mag ik zo vrij zijn om u uit te nodigen bij mij te komen logeren voor een nacht of hebt u een hotel geboekt.”

”Ja, ik heb een hotel hier vierhonderd meter vandaan. Maar mag ik u bedanken voor de geweldige avond, ik besluit nu om naar mijn hotel te gaan.”

”Ik kan het hotel voor u betalen, en dan logeert u bij mij vannacht.”

”Dat lijkt mij niet zo verstandig aangezien mevrouw het hotel heeft betaald, ze zou dat niet leuk vinden. Sorry,” zeg ik, ”dat kan ik niet maken.”

”U hoeft dat niet te zeggen toch?”

”Ik kan moeilijk liegen, Fernando,” zeg ik, ”zo zit ik niet in elkaar.”

”Mag ik dan aan u vragen, madame,” en hij heeft mijn hand vast, ”zijn mijn vermoedens juist ten opzichte van uw nieuwe baan, zonder kinderen?”

”U bent heel erg warm,” zeg ik.

”Ik zag het aan u, Verona.”

”Nee!” zeg ik verbaasd.

Jawel, knikt hij, terwijl Georges ademloos zit te luisteren. Ik kijk naar mijn glas wijn dat ik in de hand vasthoud en durf nauwelijks op te kijken. ”Mag ik u advies geven, Verona?”

”Dat mag,” zeg ik.

”Ga doen waar jij je goed bij voelt, het kan uw leven alleen maar verrijken. Docent kunt u altijd nog worden, die zullen gevraagd blijven.”

”Dank u,” zeg ik en kijk Fernando aan, ik was blij met zijn wijze raad.

”Overnacht u ook weer in Perpignan als u terugkomt volgende week?”

”Dat weet ik nog niet zeker,” zeg ik.

”Of bepaalt mevrouw dat voor u?”

”Laten wij het zo noemen,” zeg ik blozend.

”Ik geef u mijn kaartje en u mag mij altijd bellen om advies en wilt u op de terugreis langskomen, dan nodig ik u graag uit, Verona, ik heb namelijk leuke hoeken in mijn huis en meer wat u nodig hebt.”

”Nu moet ik opstaan,” zeg ik blozend, ”en moet ik gaan.”

”Fijne vakantie en denk erover na als u terugrijdt. Ik zal dan de wijn klaarzetten voor u.”

Ik geef Georges een hand en zoen hem en ook Fernando.

”Jammer dat u weg moet.” Dan ga ik echt en kijk nog enkele keren achterom en zie ze zwaaien.

In mijn hotel plof ik op het bed en voel mij aangeschoten door het dansen. Wow, dat was kicken, het was lang geleden dat ik zo’n heerlijke tango heb gedanst. En wat een charmante heer, het voelde goed, de handen die mij vast hadden lieten mij niet onberoerd. Wow, wat een avond, dacht ik.

Ik kleedde mij uit en begaf mij naar de badkamer. Na dertig minuten lag ik heerlijk in het prachtige bed en ben ik in een diepe slaap gevallen.

De aankomst in Barcelona

Om negen uur zat ik in de ontbijtzaal en genoot ik van mijn ontbijtje, en een heerlijke jus d’orange en koffie, toen ik een sms kreeg van mevrouw die mij een fijne reis naar Barcelona wenste en dat ik eerst moest gaan tanken.

Tegen half elf checkte ik uit. Ik haast mij even niet vandaag, dacht ik. En Sara weet dat ik nog tweehonderd kilometer heb af te leggen, en dat ik er tegen tweeën wel zal zijn, niet eerder. Ik tankte nog even af in Perpignan en zette mijn reis voort. Het was weer enorm kicken en vele mannen staken op de autoweg de hand naar mij omhoog. Wow, dacht ik, zo’n cabrio geeft je nogal aandacht.

En ik dacht na over de heerlijke dansavond, dat was even kicken om zoveel aandacht te krijgen, dacht ik even terug. En Fernando speelde ook nog in mijn hoofd, hij voelde dus dat ik gebruikt zou worden als dienstmeisje, maar waarom moest hij zeggen dat hij ook leuke hoeken in zijn huis had? Ja, dacht ik, u wilt mij daar wel even hebben staan, in mijn blote billen. Natuurlijk, welke man zou dat niet willen.

Al met al naderde ik langzamerhand de grens en Spanje was binnen mijn handbereik. Wow, dacht ik. Mijn leven stond op zijn kop, wat te doen en hoe stel ik mijn grenzen? Nee, tegen Mrs. Chaleen nul, nul kans, maar kan ik dat aan? Dat was mijn grote dilemma en de enge dames van haar clubje, wat had ik daarmee van doen? Ach, ze hadden mij bang gemaakt, dacht ik naïef, hoewel Barbara mij geen lieverdje leek, evenmin als Silvia. Natuurlijk leent mevrouw jou niet uit, dan zeg je dat toch. Zo zat ik mij moed in te praten. Dat laat je gewoon niet gebeuren, Verona, zo hard zal mevrouw het vast niet spelen.

Als ik Barcelona nader en tegen tweeën bij Sara haar huis aan kom rijden, zien ze mij aankomen en rennen op mij af. Wow, dat deed mij goed om zo welkom geheten te worden. Als ik de geweldige auto op de oprit stilzet, kijken ze hun ogen uit, en wordt er druk gezoend.

”Jeetje, Verona, wat is dit, schat, heb jij zo’n dure auto?”

”Nee,” lach ik, ”die mocht ik van mevrouw meenemen, ik mocht niet in mijn toet-toet zo’n afstand afleggen.”

”Nou, dat is even leuk zeg, wow, wat een auto zeg. Deze is nagelnieuw. Kom, schat, wij gaan op jouw komst drinken en heerlijk kletsen.”

Wij zaten heerlijk buiten en ze was reuze nieuwsgierig hoe het met mij ging en hoe mijn gesprek was verlopen op mijn sollicitatieafspraak.

”Nou, je kunt het zien, Sara, ik kreeg even een cabrio van anderhalve ton mee naar jullie. Sorry, ik moet even een app sturen dat ik goed ben aangekomen.”

”Natuurlijk, ga je gang, schat. Maar dan zal jij meer zijn dan alleen au pair, Verona, of niet soms?”

”Nee, echt niet,” zei ik, ”jij denkt toch niet dat ik mij laat gebruiken?”

”Nou nee, eerlijk gezegd niet,” zei Sara, maar ik voelde haar twijfel. Ik gooide het gesprek snel een andere richting uit en we spraken over haar werk en het werk van Jon.

Het werd een leuke middag en ’s avonds gingen wij uit eten op mijn uitnodiging, en zochten wij het bekende tapasrestaurant op waar het gezellig druk was. Het werd een te gekke avond en we hebben gezellig bij gekletst.

Het was iets tegen tweeën toen wij weer thuis waren. Daar hebben we nog even gezellig gepraat met een overheerlijke cappuccino en daarna naar bed.

De volgende dag moest Jon werken en was ik lekker met Sara alleen. Sara wilde mij de Sagrada Familia laten zien.

”Die moet je gezien hebben als je in Barcelona bent geweest,” zei Sara.

”Ja, heel graag,” zei ik. De heilige kathedraal ontworpen door Antoni Gaudí wilde ik ook dolgraag zien. Het werd een topdag en we hebben veel gelachen waar ik al een tijdje niet aan toe gekomen was, maar met Sara moest je wel lachen, haar verhalen waren altijd boeiend en inspirerend, ze had immers tien keer zoveel meer ervaring als ik. Daarmee vergeleken was ik inderdaad nog een groentje, zoals Mrs. Paula opmerkte.

Maar dan wil ik toch iets oprecht aan Sara vragen, als wij op een leuk terrasje zitten. Sara ziet mij denken en zegt: ”Waar denk jij aan, Verona? Je bent opeens een beetje afwezig.”

”O, sorry,” zei ik. ”Ik moest even over gisterenavond nadenken toen ik werd gevraagd door een charmante man om te dansen.”

”Heb jij dat gedaan?”

”Ja,” zei ik, ”de tango.”

”Kun jij die?” vroeg Sara, haar wenkbrauwen fronsend.

”Ja, die kan ik,” zei ik, ”ik heb vijf jaar op dansles gezeten.”

”O ja, dat is waar ook, schat. En jij vond het een leuke man?”

”Ja, ik heb twee keer gedanst en het publiek stond ademloos toe te kijken.”

”Hebben jullie samen iets gedronken?”

”Ja, meneer bood mij iets te drinken aan en dat heb ik gedaan. Maar hij nodigde mij ook uit om bij hem thuis te overnachten en nog even gezellig te zitten. Maar hij keek mij zo in mijn ogen dat ik er verlegen van werd, want hij zei … nu komt het: ’Ik heb vele leuke hoeken in mijn huis.’ Wat heeft hij daar nu mee bedoeld? Hij zei: ’Ik denk te weten wat jij nodig hebt, madame.’ Toen heb ik gezegd, omdat ik in de kleur schoot: ’Nu moet ik gaan, Fernando, sorry.’ Hij gaf mij nog een visitekaartje mee en zei: ’Als jij terugkomt, of advies nodig hebt, madame, ik zal er voor u zijn.’ Toen heb ik bedankt voor de leuke avond, er was ook nog een vriend bij hem, en ben toen weg gewandeld.”

”Verona, heb jij geen idee wat hij bedoelde?”

”Nee,” zeg ik, ”dat ik in de hoek moet staan misschien?”

”Juist schat, hij heeft aan jou gezien dat jij een masochistische inslag hebt, Verona, O, mijn god, dat jij dat niet doorhad, daarom keek hij jou ook zo strak in de ogen. Maar had jij warme gevoelens voor hem, of heeft hij dat gevoeld misschien tijdens het dansen?”

”Ik weet het niet. Ja, in de dans liet ik mij wel een beetje gaan, maar dat kwam mede door de wijn, ik had niet moeten dansen misschien, het is geen juiste combinatie dansen en wijn. En dan ook nog eens zo’n passionele dans als de tango. Ik ben mij verder van geen kwaad bewust, Sara.”

”Schat, luister, een kenner ziet het vrij snel.”

”Maar Sara,” vraag ik verbijsterd, ”hoe is dat aan mij te zien?”

”Sorry schat, jouw verlegen houding en jouw opstelling, jouw terughoudendheid. Een complimentje over jouw figuur en jij bloost al. Heeft die mevrouw waar jij op gesprek bent geweest dat ook gevoeld misschien, Verona? En heeft ze jou daarom weten te paaien? In de verwachting dat een leuk aanbod, en jou de nagelnieuwe cabrio mee te geven, jou wel door de knieën zou laten gaan? Wees eens eerlijk tegen Sara.” Tranen schoten in mijn ogen, ik viel door de mand. ”Ik weet genoeg, schat, maar schaam je niet voor mij, schat, jij kunt immers met mij alles bepraten, dat weet je drommels goed, schat.” Sara nam mij in haar armen. ”Heb jij na jouw ontmaagding nog wel eens intiem contact gehad met een jongen, schat?”

”Ja, twee keer,” zei ik, mijn tranen uit de ogen wrijvend.

”Dat was toch een knullige ervaring of niet soms?”

”Ja vreselijk,” zei ik.

”En hoelang is het geleden dat jij dan nu voor het laatst intiem met iemand bent geweest?”

”Wat erg,” zei ik, ”drie jaar.”

”Nee,” zei Sara verbaasd. Ja, knikte ik. Sara bestelde twee wijntjes en ons gesprek stagneerde door de ober. ”Schat, in Frankrijk en Spanje zijn wat andere temperaturen dan in Nederland. En mannen, maar ook dominante vrouwen, voelen aan welk meisje ze moeten hebben voor een dergelijk spel. Ik vond het al een uitzonderlijk verhaal,” zei Sara, ”au pair en geen kinderen en een rijke familie. Heb jij het hele huis gezien, Verona?” vraagt Sara, met de inmiddels gebrachte wijn in haar hand.

”Ja,” zei ik.

”En hebben ze stoute dingen in huis?”

”Zo mag je het wel noemen,” zei ik.

”Wow, Verona, het lijkt mij wel krankzinnig wat je mij vertelt, maar ook wel opwindend. Wat versta jij onder stoute dingen, Verona?” Ik kon het niet zeggen en staarde voor mij uit. ”Weet je, schat, jij moet jouw eigen hart gaan volgen, waar jij je goed bij voelt en je niets van een ander aantrekken. Het zal wel even iets anders zijn dan als docente voor de klas te gaan staan, maar eerlijk gezegd, ik vrees dat jij dat niet aan zal kunnen. Jij bent niet streng genoeg en daar prikken die etters van kinderen zo doorheen tegenwoordig. Als jij een mooi salaris kunt verdienen, wie zal jou tegen moeten houden? Denk zo, je bent een ervaring rijker als je het gedaan hebt. Weet jij wat een sub is, Verona?” vroeg Sara aan mij.

”Ja,” zei ik, ”dat weet ik inmiddels.”

”Het is algemeen bekend, Verona, dat in de hogere kringen aan sm wordt gedaan. Hebben ze misschien een sm-ruimte?”

”Ja, om eerlijk tegen jou te zijn, een hele bijzondere, mag ik wel zeggen. Ik was sprakeloos toen ik het zag. En een bar in de kelder. Ze hebben twee zwembaden, eentje ondergronds en een bovengronds, een eigen fitnessruimte, een sauna, alles meer dan luxe, mag ik wel zeggen.”

”Wat gebeurde er toen jij dat zag?”

”Ik sloeg dicht,” zei ik.

”En wat deed mevrouw met jou?” Ik keek Sara aan en kon het niet zeggen. ”Vertel het mij, schat,” zei Sara.

”Ze deed mij een rode halsband om met een kort riempje en heeft mij meegetrokken door de ruimte. Er was nog een romantisch steegje, maar dat mocht ik later zien, aangezien de sleutel boven lag.”

”Heb jij aangelijnd gelopen met mevrouw?”

”Ja, zelfs door de tuin.”

”Nee, dat geloof ik niet,” zei Sara.

”Ja, echt waar,” zei ik. ”Op het terras werd het pas losgemaakt en zei mevrouw: ’Dit kan jij verwachten als jij de uitdaging aandurft, Verona.’”

”Mijn god, wat spannend, Verona, en wat is ze precies met jou van plan, word je intiem gebruikt?”

”Daar heeft ze niet echt op gereageerd, maar wel dat ik zonder inspraak haar speeltje zal zijn, dat met strenge hand zal worden geregeerd.” Ik besef dat ik Sara te veel zit te vertellen, ik sla te ver door. Maar Sara steunt mij juist.

”Ik weet niet wat jij kunt verdienen, Verona, maar als jij daarmee tevreden bent, dan zou het weleens een hele spannende tijd in jouw leven kunnen worden. Hebben ze vaker een meisje als sub gehad?”

”Ja, zeven jaar,” zei ik, ”die is nu getrouwd met een rijke relatie van mevrouw. Ik heb haar gezien in het restaurant toen wij uit eten waren. Een mooie dame. Ze zei mij hopelijk nog eens te zien, ze had een uitzonderlijke tijd gehad en heeft gehuild toen ze moest stoppen omdat ze een relatie kreeg.” Ook vertelde ik van mijn logeerkamer en badkamer.

”Wat staat jou in de weg om het niet te doen?” hield Sara mij voor.

”Ik moet tekenen voor drie jaar.”

”O hallo, dat is even niet niks.”

”En dan mag ik de auto na die tijd houden.”

”Nou, dan wist ik het wel, ik zou ervoor gaan. Je verkeert in een ondenkbare luxe omgeving en je leert bijzondere welgestelde mensen kennen, wie weet ben jij net zo gelukkig als Brigitte en kom jij ook een leuke man tegen waar jij verliefd op wordt.” Ik was blij met de steun van Sara, het zou een stuk gemakkelijker zijn nu om tot een beslissing te komen. ”Wow Verona, wat een verhaal zeg. Jeetje schat, dat had ik niet zien aankomen, eerlijk gezegd.”

”Alsjeblieft,” zei ik, ”wil jij er niet met Jon over praten?”

”Dat beloof ik jou met de hand op mijn hart, dit is alleen onder ons en dat zal het blijven.”

”Dank je,” zei ik en kuste haar.

”Maar zou jij nu niet op de terugreis nog langs Fernando willen gaan en kijken of je een leuke klik met hem kan krijgen?”

”O Sara, Fernando is tegen de vijftig, hij kon mijn vader zijn.”

”Toch heeft hij indruk op jou gemaakt.”

”Ja, dat zeker, Sara.”

”Hier in Spanje en Frankrijk komt het genoeg voor dat er een leeftijdsverschil is van meer dan vijfentwintig jaar, Verona, dat is niets om je voor te schamen, integendeel juist. Het is geen Nederland, schat, met alle vooroordelen en geroddel. Weet mevrouw wanneer jij terugkomt of wordt verwacht?”

”Ja, zondag officieel,” zei ik. ”Maar ik kan onmogelijk zeggen, want zij heeft ook het hotel geboekt in Perpignan, dat ik later kom omdat ik iemand heb leren kennen die ik nader wil leren kennen.”

”Nee, dat is begrijpelijk. Je zou kunnen zeggen dat jij nog een paar dagen bij mij wilt zijn, of dat oké is. Ik zou het gewoon voorstellen. Of jij gaat een dag eerder bij ons vandaan, en dat hoef jij niet te zeggen toch?” Mijn hoofd tolt, ik moet nadenken. ”Nou, schat, wij hebben nog genoeg tijd, kom, wij gaan wat eten. Wat zullen wij bestellen?”

”Laten wij pizza doen.”

”Mijn instemming,” zei Sara. ”Wij hoeven niet snel naar huis, want Jon komt morgen pas weer thuis. Hij is op congres naar Madrid.”

”Gaat het goed met jullie relatie?” vroeg ik belangstellend.

”Ja, Jon is alles voor mij, wij kunnen erg goed met elkaar praten en lachen ook heel wat af.”

”Nou, dat is fijn om te horen,” zei ik.

Dan komen wij bekenden van Sara tegen en stel ik mij netjes voor. Gezamenlijk werd er heerlijk gekletst over allerlei thema’s. Het werd een onwijze dag en avond.

Als wij ver na middernacht thuiskomen, stelt Sara voor om de volgende dag naar Park Güell te gaan.

”Heel graag,” zeg ik, ”dat stond nog op mijn verlanglijstje.”

Als wij dan besluiten te slapen, kussen wij elkaar een goedenacht.

Derde dag vakantie

Het was niet vroeg dat wij opstonden, het was tegen twaalven. Sara had een heerlijk ontbijtje klaarstaan met verse jus d’orange. Ik voelde mij heerlijk ontspannen en dacht nog na over ons heerlijke gesprek de avond ervoor. Ik was wat loslippig geweest, maar ik had geen andere keuze dan voor mijzelf een bevestiging te krijgen wat ik zou moeten doen.

Tijdens ons ontbijt op het terras vraagt Sara: ”Verona, heeft mevrouw jou ook naakt willen zien?”

”Nee,” zeg ik, ”dat is niet aan de orde geweest.” Ik loog en dacht: je moest eens weten.

”Stel nu dat jij terugkomt en ze doet jou een riant voorstel, zou jij het dan kunnen, Verona?”

”Nou, ik zal eerlijk zijn, Sara, daar struikel ik ook over, omdat ze heeft gevraagd of ik bi ben. Ik heb nee gezegd. Ze vroeg of ik er afwijzend tegenover stond. Ik heb gezegd: ’Nee, maar ik heb er ook geen idee bij.’ Toen keek Mrs. Chaleen naar Mrs. Paula en die deed een opmerking: ’Dat komt vanzelf, Mrs. Chaleen.’”

”Nou, zie je wel, Verona, ze zullen jou in gaan pakken, reken maar, en het is maar net hoe jij dat verwerkt. Aan de andere kant: bi zijn is geen schande, Verona, onthoud dat.”

”Sara, waar heb jij dat ruimdenkende vandaan? Zo ken ik jou niet.”

”Verona, ik heb al eerder tegen jou gezegd, dit is geen Nederland, schat, en voor Frankrijk geldt hetzelfde. Mannen en vrouwen zijn hier anders en opener dan bij ons.”

”Heb jij bi-ervaring?” vraag ik met enige schroom.

”Ik zal eerlijk zijn, ik heb het een paar keer meegemaakt.”

”En hoe vond jij dat? Wat was jouw belevenis daarin, mag ik dat vragen?”

”Natuurlijk mag jij dat vragen. Ja, weet je, het is vele malen subtieler, zoenen tussen twee dezelfde geslachten, dan met man vrouw. Je kunt het niet vergelijken, het is op alle fronten veel subtieler en intenser.” Ja, dacht ik, ja, dat heb ik ook ervaren, wow, dus dat klopt wel. Ik was blij dat te horen, maar ik liet niks blijken. ”Jij niet toch, Verona?” vroeg Sara.

”Nee, ik zeker niet.”

”Nou, het is geen schande als jij dat wel gaat ontdekken, schat.”

”Dat begrijp ik, maar ik kan mij er nog geen voorstelling van maken, eerlijk gezegd.”

”Jij moet weten, Verona, als mevrouw jou als sub wil gebruiken, jij niets te vertellen hebt en al helemaal niet als het intern is. Heeft ze een eigen sm-ruimte, zoals jij zei?”

”Ja,” zei ik.

”Wat deed dat met jou toen je het voor het eerst zag, Verona?”

”Ja, ik sloeg op slot.”

”Nou, dat was voor haar al een teken dat ze de controle over jou in haar hand had. Heb je ook zweepjes gezien?”

”Meer dan dat, twee rekken vol.”

”O, mijn god, Verona, dan is ze professioneel meesteres en beheerst ze het spel waarschijnlijk erg goed.”

”Dat vermoeden heb ik ook,” zei ik, en dacht: stop maar, Sara, en ga er niet op door, want het maakt mij verlegen.

”Was het een ruimte die indruk op jou heeft gemaakt?”

”Ja, nogal, en de neonverlichting was prachtig, ja het was uitzonderlijk mooi ingericht.”

”En toen ze jou die halsband omdeed, hoe kon jij dat toelaten en wat deed dat met jou? Daar ben ik wel nieuwsgierig naar, Verona.”

”Weet je, haar vriendin Paula was erbij. Die mij had aangesproken in Parijs, dat was een hele aardige mevrouw. Ik stond stijf en haar blik verlamde mij totaal en ze trok het nog even stevig aan, en klikte er een slotje op.”

”Mijn god, dat was wel heel erg provocerend voor je.”

”Ja, ik was sprakeloos,” zei ik. ”En toen moest ik aangelijnd meelopen dat heeft wat met mij gedaan, maar sorry, ik kan dat gevoel niet omschrijven. Weerloos? Machteloos? Zeg het maar.”

”Je bent niet geslagen of zo, of vastgebonden?” wilde Sara weten.

”Nee, zover wilde ze nog niet gaan.”

”Heb je verteld dat je weinig of geen sekservaring hebt?”

”Ja, dat is mij gevraagd en dat heb ik gezegd.”

”Wat zeiden ze daarop?”

”Dat ze dat juist een pluspunt vonden.”

”Ja natuurlijk, dat is te begrijpen, nu kan ze jou kneden naar haar handen.”

”Hoe bedoel je?” vroeg ik naïef.

”Verona, een sub wordt bespeeld door een dominant, en aangezien die mevrouw waar jij bent geweest een eigen sm-ruimte heeft, is ze wellicht een meesteres en dus dominant. Jij zal, of je het leuk vindt of niet, naar haar wil moeten gehoorzamen. Ze kan jou slaan, met zwepen maar ook met alles wat maar denkbaar is. Want jij bent er namelijk voor haar lusten waar zij van geniet. Natuurlijk zijn er zaken bespreekbaar. Alleen er zijn codes als stop of genade, dat is jouw enige houvast en dat heeft zij te respecteren. Maar het kan heel uitgebreid gespeeld worden.”

Verbaasd vraag ik Sara: ”Hoe weet jij dat trouwens?”

”Ik heb er wel boeken over gelezen, Verona. Op zich kan het heel boeiend zijn, mits je de juiste combinatie hebt gevonden. In jouw geval zijn er al herkenbare voordelen. Rijke familie, met ongekende luxe, en een eigen sm-ruimte, zoals jij beschrijft super de luxe ingericht. Maar sm gaat gepaard met pijn, dat kan soft zijn, en die grenzen zal deze dame bij jou gaan zoeken, dat is het spel. Heeft ze daar niets over gezegd, Verona?”

”Nee, dat bleef achterwege, dat wilde ze pas doen als ik terug zou komen van vakantie.”

”Ja ja,” zei Sara, ”ik begrijp deze dame, ze heeft jou lekker gemaakt door haar cabrio mee te geven voor jouw vakantie. Zodat als jij terugkomt, wil ik wedden, binnen vijf minuten de halsband om zult hebben.”

”Nou, dat weet ik niet,” zei ik naïef, ”ik heb heel duidelijk gezegd dat ik even de tijd nodig heb om het te laten bezinken.”

”Nou, reken maar dat ze jou in gaat palmen. Op zich is daar niets mis mee, mits jij een contract voorgeschoteld krijgt waarin jij je kunt vinden. Maar spannend is het zeker.”

”Wat zou jij doen?” vraag ik onder het eten van een lekker broodje.

”Ik ben geen onderdanig type, Verona, maar jij wel, jij hebt de uitstraling en dat werkt als koren op de molen voor een dominant, die voelen dat. Maar schat, laten wij een beetje voortmaken, want jij wilt nog naar Park Güell.”

”O ja, graag,” zei ik.

”Later hebben wij nog genoeg tijd om over jouw thema te praten.”

Als wij klaar zijn ruimen wij de tafel leeg en maken ons gereed om te vertrekken.

Park Güell is het beroemde park met de mozaïeken, bankjes en de salamander. Dit Park Güell mag als bezienswaardigheid niet ontbreken aan mijn bezoek aan Barcelona. Voorheen was het mogelijk het park gratis te bezoeken, nu is het noodzakelijk vooraf tickets te kopen.

Tegen tweeën waren wij op plaats van bestemming, het was er behoorlijk druk, maar gelukkig had Sara vooraf de tickets gekocht en konden wij na vijftien minuten naar binnen.

Ademloos hebben wij er rondgewandeld en tal van foto’s mogen maken.

Tegen zessen verlieten wij pas het park en begaven wij ons per taxi naar de binnenstad. Daar pakten wij een gezellig terrasje met een overheerlijk wijntje en hebben wij gezellig zitten praten. Tot ik even werd afgeleid door een app van mevrouw. ”O, mijn god,” was mijn eerste reactie.

”Wat nu?” zei Sara, ”mevrouw schrijft jou?”

”Ja,” zei ik.

”Dat had ik wel gedacht, schat, dat kon niet uitblijven. En wat schrijft de dame ofwel madame. Hoe madame?” zeg ik.

”Voor jou is het een madame, Verona.”

”Wat ze schrijft: Hallo Verona, even een korte mededeling, graag zondagavond terug, dit i.v.m. een besloten party maandagavond. Veel plezier, schat, in Barcelona. Mrs. Chaleen xxx

”Jeetje, ik zou dinsdag terugkomen,” kijk ik verbaasd Sara aan.

”Nou, Verona, wat heb ik je gezegd? Ze stuurt jou al, zonder dat jij het beseft. Nou, een besloten party, reken dan maar dat ze jou voordraagt als haar subje.”

”Maar ik heb nog niets afgesproken. Hoe kan ze dan nu al een besloten party organiseren, terwijl er niets is vastgelegd?”

”Omdat, Verona, madame iets van jou terugverwacht, aangezien jij de luxe cabrio mee hebt gekregen.”

”Wat nu?” vraag ik verbaasd. ”Wat kan ik schrijven, Sara?”

”Jij kan niets anders schrijven dan dat het akkoord is, Verona, ja sorry, zo is het wel. Was jij met je eigen auto gekomen, dan had jij kunnen schrijven, ja hallo, dáág, ik kom dinsdag pas terug. Nu kun jij dat niet schrijven aangezien jij haar auto mee hebt gekregen.”

Ik nam een dronk van mijn wijn en zuchtte diep. ”Oké,” zei ik, ”dat zal ik dan maar doen.” En ik schreef dat het begrepen was, en dat ik zou proberen zondagavond terug te komen.

Even later een piep. Ik krijg bericht terug, en Sara vraagt nieuwsgierig: ”Staat het madame aan?”

”O, ze schrijft: Je hoeft het niet te proberen, jij bent gewoon zondagavond voor tienen terug, tenzij jij pijnlijke rode billen wilt.” Ik schoot in alle kleuren.

”Laat mij lezen,” vraagt Sara. Minutenlang kijken wij elkaar sprakeloos aan. ”Nou, wat heb ik je gezegd, Verona! Een subje krijgt voor haar billen naar gelang madame het belieft. Nu heeft ze er ook nog eens een tijd aan verbonden. Jij hebt gewoon te zorgen op tijd bij haar te zijn, en dan, als jij sterk in je schoenen staat en jij wilt nog niet tekenen, dan kun jij zeggen: sorry mevrouw, maar ik wil niet bij die party aanwezig zijn.”

”Mijn hart klopt in mijn keel,” zeg ik.

”Jij kunt ook zeggen, Verona, dat jij eerst teruggaat naar Nederland en meer bedenktijd nodig hebt. Maar kun jij dat zeggen?!”

”Ja,” zeg ik stoer tegen Sara, ”dat zal mij wel lukken, hoop ik.”

”Laten wij nog maar een wijntje nemen, Verona, en dan gaan wij ergens wat eten. Voorlopig is het nog geen zondag, anders ga jij ’s morgens vroeg weg, en rij jij in één keer terug.”

”Nou, ik had weer via Perpignan willen gaan, ik wilde nog even langs een shop waar ik een erg leuk topje heb gezien.”

”En misschien langs Fernando,” zegt Sara plagend.

”Nee,” zeg ik, ”laat ik dat maar niet doen, het zou verkeerd kunnen uit gaan pakken.

Het werd verder nog een hele fijne avond met verschillende terrasjes en wij kwamen leuke vrienden tegen van Sara waar gezellig mee werd gepraat. Tegen twaalven waren wij weer thuis en we lagen tegen enen op bed, na nog even gezellig buiten te hebben gezeten.

Vierde dag vakantie

Vandaag stond Casa Milà op mijn verlanglijstje. Na het ontbijt en ons opgedoft te hebben, vertrokken wij na veel praten. We kwamen tegen elven in de richting van Gaudí. Nu hadden wij pech en moesten wij tickets kopen, en hebben wij dertig minuten in de rij gestaan. Dat was minder leuk.

Casa Milà en Casa Battló zijn twee gebouwen met appartementen ontworpen door Gaudí. La Pedrera betekent ’steengroeve’ en is een hoogtepunt qua architectuur om te begrijpen wat bedoeld wordt met het Catalaans modernisme. Ik vond het indrukwekkend mooi. Het werd weer een onvergetelijke dag en gelukkig kwam vandaag Mrs. Chaleen niet aan bod.

We kwamen tegen elven een keer thuis, aangezien Jon ook thuis zou komen. We hebben tot enen heerlijk buiten gezeten, gezellig keuvelen met elkaar, en over vakanties gepraat. Ik gaf aan dat ik normaliter via de Gorge du Verdon had willen gaan, maar door de overrompeling van Mrs. Paula in Parijs, werd het even iets anders en moest ik mijn trip aanpassen.

”Nou, dat kun jij altijd nog doen. Stel,” zei Sara, ”jij gaat wel voor die baan, dan vraag je toch dat jij graag een dag vrij wil hebben, en dat jij graag naar de Gorge du Verdon wilt rijden. Daar zal ze niets op tegen hebben, hoor.”

”O, ja, dat zal ik ook zeker zeggen,” zei ik stoer, maar in feite had ik helemaal niet zo’n brutale mond. Ja, ik hield mij stoer, maar Sara wist van mij dat ik niet zo stoer was, dat het mijn zwakke kant was.

Vijfde dag vakantie

Het was dat het zonnetje mij al wakker had gemaakt en mij min of meer dwong om op te staan, als Sara binnenkomt en ”Goedemorgen” zegt:

”Goedemorgen, Sara.”

”Kom jij lekker ontbijten? Ik stel voor dat wij vandaag een hele dag naar het strand gaan, ik ben daar wel aan toe.’”

”Yes,” riep ik, ”heel goed plan, daar heb ik ook best zin in.” Ik aarzel geen moment en spring zwierig uit mijn bed en spring onder de douche. Na de douche begeef ik mij naar de keuken en vraag waar Jon is.

”Die was al vroeg weg, Verona, die moest naar een bespreking.”

Tegen tienen waren wij dan eindelijk zover en vertrokken wij bepakt en bezakt, zoals ze dat zeggen, naar mijn auto, en stelde Sara voor een uniek plekje op te zoeken waar het rustig was.

”Helemaal voor, Sara,” zei ik.

Na een dik uur rijden kwamen wij op een prachtig plekje in de natuur, daar was een heerlijk klein strandje met een heerlijk briesje wind.

”Wow, dit is werkelijk mooi, Sara.”

”Dat dacht ik, Verona, genoeg voor ons beiden, maar kijk daar liggen nog een paar mensen.”

Na alles uitgepakt te hebben, sloot ik de auto compleet af met dichte kap, zoals mevrouw mij dat had voorgedaan. Op het kleine strandje maakten wij het comfortabel voor onszelf en gingen wij ons heerlijk op grote badlakens neervlijen. Wij smeerden elkaar in met zonnebrand en daarna heerlijk zonnen. Ik was in gedachten, terwijl Sara een boek lag te lezen over Perpignan.

”Ik denk dat ik vrijdagmiddag terugga, Sara, aangezien ik langs Perpignan wil en daar wil overnachten.”

”Maar jij hebt niets gereserveerd.”

” Dat kan ik snel genoeg doen, ik laat mevrouw namelijk weten dat ik zondag zonder overnachting terugrijd. Dan heb ik nog mooi de vrijdagavond en zaterdag voor mijzelf in Perpignan.”

”Of hoop jij Fernando tegen te komen?”

”O nee, dat zal ik vermijden, Sara, dat lijkt mij geen goed plan.” Het was niet eerlijk van mij, ik dacht er best over na, ik was best nieuwsgierig om Fernando nog een keer te zien, of om te dansen alleen al. Hij had wel iets in mij losgemaakt, eerlijk gezegd, en ik vond Georges ook erg aardig tegen mij.

”Nou, Verona, misschien is het erg verstandig. Mede omdat het weekend erg druk op de weg is naar de grens, is het zelfs zeer wijs van jou om vrijdagmiddag te gaan, na twaalven, zodat jij ruimschoots voor de spits bij de grens bent.”

”Ja,” zei ik, ”dat lijkt mij ook. En ’s avonds zijn vaak veel winkels dicht, dus dan heb ik nog wat tijd, begrijp je, Sara?”

”Natuurlijk. Je hebt gelijk, Verona. En zaterdag moet ik zelf ook weer werken. Je mag wel blijven, maar dan moet jij jezelf vermaken, want Jon is ook aan het werk.”

”Nee, het is prima zoals wij bedacht hebben, morgen ga ik terug. En ik boek vandaag zelf een hotel in Perpignan, maar eerst zal ik kijken dat ik mevrouw schrijf dat ik zondag thuiskom, en ik hier vroeg weg zal gaan, zodat ik het in één keer kan rijden.”

”Ja, erg goed idee, schrijf dat,” zei Sara.

”Maar dat schrijf ik morgenvroeg pas en niet eerder.”

”Dat is sowieso wijs om te doen, anders wil ze jou eerder terug hebben misschien.”

Het werd een geweldige dag aan het strand en tegen de avond zochten wij een heerlijk terrasje op waar wij enkele uurtjes doorbrachten, helaas zonder wijn, want ik moest rijden en alcohol en rijden, zo was mij geleerd, gingen immers niet samen.

Wij waren tegen achten thuis en Sara wilde met mij nog het nachtleven in, waarmee ik instemde. Hoewel ik niet zo’n nachttijgerin was, liet ik mij niet kennen als afsluiting van mijn heerlijke week bij Sara.

Tegen tienen vertrokken wij met de bus naar het centrum, het was slechts twintig minuten rijden. Wij namen eerst nog even een korte stop bij mijn geliefde tapasrestaurant, om vervolgens in een leuke nachtclub heerlijk los te gaan, en we hebben heerlijk gedanst. Helaas was het popmuziek en kwam er geen tango voorbij.

Opeens keek Sara mij aan. ”Kom, ik weet nog iets beters,” zei ze, ”ik wil jou de tango zien dansen.”

”O, mijn god,” zeg ik, ”maar waar dan?”

”Kom, ik weet er eentje.” Nou, dat was een kort bezoekje van een uurtje in de club. Buiten gekomen namen wij een taxi en gaf Sara het adres door.

Na een kwartiertje rijden stopten wij voor een nogal chique uitgaansgelegenheid. Ik betaalde de entree, die niet mals was, maar ik had nog genoeg reserve en was verder spaarzaam geweest.

Binnen gekomen werd er volop gedanst, wij kregen een leuk tafeltje aangewezen en bestelden heerlijke wijn. Ik heb moeite om stil te blijven zitten, het was dan ook van korte duur, als ik door een knappe heer word gevraagd of ik de tango kan.

”Ja ja,” zei Sara, ”ga.”

Ik bloosde en zei: ”Si señor.” Hij nam mij netjes bij de hand als een gentleman. Ik ging helemaal los, en zag Sara genieten en ook de andere gasten keken ademloos toe. Door mijn danspartner zat ik er helemaal in. Na de dans kregen wij een daverend applaus, en werd ik netjes door mijn danspartner teruggebracht en vroeg hij beleefd of hij mij nog een keer mocht vragen. Ik zei natuurlijk geen nee.

”Wow,” zei Sara, ”Verona, wat kun jij waanzinnig goed dansen.” Ik zei dat ik tijdens een nationale danswedstrijd de zilveren speld had gehaald en tweede was geworden.

Vol bewondering volg ik dan een nieuw paar dat aan de tango begon. Dat was genieten, ik had moeite om stil te blijven zitten en zag de heer die mij had gevraagd naar ons kijken. Die avond ben ik nog twee keer gevraagd en daarbij heb ik het gelaten, want de wijn begon op mij in te werken, en dansen, en zeker zo’n tango, daar past geen alcohol bij. En het was mijn laatste avond met Sara, dus ik wilde wel een heerlijk wijntje om ons afscheid van een kort maar geweldig samenzijn even te vieren.

Tegen tweeën kwamen wij thuis en ik heb intens genoten en Sara bedankte mij vele malen voor de te gekke avond. Tegen drieën lagen wij in bed en ben ik als een blok in slaap gevallen.

Конец ознакомительного фрагмента.

Текст предоставлен ООО «ЛитРес».

Прочитайте эту книгу целиком, купив полную легальную версию на ЛитРес.

Безопасно оплатить книгу можно банковской картой Visa, MasterCard, Maestro, со счета мобильного телефона, с платежного терминала, в салоне МТС или Связной, через PayPal, WebMoney, Яндекс.Деньги, QIWI Кошелек, бонусными картами или другим удобным Вам способом.